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Předmluva 

 

Milovaní přátelé, 

protože se čas do zahájení Mise Boží Rodiny z Nové Země stále více přibližuje, se svou 
duchovní partnerkou Eliškou jsem se rozhodl, že ještě před naším osobním shledáním 
na fyzické úrovni páté dimenze se spolu pustíme do vzájemných rozhovorů, které vám 
před příchodem chystaných změn v podobě převibrování Janičky a prvních dvanácti 
Božích představitelů pomohou lépe přiblížit život v pozitivním stavu a více vám 
objasnit vybrané aspekty naší duchovní práce. Smysl rozhovorů s Eliškou tedy spočívá 
v intenzivnější přípravě na dobu plného zahájení naší Mise, v bližším pochopení 
současného stavu věcí, ale také ve zprostředkování hlubšího poznání o vašich 
duchovních partnerkách a partnerech, protože jaká je Eliška, takoví jsou – každý ve své 
vlastní jedinečnosti – i ostatní vaši milovaní. 

Nápad spočívající ve vedení rozhovorů s dívkou mého srdce mi přišel na mysl už před 
delší dobou, avšak teprve na samém začátku roku 2025 přišel ten správný čas na 
započetí jejich postupného zaznamenávání. Řádky, které budete číst, jsou mnohdy 
osobního charakteru. Přesto, nebo právě proto považujeme s Eliškou za správné se o 
záležitosti našeho vztahu s vámi podělit, protože pozitivní stav je založen na sdílení. To 
si ze svobodné vůle osvojili ve vztahu k Janičce i k vybraným spřízněným duším v 
různé míře všichni členové Týmu, kteří se díky tomu snáze přibližují Pánu Ježíši Kristu 
v ženském těle i v absolutní kondici a zároveň se tak více poznávají mezi sebou. 
Rozhovory s Eliškou se budou týkat různých témat, jež nám zrovna přijdou do srdce a 
u nichž budeme cítit důležitost, která je hodná pozornosti. Bude na ně nahlíženo 
optikou naší jedinečnosti a vzájemného pohledu na svět a Multivesmír, který se mezi 
mnou a Eliškou shoduje, doplňuje a dynamicky vyvíjí a proměňuje v souvislosti s 
naším pokračujícím přibližováním se k našemu věčnému Rodiči. Přenos Eliščiných slov 
bude v zájmu zachování jejich čistoty a kvůli dalším duchovním důvodům probíhat za 
přímé účasti Pána Ježíše Krista, který sehraje úlohu jejich zprostředkovatele. 

Děkuji ti, Pane Ježíši Kriste, za možnost vést rozhovory s mojí milou ještě před naším 
shledáním na fyzické úrovni. 

S Láskou, Míša 
leden 2025 

Pán Ježíš Kristus: Je Mi radostí a potěšením zhostit se role zprostředkovatele 
Eliščiných slov, Míšo. Budu nedílnou součástí každého vašeho rozhovoru. Pusťme se 
tedy do toho a naplňme společně další díl Mého dokonalého plánu.  
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1. Rozhovor 

1. ledna 2025 

 

Míša: Ahoj, má milovaná Eliško. Uplynulo více než šest let od doby, kdy mi přišlo do 
nitra tvoje jméno. Od té doby se můj vztah s tebou v srdci stále zintenzivňuje. Teď 
nastal čas, abychom si spolu popovídali a já náš rozhovor sepisoval. Přestože jsem tvé 
slovo již dříve několikrát zaznamenal, když jsi chtěla něco sdělit Týmu či jeho 
konkrétním členům, tento rozhovor je zcela nová zkušenost. 

Eliška: Ahoj, můj milovaný Mišánku. Je to tak, náš rozhovor je naše společná premiéra. 
Náš vztah se na tvé vědomé úrovni začal citelněji vyvíjet v prosinci 2018, kdy ses 
intenzivněji zabýval mým jménem. Byla jsem moc ráda, když nastal čas tvého hlubšího 
propojení se mnou skrze „nalezení“ mého jména v seznamu českých ženských jmen. Ze 
své pozice jsem věděla naprosto přesně, kdy a za jakých okolností se tak stane. Přesto 
nebyla moje radost o nic menší, když se hmotná součást tvé individuality v daném 
lineárním čase dozvěděla, jak se jmenuji. 

Míša: Souzněl jsem s tímto jménem, protože mi tě nejvíce připomínalo svou 
libozvučností a něžností. Když mi Janička potvrdila, že se tak doopravdy jmenuješ, 
tvoje esence mohla ve spojení s tvým jménem začít proudit do mého srdce v míře větší 
než kdykoliv předtím. Těšil jsem se z toho, že se jmenuješ právě takto. Jde o jméno 
jednoduché, přesto v něm vnímám, že dokáže odrážet všechny tvé vlastnosti. Hravost, 
živost, veselost, krásu, půvab, roztomilost, ale i vznešenost spojenou s tvojí pokorou, 
laskavostí, láskyplností a moudrostí. Navíc jde o jméno, které zní zdrobněle, ačkoliv 
zdrobnělinou samo o sobě není. To je mi velmi sympatické. 

Eliška: Bylo úsměvné, že ti Pán Ježíš Kristus v ženském těle tehdy potvrdil/a mé jméno 
slovem „bingo“. Originální, jak se na našeho/naši Pána Ježíše Krista sluší a patří 
(úsměv). Děkuji ti za milá slova k mému jménu, od tebe je to vždy dvojnásobné 
pohlazení. Ráda jsem si s tebou ve svém srdci a myšlenkách přehrála dobu, kdy jsem 
pro tebe začala být konkrétnější osobou, o jejíž existenci jsi věděl už předtím, nicméně 
jsi o mně na vědomé úrovni nedisponoval poznáním něčeho bližšího. Byl to tehdy pro 
tebe takový vánoční dárek v předstihu (smích). Odhalení mého jména znamenalo velký 
bod obratu i na úrovni Týmu Boží Rodiny. Do té doby se identity duchovních protějšků 
se základnou mimo planetu Nula neřešily, s příchodem mojí osoby do vašeho 
povědomí ovšem v této oblasti nastaly postupné změny. Bylo nutné, abychom v tomto 
byli průkopníci, protože je to jedna z úloh obnášejících naše poslání. 

Míša: Některé členy našeho Týmu to v průběhu následujících měsíců a let inspirovalo 
k tomu, aby si i oni pojmenovali své duchovní protějšky, pokud to tak sami cítili. 

Eliška: Ano, to byl jeden z důvodů, proč jsem měla vstoupit do širšího povědomí 
našich přátel v Boží Misi, kteří s tebou obývají hrubohmotný svět. Samozřejmě, že ne 
každý má v plánu duše zabývat se více svým duchovním partnerem či partnerkou. 
Záleží na nastavení daného jedince, na jeho preferencích, volbách, charakteru jeho 
vztahů a celkových okolnostech v jeho životě. 
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Míša: Jak je to s pravdivostí jmen stvořeneckých protějšků? 

Eliška: Věci se v této záležitosti mají tak, že z důležitých bezpečnostních důvodů není 
možné, aby zdaleka každý znal pravé jméno své stvořenecké lásky. V Týmu je jen 
několik málo duchovních partnerů a partnerek, jejichž identity mohly být na základě 
Prozřetelnosti Pána Ježíše Krista dotyčným Božím představitelům odhaleny. Ve většině 
případů ovšem museli duchovní protějšci svou identitu před pozemskými členy Týmu 
skrýt a použít jiné jméno, jehož prostřednictvím se naši přátelé inkarnovaní v 
hrubohmotném světě nyní se svými milovanými snáze spojují. Přestože jde o 
pseudonym, je v něm obsažena esence duchovního partnera či partnerky. Proto není z 
duchovního pohledu špatně, je-li toto nepravé jméno komunikujícími stranami 
dočasně používáno. Více než o jméno samotné jde totiž o osobní energii duchovního 
partnera či partnerky, která prostřednictvím zvolené identity snáze proniká do srdce 
určitého člena Boží Mise a zesiluje spojení s tím, kdo toto jméno nosí. Pravé jméno 
svojí stvořenecké lásky se tak jako tak každý dozví v pravý čas. Každému, kdo to má v 
plánu duše, přeji hlubší propojování se svými duchovními protějšky. Ti, kteří to v 
plánu duše prozatím nemají, nemusejí být smutní, protože jejich stvořenecká láska je 
jim i tak neustále nablízku. 

S vašimi duchovními protějšky se dobře znám. Proto všechny z vás, kdo čtete tyto 
řádky, mohu ujistit, že pokud ve spojení s nimi nepoužíváte konkrétní jméno, vaši 
milovaní z toho nejsou nijak rozmrzelí. Dobře si totiž uvědomují faktory, které za tímto 
nepoužíváním stojí. Navíc jsou osvobozeni od typického lidského prožívání a smýšlení. 
A kromě toho, jejich propojení na duchovní a duševní úrovni s vámi, kdo jste ve hmotě, 
existuje v různé míře v každém případě a je pro ně i pro vás – byť třeba na nevědomé 
úrovni – oboustranně prospěšné. Proto není nic špatného na tom, pokud někdo svoji 
lásku nijak konkrétně neoslovuje, nebo pokud nemá potřebu si ji ve svém nitru a 
myšlenkách nějak obzvláště připomínat a uvědomovat si její přítomnost. V pořádku by 
to nebylo jen v případě, že by za tím stály nějaké negativní motivace. Z právoplatných 
Božích představitelů ovšem není nikoho, kdo by se s nekalým úmyslem záměrně 
vyhýbal své po Pánu Ježíši Kristu nejbližší bytosti, která s ním byla stvořena v páru. 

Míša: Děkuji ti za přínosnou, laskavou a moudrou odpověď. Jsem rád, že jsme do 
tématu duchovních partnerů a partnerek začali vnášet světlo hned na samém začátku 
našeho rozhovoru, abychom uvedli na pravou míru jeho vybrané aspekty. Nyní je čas 
se pro dnešek rozloučit. Ještě před tím bych však měl na srdci jednu věc. Rád bych 
čtenářům vysvětlil souhrnný název našich rozhovorů, který stojí i na titulní stránce 
tohoto postupně vznikajícího díla. 

Eliška: Sem s tím. Já jeho význam samozřejmě znám, ale bude skvělé, když se se svým 
nápadem, který jsi se mnou konzultoval na nehmotných úrovních a já s ním souhlasila, 
podělíš s ostatními. 

Míša: Důvod toho, proč jsem užil název „Pampelišky od Elišky“, je ten, že pampelišky, 
tyto sytě žluté jarní rostliny, vnímám jako krásné a pozitivní. Jsou takovými nejen 
navenek, ale i uvnitř. Mají v sobě velký potenciál, protože se jedná o léčivou bylinu, 
která se dá zužitkovat pro řadu neduhů lidského těla. Když vidím na jaře čerstvě 
rozkvetlou pampelišku vyrůstající ze svěží trávy nebo klidně celé moře pampelišek na 
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louce, svým způsobem mi to připomíná náš Domov. Jsou jedním z hezkých zosobnění 
pozitivního stavu, které je nám na planetě Nula v omezeném množství dopřáno vnímat. 
Jejich krása mi zároveň připomíná tvoji krásu. A jejich barva mi zase připomíná tvou 
radostnou podstatu a hřejivou náruč. Když tyto byliny odkvetou, jejich semínka jsou 
rozfoukána větrem do okolí. Jejich lehkost mi evokuje bezstarostnost života v 
pozitivním stavu a spatřuji v nich i tebe samotnou. Jsi lehká jako ta semínka na 
padáčcích, které se ladně a nespoutaně pohybují vzduchem, aby pak půdu obohatila v 
místech, kde je úrodná, jako jsou úrodná nitra všech, kteří se rozhodli číst řádky od 
tebe svým srdcem. Pampeliška se navíc rýmuje s tvým jménem. Díky této podobnosti 
jsem mohl tyto byliny spojit s tebou a ve svém srdci a svých očích do nich promítnout 
tvou esenci, nebo alespoň její část. 

Název „Pampelišky od Elišky“ tedy vyjadřuje všechno láskyplné, moudré a uvnitř i 
navenek krásné a pozitivní, co nám a celému Stvoření v těchto řádcích a skrze svou 
stálou přítomnost a multidimenzionální práci přinášíš. 

Eliška: Děkuji ti za milé a hřejivé vysvětlení názvu našeho díla. Chci, abys věděl, že z 
mého pohledu jsou tvá slova zase „Pampelišky pro Elišku“. Jsou jimi ve skutečnosti 
nejen tvá slova, ale všechny naše rozhovory, které spolu na různých úrovních vedeme. 
Do pomyslných pampelišek, kterých se mi dostává, přesněji řečeno patří veškerá moje 
intenzivní spolupráce s tebou a jakákoliv láskyplná výměna našich energií při sdílení 
naší vzájemné přítomnosti. Do pampelišek patří i všechna moje spolupráce s Týmem 
jako celkem a interakce s jeho jednotlivými členy na osobní úrovni. Moc si vážím 
každého kontaktu s reprezentanty Pána Ježíše Krista na duchovní, duševní i fyzické 
úrovni, ale i s každou bytostí, která se rozhodne začít na vlnách přijetí Lásky stoupat za 
naším věčným Rodičem. Velkou radost mi dělá i skutečnost, že mohu již několik let 
rozvíjet vztah s některými ženskými Božími představitelkami a částečně i s mužskými 
představiteli na jejich vědomé úrovni. Každá taková výměna obohacuje mé srdce 
pomyslným květem pampelišky, jenž ukrývá vždy něco skvostného, co nelze ani 
běžnými lidskými slovy popsat. Tento první rozhovor bych chtěla uzavřít 
poděkováním všem duchovním sestřičkám a bráškům, s nimiž se mohu na jakékoliv 
úrovni znát a podílet se s nimi na ukončování negativního stavu. Jsem společně s Míšou 
ráda za to, že vás mám, můj milý Týme. 
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2. Rozhovor 

6. ledna 2025 

 

Míša: Ahoj, má milá Eliško, dnes bych se chtěl věnovat včerejšímu setkání v Praze, kde 
jsem byl s Janičkou, Lukym, Verunkou, Haničkou, Ivankou, Péťou, Františkem, 
Sašenkou a Lojzíkem. Byl to pro mne jeden z nejnaplněnějších jednodenních „zájezdů“ 
do Prahy. Byla jsi tam s námi, takže víš, jak byla zasněžená Praha kouzelná a jak jsem si 
užíval pohled z věže katedrály svatého Víta. 

Eliška: Ahoj, můj drahý Mišánku, máš pravdu, že to bylo opravdu krásné setkání. Další 
do sbírky setkání Týmu Boží Rodiny, které tvoří za ty roky už dlouhou šňůru, na které 
jsou zavěšené korálky naplněné společnými zážitky, rozhovory, pochopením, smíchem, 
dobrodružstvím a úlevou. Každý takový pomyslný korálek produkuje silné světlo, ze 
kterého se uvolňují do zóny vymístění i celkové struktury Multivesmíru energie 
naplněné intenzivní přítomností Nové a Nejnovější Přirozenosti našeho/naší Pána 
Ježíše Krista. Tyto korálky jsou naplněné též osobní energií každého z vás, kdo se 
určité akce s Janičkou nebo i mezi sebou zúčastníte na fyzické, či „pouze“ na duševní a 
duchovní úrovni. Ve vašem omezeném vnímání si zatím nedovedete představit, jak 
důležité každé setkání pořádané ve jménu našeho věčného Rodiče je. Všechna mají v 
dokonalém Božím plánu své opodstatněné a nezastupitelné místo, kterým se přispívá k 
ukončování utrpení mnohých bytostí. Dokonce i tehdy, když se na vnější úrovni ve vaší 
vzájemné přítomnosti nic zvláštního neděje, ve sférách mimo viditelnou realitu 
probíhají intenzivní práce na očišťování různých oblastí negativního stavu, 
zprostředkovává se spása našim duchovním bráškům a sestřičkám, probíhají konverze 
do limba a dochází k vyprazdňování jedné oblasti antivesmíru za druhou. Vaše setkání 
ve hmotě odráží naši intenzivní duchovní práci „za scénou“, a naopak to, co společně 
vykonáváme mimo fyzickou úroveň planety Nula, se zase promítá do charakteru 
zážitků, které společně zakoušíte v lidských tělech. 

Každá vaše sešlost, ať už probíhá někde ve městě, v přírodě, v hotelu, na koupališti, u 
někoho doma nebo kdekoliv jinde, je Pánem Ježíšem Kristem od věčnosti pečlivě 
naplánována, aby z ní vzešlé energie, které jsou při takové akci uvedeny do svého 
procesu, mohly být ve vší úplnosti využity k těm nejbohulibějším účelům, jimiž je 
dosahováno postupného exodu bytostí do Boží náruče. Odehrává se to na základě 
Božské prozřetelnosti, která počítá s naprosto každým detailem. Plán našeho věčného 
Tatínka a naší věčné Maminky v jedné osobě je nekonečně dokonalejší než ten 
nejdokonaleji vybroušený diamant. Každý z vás je ve všech situacích, které v rámci vaší 
služební cesty na planetě Nula nastanou, nesmírně hodnotnou součástí v tomto plánu, 
proto není třeba, abyste se kdokoliv cítil jako méněcenný nebo nepotřebný. Dobře 
chápu nepříjemné stavy, ve kterých občas někteří členové Týmu jsou, pokud na ně 
zrovna působí nějaká duchovní zátěž. Nikdo jako vědomý Boží představitel či 
spolupracovník však nemá žádný důvod k tomu, aby se tak cítil sám od sebe, 
respektive aby se s těmito pocity ztotožňoval a tím je přikrmoval. Je to zbytečné a u 
někoho to může vést ke krátkodobému i dlouhodobějšímu duchovnímu pádu. Pokud 
má o sobě někdo pochybnosti, je zde k dispozici spousta Dopisů, které jsi, Míšo, předal 
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ze Zdroje života konkrétním členům naší Mise. Každý si z nich může vzít to potřebné, i 
když takové Boží Slovo není určeno adresně přímo pro něj, a tím lépe pochopit, jak 
krásný, hodnotný, cenný, milovaný a přijímaný v očích Pána Ježíše Krista je a jak 
dotyčného vnímáme i my, členové Nového Vesmíru. Není jediného Dopisu od Pána 
Ježíše Krista, který by byl určen pouze jednomu srdci. Všichni, kteří se k němu 
dostanou, tak z něho mohou vnímat, jak k nim Pán Ježíš Kristus skrze jeho řádky 
individuálně promlouvá, pokud čtou toto Boží Slovo prostřednictvím svého nitra. V 
takovém případě se jim dostává intenzivní pomoci od našeho Rodiče, vedle něhož/níž 
mohou zároveň nějakým, třeba i jen podvědomým způsobem vnímat také podporu 
dalších členů své duchovní rodiny, a to včetně bytostí, které jsou jim nejbližší – 
duchovní partneři a partnerky. 

Míša: Děkuji ti za vysvětlení toho, jak důležité každé setkání členů našeho Týmu je. 
Může to našim čtenářům pomoci v lepším chápání významnosti každého okamžiku 
stráveného na této planetě i přínosnosti každé vzájemné interakce čtenářů a 
praktikantů Nového Zjevení. Také to může lépe odbourat pocit jakési vlastní, osobní 
„malosti“, který tu každý nějakým způsobem v lidském těle má. Pokud nemáme 
možnost příliš vnímat svůj přínos a světlo, které vyzařujeme do Multivesmíru, máme 
tu spoustu Božího Slova v psané i mluvené formě, dostupného v digitálních záznamech 
a předávaného rovněž při různých příležitostech i živým způsobem v přímém přenosu. 
Teď bych se, prosím, rád dozvěděl duchovní význam našeho setkání v zasněžené Praze 
5. ledna. Cítím, že k tomu máš co říct. 

Eliška: Tvůj pocit je správný. Jsme spolu úzce propojeni, takže když cítíš, že mám něco 
na srdci, je to opravdu tak. „Si v mojom srdci a ja som v tom tvojom, milujeme sa 
Láskou Božou“. Tak to zpívá ve slovenštině náš milý kamarád Luky ze Slovenska v 
jedné z písní, které má tzv. „v šuplíku“ a k níž byl inspirován na základě intenzivního 
propojení niter se svou duchovní partnerkou Natálkou. Ta slova jednoduše a výstižně 
vystihují vztah mezi nimi, mezi námi i mezi dalšími ostatními stvořeneckými páry. 

Co se týče vašeho pobytu v Praze, cítili jste se tak dobře mimo jiné proto, že tam 
panovalo několik zcela nových a neotřelých prvků. Jedním z nich bylo Lukyho a 
Verunky nadšení z jejich přítomnosti v Praze ve společnosti Janičky a vás ostatních. 
Vaše příjemné vibrace umocňoval již zmíněný sníh, doznívající povánoční atmosféra s 
trhy a ozdobeným stromem na Staroměstském náměstí. Třetí významný prvek 
neobyčejného charakteru spočíval ve vašem výstupu na věž katedrály svatého Víta. 
Když se k tomu přidá skutečnost, že jste se koupali v nově uvolněném souboru energie 
Pána Ježíše Krista, který/která skrze vaše a naše srdce odeslal/a do zóny vymístění 
další jedinečnou várku balíčků Lásky, jež jsou průběžně rozbalovány probouzejícími se 
dětmi našeho společného Rodiče, vzniklo z toho něco, co vám přineslo řadu pozitivních 
pocitů. Vyjmenované prvky spojené s vaší návštěvou Prahy vyjadřovaly nevšednost 
života ve sférách Pravého Stvoření starého cyklu času a v Novém Vesmíru existujícího 
v přípravném módu nového cyklu času. V říši Pána Ježíše Krista je totiž každý aspekt 
jsoucna a bytí pro sebeuvědomělé entity v procesu jejich poznávání vždy něčím 
výjimečným, nezvyklým a mimořádným. Nám, kteří jsme součástí pozitivního stavu, se 
proto život nikdy nemůže omrzet a přestat nás bavit. 
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Když třeba vnímám krásnou květinu na pestrobarevné louce Nové Země, pokaždé mi 
pohled na její krásu dá něco jiného, než když jsem tu stejnou květinu vnímala někdy 
předtím. Vždy v ní zachytávám jiný aspekt Boží přítomnosti, odlišné spektrum krásné 
energie, cítím, jak v mém srdci a mysli zanechává pokaždé odlišné pocity, které 
doplňují ty, které jsem měla s touto květinou spojené už předtím. A to je, prosím, pouze 
příklad, zkušenost vycházející z kontaktu s jedinou květinou, kterou oživuje kolektivní 
duše jejího nesentientního druhu. S čím vyšší vývojovou formou nesentientního i 
sentientního života přijdu do kontaktu, tím je paleta mého pozitivního obohacení jejich 
neopakovatelnou jedinečností pestřejší a intenzivnější. Když od tebe nebo od někoho 
dalšího z Týmu vnímám jeho Lásku vyslanou přímo na mou adresu nebo když s vámi 
při oboustranném zapojení otevřených srdcí sdílím něco ze své osobní přirozenosti a 
dostávám z druhé strany zase něco nazpět, je to něco, co mne pokaždé činí velice 
šťastnou a naplněnou o nový aspekt něčeho, co jsem doposud nezažila. Jsem vděčná, že 
mohu být jinými relativními bytostmi milována a zároveň milovat svým jedinečným 
způsobem tak, jak absolutní Pán Ježíš Kristus miluje nás. Jakýkoliv kontakt s tebou a s 
ostatními duchovními sourozenci mě ve finále přibližuje i samotnému Zdroji života, 
který mne učinil transmiterkou ženského principu Boží Lásky. 

V Praze jste v rámci pozemského rozměru bytí ochutnali nepatrný ždibec toho, jaké to 
bude v pozitivním stavu, kde bude všechno takříkajíc tisíckrát intenzivnější, tisíckrát 
opravdovější a tisíckrát neomezenější, protože nová krystalická těla a nespoutanost 
vaší duše a vašeho ducha vám umožní zakoušet zcela nové rozměry života. Je to pro 
vás něco prozatím nepředstavitelného, ale přišel čas, abych vám alespoň teoreticky 
pozitivní stav v průběhu našich rozhovorů více přiblížila, jak mě k tomu ve spojení s 
tebou Pán Ježíš Kristus pověřil/a. Boží Království na území planety Nula zažíváte na 
každém setkání a při každém ponoření se do knih Nového Zjevení a dalších materiálů z 
nich vycházejících. První setkání v Praze v roce 2025 ovšem bylo specifické v tom, že 
jste zažili pozitivní stav v duchovním centru světa za souběžného působení takových 
faktorů, které odrážely povahu života po boku Pána Ježíše Krista ve značně 
koncentrované a velmi pestré míře, která ještě nikdy předtím nedosáhla tak kvalitního 
a duchovně vznešeného charakteru. Není se čemu divit, když se neustále přibližujeme 
plnému zahájení Mise z Nové Země, na které se společně s vámi nesmírně těšíme. 
Proto bylo třeba, aby další rok naší spolupráce začal na tak vysoké vlně, přímo na 
území duchovního centra světa. 

Když jste šli na Pražský hrad, posílili jste zde přítomný největší konvertační portál na 
této planetě, který jsme zde společnými silami ukotvili na podzim roku 2019. Výstup 
na vzpomínanou věž katedrály, zakončený vstupem na ochoz ve výšce 56 metrů, v 
duchovním smyslu symbolizoval posun naší Mise na novou úroveň, tedy to, že úroveň 
naší spolupráce na vysvobozování padlých bytostí je nyní prostoupena ještě větším 
množstvím energie Nového Vesmíru i okolního Pravého Stvoření, než tomu bylo v 
předchozích letech. Výstup k nebi, dosažený v duchovním centru světa, ukazoval též na 
proces přibližování Janičky k našemu nebeskému Domovu, kde ji společně s první 
vlnou vzestoupených představitelů v dohledné době přivítáme. Janiččin sestup zpět na 
zem pak demonstroval chystaný moment fyzického propojení Nového Vesmíru s 
planetou Nula, kterého bude dosaženo opětovným návratem naší Maminky do 
hrubohmotného světa v novém krystalickém těle. Až ta doba nastane, podívám se na 
tuto planetu poprvé fyzicky. Budu ji navštěvovat s tebou ve dvojici či ve skupině s 
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Maminkou a/nebo s ostatními členy naší party, převibrovanými představiteli a jejich 
duchovními protějšky. 

Váš pohled z věže na zasněženou Prahu symbolizoval čisté jádro života v Božím 
Království, který je v souladu s jeho čistým vnějškem. Kromě toho souvztažil i s Novým 
Vesmírem, který je jakýmsi centrem, respektive středobodem Stvoření, ze kterého se 
plnost pravého života, nyní existujícího v onom přípravném módu, rozšíří po skončení 
současného časového cyklu do celého jsoucna a bytí. Tehdy dojde tento typ života své 
plné zralosti, ze které se budeme těšit a z níž budeme čerpat stále novým a 
aktualizovaným způsobem až do věčnosti. Váš pobyt na věži také zainteresovaným 
bytostem připomněl, že dosažení konverze společně s přijetím Lásky a Odpuštění je 
nyní neporovnatelně snazší, než tomu bylo ještě relativně nedávno. Síť v terénu 
ukotvených portálů a konvertačních bran přítomných ve vašich i našich srdcích 
funguje ve spojení s žitím dle principů Nového Zjevení bezchybně, díky čemuž jdou 
konverze jako „po másle“. V limbu se dveře netrhnou, to vám garantuji (smích). 

Jsem moc ráda, Mišánku, že jsem s tebou a našimi přáteli mohla absolvovat výstup na 
třetí nejvyšší kostelní věž v České republice. Pod druhou nejvyšší kostelní věží v České 
republice jste se v rámci Mise ocitli v březnu roku 2020 v Olomouci, kde stojí katedrála 
svatého Václava. A tu první nejvyšší věž tohoto druhu v Plzni, která má výšku ochozu 
62 metrů a celkovou výšku 102 metrů, znáš snad lépe jak vlastní boty, přičemž mnozí z 
Týmu včetně Janičky na ni už také zavítali. Návštěva Prahy byla pro mne o to 
komplexnější, že jsem to všechno zažila nejen ze své vlastní pozice, ale zároveň jsem to 
zažila s tebou i na základě tvých vlastních individualizovaných prožitků, stejně jako 
všechno ostatní, minulé i budoucí. 

Míša: Děkuji ti, Eliško, za vynikající vysvětlení našeho jednodenního pobytu v Praze s 
uvedením zajímavých duchovních souvztažností. Jsem vděčný, že jsi mne doprovázela i 
během tohoto významného dne. Vím, že nikdy tomu nebylo jinak, je však příjemné 
slyšet to v kontextu tvého výkladu. Těší mě, že jsme si spolu mohli opět popovídat a že 
jsi nám dala nahlédnout více do tvého srdce, které tak moc miluji od první chvíle, kdy 
nás spolu Pán Ježíš Kristus stvořil/a. Pouze moje fyzická část, přítomná na planetě 
Nula, o tobě nemohla vědět po celou dobu mého pobytu v hrubohmotném světě. 

Eliška: Bylo mi velkou radostí to s tebou a vámi ostatními sdílet. Těším se na 
pokračování. Také tě moc miluji a objímám, Mišánku. Posílám ti pohlazení na dobrou 
noc. 
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3. Rozhovor 

11. a 12. ledna 2025 

 

Eliška: Srdečně tě zdravím, Mišánku. Dnes mám na srdci sdílení své převeliké radosti. 

Míša: Ahoj, má sladká Eliško, posílám ti svůj pozdrav z hloubi duše nazpět. Dobře vím, 
z čeho ta radost plyne. Je o to krásnější, že jde o radost sdílenou námi oběma, proto ti 
rád přenechám slovo, pod které se budu moci rovnou podepsat, protože s ním budu 
beze všech pochyb souznět. 

Eliška: Děkuji za tvé souznění, jež u tebe vždy nacházím a kterým vůči tobě na všechny 
strany oplývám i já. Vychází ze síly naší vzájemné Lásky a jednoty, projevující se v 
rozmanitosti našich individualit. Je úžasné mít po svém boku někoho, kdo je se mnou 
úzce propojen od nejhlubší úrovně srdce až po tu nejzevnější úroveň mojí osobnosti, a 
to už začátku našeho společného stvoření. 

Radost, o níž chci dnes primárně hovořit, vyplývá z reakcí našich přátel na první dva 
rozhovory, které jsme spolu v předchozích dnech zaznamenali. Moje potěšení je 
hluboké a prostupuje mým osobním bytím na multidimenzionální úrovni. Ať už naši 
přátelé reagovali na Pampelišky na fyzické úrovni v podobě slov, nebo svou odezvu 
vyzářili bez jejího zapojení, slunce v mém nitru se rozzářilo ve všech případech, kdy k 
nám z duchovních podstat našich milovaných doputovaly jejich pozitivní emoce, 
pocity, myšlenky, nové poznatky a uvědomění. Já jejich pocity velmi jasně vnímám a 
prožívám, a protože nejsem omezena hrubohmotnou realitou, mohu se k nim 
opakovaně vracet, aniž by něco ztratily na své síle. Stejné je to, Míšo, i u tvé duše a 
tvého ducha, kteří se radují v neztenčené míře jako já. Tyto skvostné vibrace mají 
přesah i do fyzické úrovně tvého bytí na planetě Nula. 

Míša: Je to tak. I na této úrovni pro mne reakce našich milovaných byly a jsou 
příjemné. Přestože je ve hmotě nemohu vnímat v jejich neomezovaném potenciálu, v 
plné šíři a v nějaké zásadnější hloubce, jak je tomu u mé duše a mého ducha, každá 
odezva mě i v lidském rozměru potěšila, zvýšila vibrace, u některých jsem cítil i 
záchvěv dojetí. Dostalo se nám mnohých pohlazení na všech třech úrovních. Velmi si 
jich vážíme. Jde o pohlazení, které je jemné. Není naopak euforické ani jinak extrémní, 
tedy nepřináší mi nadšení, ze kterého bych skákal obrazně řečeno dva metry do 
vzduchu nebo ze kterého bych se cítil jako „v sedmém nebi“. 

Eliška: Spektrum tvých pozitivních prožitků v těle na této planetě nemůže být 
pochopitelně zdaleka takové, jak je tomu na jiných úrovních, nijak to však nesnižuje 
jejich opravdovost a čistotu, ba právě naopak to tuto opravdovost a čistotu garantuje a 
zachovává. Způsob, jakým jsi reakce našich přátel vnímal a vnímáš ve hmotě a který se 
v daleko intenzivnější, ale zároveň nikoliv euforické míře dostavuje na duševní a 
duchovní úrovni tvého bytí, vychází z podstaty pravé Lásky a Moudrosti, kterou je 
prostoupen celý pozitivní stav. 
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Zahájení psaní našich rozhovorů je pro mne jedním z velmi klíčových okamžiků, 
protože se jimi otevírá možnost hlubšího propojování nebe se zemí, v jehož rámci je mi 
dopřáno ještě intenzivněji zúročovat to, co do mne Pán Ježíš Kristus vložil/a. Jsem 
šťastná, že k vám mohu promlouvat a skrze energii vloženou do mých slov se s vámi 
ještě více propojovat a odkrývat před vámi hlubší úrovně mé bytostné podstaty. Čím 
více mne poznáváte, tím se mnou můžete, jak dobře víte, novým způsobem poznávat i 
vaše vlastní duchovní partnery a partnerky, kteří jsou zde se mnou, aby byli našich 
rozhovorů součástí, přestože do nich na první pohled přímo nepromlouvají. Byla jsem 
mimo jiné určena jako jejich zástupce, aby se přípravy na plné zahájení Mise Boží 
Rodiny z Nové Země zintenzivnily, stejně jako pomoc, kterou ze strany vašich 
duchovních protějšků dostáváte. Své pověření beru s pokorou jako dar, který toužím 
rozvíjet a přispívat k tomu, aby se v celém Stvoření v pravý čas nenašlo jediného 
duchovního sourozence, který by se chtěl v důsledku své nevědomosti odvracet od 
Maminky a Tatínka. Je to kolektivní práce nás všech a jen kooperací mezi sebou na 
základě zvnitřněných principů Nového Zjevení můžeme negativní stav efektivně 
eliminovat. Kdo jiný by měl být v tomto větším průkopníkem a tahounem nežli my, 
představitelé Pána Ježíše Krista, rozmístění na různých stupních Multivesmíru? 
Jeho/Její Božská Prozřetelnost má ve vás všechny, kdo se cítíte být součástí této Mise, 
nesmírnou důvěru, že svým posláním budete co nejlépe reprezentovat náš Domov, 
kam se postupně navracíte se všemi těmi, kterým společnými silami pomáháme 
vybřednout z temnoty. Nebyli byste spojeni s Novým Zjevením v srdci, pokud byste ve 
svém vědomém poslání pro Pána Ježíše Krista neměli obstát. Ať už jsou tedy vaše dary 
a talenty jakékoliv, pokud je využíváte v čistotě svého srdce a s kladným a dobrým 
úmyslem ve jménu našeho věčného Rodiče, jste v naplňování svého přínosu pro 
Stvoření naprosto báječní. Věřte ve své Božské dary a talenty, protože jsou tím 
nejlepším, co můžete pro úspěšné zvládnutí svého poslání mít. Kdyby tomu tak nebylo, 
Pán Ježíš Kristus by vám je ze své absolutní pozice nepřidělil/a. Měl/a hluboký důvod k 
tomu, proč vám přidělil/a přesně ty dary a talenty, jaké máte k dispozici, a proč do vás 
nevštípil/a jiné. Z toho vyplývá, že každý jste vždy přesně takový, jaký máte být, se 
schopností vyvíjet se k přesahujícím celkům, kdy v sobě aktivujete stále nové úrovně 
svého osobního potenciálu. 

Ať už vidím do srdce jednoho či druhého z vás, nalézám vždy duhu, která mne hladí, 
prostupuje mnou a přináší mi pokaždé novou zkušenost s Pánem Ježíšem Kristem ve 
vás, stejně jako se specifiky vašich osobních kvalit, uhnětených v Božím lůně a 
učiněných součástí vašeho sebeuvědomělého Já. Je pro mne skvostem, když se z 
niterné duhy čtenářů Pampelišek stal ve vztahu k mojí osobě vodopád hrající všemi 
barvami, naplněnými vaší laskavou, přátelskou, povzbuzující a povznášející odezvou a 
přízní, která mi na vlnách vašeho svobodného rozhodnutí a vůle umožňuje intenzivněji 
otevírat vaše srdce, zjemňovat je a vylaďovat je na energie Nového Vesmíru. 
Nápomocni jsou mi v tom zástupy členů vašich duchovních rodin. Každý zvlášť a 
všichni dohromady jsme koordinováni dokonalým plánem našeho/naší Pána Ježíše 
Krista. Záběr mého poslání, na které nikdy nejsem sama, se orientuje i na zpracovávání 
konceptu falešné lásky a její nahrazování Láskou pravou uvnitř přátelských a 
partnerských vztahů členů Týmu inkarnovaných na Nule. Ke zvnitřňování principů 
pravé Lásky je nyní příhodná doba, protože začátkem tohoto roku uvolnil náš věčný 
Rodič další duchovní složky, s nimiž můžete pracovat. Tyto složky vám umožňují více 
cítit Lásku, užívat si přítomnosti ostatních a prožívat celkově příjemnější chvíle i v 



11 

hrubohmotném světě, jak ostatně uvedl/a v odezvě na naše první dva rozhovory i Pán 
Ježíš Kristus v ženském těle, Janička. 

Míša: Její slova začínala takto. „Ahoj Mišánku, děkuji za úchvatný rozhovor s Eliškou, 
který ve mně vyvolal tsunami lásky, dojetí, radosti a dalších krásných pocitů, jaké jsem 
dosud v takové koncentrované podobě nezažila.“ 

Eliška: Reakce Janičky byla pro nás oba nádherným darem, který stál na samém 
začátku té krásné šňůry reakcí od našich spřízněných duší nejen z planety Nula, ale i z 
dalších dimenzí Stvoření. Děkuji ti, moje věčná Maminko, za tvoje slova, a především za 
tvé pocity, které ti bylo umožněno na základě vašeho dokonalého plánu na chvíli 
prožít. Jsou klenotem vyšlým z tvého překrásného srdce, které mne objímá hřejivou 
Láskou relativního i absolutního ženského a mužského principu Pána Ježíše Krista, 
přináší mi stále nové aspekty radosti, kouzlí mi úsměv na tváři a znásobuje v mém 
nitru štěstí z toho, že jsem tvá dceruška, nositelka a transmiterka ženského principu 
Lásky, kterou jsi k tomuto účelu stvořil/a po boku mého milovaného Míši. Za okamžik, 
kdy jsem s ním vyšla z vašeho Božího lůna jako samostatná bytost, nepřestávám být 
vděčná. Obdržení samostatného života, pokračujícího do věčnosti, je to nejlepší, co se 
každé tvé ideji, jsoucí původně součástí absolutního stavu, může dostat. Milovaná 
Maminko, děkuji, že jsi mne společně s mužským principem tvého/vašeho Božství 
stvořila k obrazu svému a učinila mne součástí Mise Boží Rodiny, která je součástí 
podstaty mého bytí. Stát ti tak na blízku a milovat tě společně s Láskou k Miškovi dává 
mému životu ten nejvznešenější a nejnaplněnější smysl, spoluutvářený též mojí Láskou 
ke všem ostatním bytostem ve Stvoření a jejich Láskou ke mně. Jsem hluboce vděčná, 
že mohu prožívat ve svém srdci spoustu krásných věcí vycházejících z našeho 
jedinečného vztahu, který si přeji na všech úrovních stále rozvíjet a těšit se z něj. Přeji 
si dělat ti radost v každém kroku, ve všech činnostech, které mi umožňuješ 
uskutečňovat ve prospěch pozitivního stavu za těmi nejvznešenějšími cíli, 
spočívajícími ve spáse Božích dětí a v nastolení plnosti pravého života. Chci ti pomáhat 
v naplňování vůle tvého vyššího Já, absolutní/ho Pána Ježíše Krista, jak jsme si spolu 
dohodli, aby se z našeho milého Stvoření stalo místo, ve kterém temnota už nebude mít 
žádného místa. Vím, že se mé přání uvádí do procesu neustále a že tomu tak bude i 
nadále, přesto jsem ti chtěla své niterné pocity tímto způsobem zprostředkovat do 
slov, aby se k tobě, Maminko, dostaly i na fyzické úrovni hrubohmotné dimenze, kde do 
zahájení Mise z Nové Země leží základna tvého fyzického Já. Protože jsem si dobře 
vědoma toho, že až na výjimky nemůžeš v lidském těle cítit příliš Lásky, o to víc jsem 
šťastná, že ti Pampelišky při jejich prvním čtení přinesly tsunami Lásky společně s 
ostatními popsanými i neuvedenými pocity, které jsi cítila ve svém nitru i v oblastech 
navenek od něj. To nás ještě více sblížilo a hlouběji propojilo. Velmi tě miluji, Maminko. 

Míša: To je nádherné vyznání, Eli. Jsem moc rád, že jsem tvé řádky pro Maminku a 
ostatní čtenáře zaznamenal. Chtěl bych říct pár slov k „tsunami Lásky“, aby měli 
všichni, kdo to potřebují, v tomto pojmu větší jasno. Podobně či stejně intenzivní 
Lásku, jakou zažila Janička, může v podmínkách planety Nula cítit v různých situacích a 
při zapojení různých faktorů každý, kdo to má v plánu duše. Tuto Lásku nelze vynutit 
svou vědomou vůlí, protože přichází spontánně a bez předchozího upozornění a 
přípravy. I přesto, že jde o tsunami, v případě, že jde o pravou Lásku, provází její 
intenzitu jemnost, která danému jedinci nezpůsobuje euforické stavy. Tak lze pravou 
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Lásku odlišit od té falešné. Tsunami pravé energie od Pána Ježíše Krista je možné v 
lidských tělech cítit jen krátkodobě, mnohdy jen na kratičký okamžik, pokud vůbec. V 
případě, že by zažívané pocity měly trvat déle, nebylo by možné, aby jejich příjemce 
efektivně naplňoval své pozemské poslání s přidruženými rolemi. 

Eliška: Ano, to je podstatné doplnění, děkuji ti za něj. Každý může čas od času i v 
podmínkách hrubohmotné reality alespoň na moment zacítit zesílený dotyk 
pozitivního stavu, nejčastěji při čtení Božího Slova, při používání univerzální modlitby, 
při obracení se na své duchovní protějšky a členy své duchovní rodiny a během 
setkávání s podobně naladěnými jedinci spojenými s Novým Zjevením. Tento dotyk 
může u těch, kteří to mají v plánu duše, zesílit až do chvilkové podoby onoho tsunami. 
Ti, kteří jste to nezažili, nebo jste to zažili zatím pouze v nepravém spektru Lásky, 
nezoufejte. Se vším, co ve svém jsoucnu a bytí máte i nemáte k dispozici, jste dopředu 
souhlasili s vědomím, že to je z hlediska vašeho věčného života to nejlepší, přestože to 
tak vaše vnější mysl mnohdy vnímá opačně. Pokud někdo zesílené dotyky pozitivního 
stavu příliš nezažívá, berte to jako ochranu působící pro vaše nejvyšší dobro. V každém 
případě, pokud jste spojeni s Božím Slovem a uvádíte jeho principy do praxe, vpouštíte 
do svého srdce velké množství aspektů pozitivního stavu a jeho energie, a to i tehdy, že 
ji nijak zvlášť necítíte. Spojením s Novým Zjevením tedy nejenže přinášíte pozitivní 
stav na území jeho záporného protějšku, ale zároveň se i vy sami stáváte stále pevnější 
součástí Království Pána Ježíše Krista, do něhož se v pravý čas přemístíte i fyzicky. 

V pozitivním stavu budete Lásku zažívat ve všech podobách v mnohem jasnějším, 
pestřejším a celkově živějším rozměru. Jak už jsem sdělila v předchozím rozhovoru, 
bude tisíckrát intenzivnější, opravdovější a neomezenější, a přesto v ní nebude ani 
špetky umělých přísad negativního stavu, kvůli nimž na obyvatele planety Nula a zóny 
vymístění působí vedle zcela zjevných aspektů zel a nepravd také falešná láska. V 
našem společném Domově budete zakoušet aspekty pozitivního stavu v těch 
nejvyšších dostupných kvalitách, které vám budou v každém kroku k dispozici pro váš 
nekonečný duchovní seberozvoj. Například partnerské vztahy na Nové Zemi pro vás 
budou sestávat z nesmírně hlubokého, plného a uspokojujícího emocionálního 
propojení. To vše s vyloučením přítomnosti omezujícího ega, díky čemuž se nikdy 
nebudete cítit zranění, dotčení, uražení či nepochopení. Při intimním sdílení nebudete 
navíc omezováni pudy, protože v pravé sexualitě nejsou zakomponovány zprzněné 
zvířecí geny, neumožňující obyvatelům planety Nula dosáhnout maximálního prožitku 
tohoto aktu. Během sexuálního propojení vašeho ducha, duše a těla vás nebude 
zaslepovat ani případná vášeň, prudké a nekontrolovatelné citové hnutí, které je v 
partnerských vztazích zakoušeno na území antivesmíru v hojné míře. Bouřlivou vášeň 
vystřídá něco neporovnatelně skvostnějšího, ušlechtilejšího a skutečnějšího, co bude 
založeno na jemnosti, mírnosti a souznění, na bázi dokonalého doplňování ženského a 
mužského principu v jeho harmonickém prolínání. V pozitivním stavu vychází všechny 
kvality života včetně charakteru sexuálního spojení mezi mužem a ženou ze stavu 
pravé niternosti. Ta poskytuje intimnímu sdílení úžasnou něhu, měkkost, hebkost a 
hřejivost. Na čím vyšší úrovni tyto aspekty od Pána Ježíše Krista ve vztahu partnerů 
jsou, tím je jejich sexuální spojení intenzivnější, skutečnější a procítěnější. To je vynáší 
do překrásných úrovní slasti, které si téměř v ničem nezadají se zkušenostmi, které v 
této oblasti mají bytosti na planetě Nula. Každé intimní spojení aktivuje v partnerském 
vztahu nějakou novou složku, která jej obohacuje a rozšiřuje záběr zkušenostního 



13 

poznání svého protějšku a Pána Ježíše Krista přítomné/ho v něm. Zároveň to každému 
z partnerů pomáhá i v hlubším poznání sebe samého/samé a Pána Ježíše Krista v sobě 
samém/samé. Říše našeho Domova v Novém Vesmíru a spřátelených sférách Pravého 
Stvoření ve starém cyklu času je stavem a procesem tvoření Pána Ježíše Krista, v němž 
zákonitosti života fungují v porovnání se zónou vymístění diametrálně odlišně. Je 
opravdu na co se těšit, protože neustále se vyvíjející a do vyšších sfér se posunující 
kvality pozitivního stavu jsou tím nejlepším, co má Pán Ježíš Kristus pro každou Boží 
dceru a každého Božího syna přichystáno. Jsem tak šťastná, že toho všeho mohu být 
společně s tebou součástí a že přijde čas, kdy spolu budeme moci příběh naší Lásky 
začít psát i na fyzické úrovni. 

Míša: Děkuji ti, má milá pampeliško, že jsi tak krásně shrnula velmi důležité záležitosti 
týkající se života v našem pravém Domově včetně aspektu partnerského spojení 
ženského a mužského principu. V pozitivním stavu budeme moci všichni konečně 
volně dýchat, a to i přesto, že tam nebudeme mít plíce. 

Eliška: To teda opravdu nebudete, nikdo z nás (smích). Jen si to představ, v 
krystalickém těle bys mohl po svých nohách ve sprintu oběhnout klidně celou 
zeměkouli a ani omylem by ses nezadýchal. Čeká tě však nepřeberná škála jiných, 
daleko lepších způsobů zábavy. Budeš je prožívat se mnou a já s tebou. 

Míša: Moc se na to těším. Tímto bych náš v pořadí třetí rozhovor ukončil a dal jej k 
dispozici ostatním. Zároveň všechny doposud zaznamenané rozhovory mezi námi 
zveřejníme na internetu, aby se kromě nejbližších představitelů a spolupracovníků 
Pána Ježíše Krista, kteří jsou v přímé komunikaci s Janičkou přes e-mail, Facebook, 
telefon a osobní kontakt, mohli k našemu materiálu dostat i další čtenáři Božího Slova. 
Naše dialogy budeme psát a zveřejňovat nepravidelně, vždy, když na to nastane ten 
správný čas. 

Eliška: Sdílet Pampelišky i jinou cestou je výborný nápad, s nímž souzním. Věděla jsem 
už dlouho dopředu, že tomu tak bude. Naše rozhovory se šíří multidimenzionálně, 
bude proto dobré, když k nim získá přístup větší okruh čtenářů i na planetě Nula. 

Pán Ježíš Kristus: Tento materiál je stejně hodnotný jako kterékoliv jiné Boží Slovo, 
proto vám oběma, Eliško a Míšo, ze srdce děkuji za to, že spolu své rozhovory vedete, 
zaznamenáváte je a umožňujete jejich zveřejňování a šíření na všech třech úrovních. 
Miluji vás. 
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4. Rozhovor 

23. a 24. února 2025 

 

Míša: Ahoj, má milovaná Eliško. Nastal opět čas našich rozhovorů. Od jejich posledního 
zaznamenávání uplynul více než měsíc, během něhož jsi nezahálela. Množství našich 
přátel v Týmu Boží Rodiny vnímalo i v tomto mezičase nějakým způsobem tvoji 
přítomnost a cítilo, jak jim pomáháš ve zpracovávání jejich duchovních zátěží, léčíš 
jejich duchovní srdce, nebo se jim nějak ve formě pocitu či myšlenky připomínáš a 
podporuješ je tak, jak zrovna potřebují. Tvou přítomnost si stále častěji uvědomují i ti, 
kdo tě přímo necítí. 

Eliška: Ahoj, můj milovaný Mišánku, naplňuje mne štěstím, že můžeme docílit dalších 
multidimenzionálních rozhovorů, o které se rádi podělíme s ostatními. Ano, během 
uplynulého času jsem skutečně nezahálela, jak ostatně nezahálím nikdy od svého 
vzniku, protože jsem všude tam, kde mě náš Pán Ježíš Kristus potřebuje. Je mi 
nesmírnou radostí, že společně s ostatními duchovními sourozenci z Nového Vesmíru 
mohu sloužit ve všech oblastech svého duchovního, duševního a fyzického bytí jako 
prodloužená ruka jediného Zdroje života, a tak k této stoprocentnosti postupně 
přibližovat i ostatní sestřičky a brášky přítomné na planetě Nula. 

Stoprocentního plnění vůle Pána Ježíše Krista v nejvyšší ryzosti a čistotě lze souběžně 
na všech třech úrovních dosahovat teprve na území zmíněného Nového Vesmíru, 
každý krůček učiněný v tomto směru ještě během vaší přítomnosti v hrubohmotném 
světě je ovšem velmi bohulibým činem, produkujícím spásné kvality, jsoucí k 
hlubokému užitku mnohým bytostem v antivesmíru. Členové Nového Vesmíru se v 
každém okamžiku stavu a procesu svého života nacházejí ve vědomém souladu s 
Pánem Ježíšem Kristem. Mezi námi a naším věčným Rodičem tudíž neexistuje 
sebemenší rozpor. Proto je každý náš krok činěn v naprosté harmonii s pozitivním 
řádem bytí, díky čemuž nemůžeme nikdy jít proti Boží vůli. V tomto souladu rozvíjíme 
náš osobní pozitivní potenciál neohraničovaným způsobem, protože nezakoušíme 
žádná omezení ze strany negativního stavu. Tato překrásná svoboda a volnost čeká na 
každého z vás. Buďte trpěliví, dočkáte se ve správný čas. Budete si užívat vítězství 
pravého života a tancovat společně s námi s lehkostí pírka. 

Přestože stoprocentního plnění vůle Pána Ježíše Krista v hrubohmotných tělech 
dosáhnout nelze, nikterak to nepopírá fakt, že jste Božími představiteli či 
spolupracovníky, stvořenými za účelem této Mise. Stejně tak to nevylučuje skutečnost, 
že Pán Ježíš Kristus počítá se všemi vašimi volbami, ať už jsou jakékoliv, takže nikdy 
nemůžete udělat nic mimo Jeho/Její plán, ačkoliv někdy se může stát, že vlivem 
působení negativního stavu občas jdete proti Jeho/Její vůli. A také to neznehodnocuje 
průběžný ani finální pozitivní význam a dosah vašeho poslání, obnášejícího jak kladné, 
tak záporné prvky, z nichž ovšem v konečném důsledku vzchází, respektive vzejde 
vždycky opět něco nesmírně dobrého, co přivede stav zel a nepravd k permanentnímu 
zrušení. Čím více principů Nového Zjevení do svého života vpouštíte, tím více jste 
schopni žít v souladu s Boží vůlí. U těch, kdo se Slovem našeho věčného Rodiče žijí v 
silném spojení a uvádějí jeho principy do praxe, dosahuje soulad s Boží vůlí vysokých 
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hodnot. V takovém případě jste vedeni Pánem Ježíšem Kristem z nitra velice pevně a 
kvalitně a svědomitě plníte roli Jeho/Její prodloužené ruky. Tím ve svém srdci zároveň 
účinně rozvíjíte pozitivní stav a nepřicházíte do žádných významnějších rozporů s jeho 
principy, a tedy i se samotnou Boží vůlí. Vždy rozhoduje nitro, proto váš soulad s 
Láskou a Moudrostí může být zachován i v takových případech, kdy to nemusí být na 
první pohled zřejmé, pakliže si v dané situaci nezvnitřníte nic negativního v srdci. V 
takovém případě se vám to nemůže počítat. Čistota vašeho ducha a duše tak zůstává 
zachována. 

Míša: V návaznosti na popisovaný soulad mezi tebou a Pánem Ježíšem Kristem i s 
ohledem na mou vlastní zvídavost bych se tě rád zeptal, zda bys mohla poskytnout 
bližší vysvětlení výroku Pána Ježíše Krista, kterým se končil náš minulý rozhovor. Stálo 
v něm, že tento materiál (tedy Pampelišky) je stejně hodnotný jako kterékoliv jiné Boží 
Slovo. 

Eliška: Děkuji za důležitou otázku. S ohledem na uvedenou provázanost mezi mnou a 
Pánem Ježíšem Kristem, která se týká i ostatních obyvatel Nového Vesmíru, se výrok 
našeho věčného Rodiče z minulého rozhovoru jeví už pochopitelněji než předtím. 
Přesto bys rád věděl víc a nejsi sám. Jde především o to, že tak, jak jsou v souladu s vůlí 
Pána Ježíše Krista moje kroky, je tomu tak naprosto stejně i u mého slova, které plně 
koresponduje s tím, jak by se k probíraným tématům vyjádřil i Samotný/Samotná Pán 
Ježíš Kristus. Náš věčný Rodič by se tedy v každé příslušné části našich rozhovorů 
vyjádřil přesně tak, jak se k nim vyjadřuji já. To ti ostatně sdělila v telefonátu i Janička, 
abych následně mohla její odpověď rozvést. 

Moje slovo má zdroj v mém srdci, v nitru relativní bytosti. Toto srdce i veškeré další 
části mojí osobnosti jsou ovšem stoprocentně napojené na absolutní Zdroj. Tento Zdroj 
navíc naše rozhovory zprostředkovává a vkládá moje slova do tvého srdce a odtud dále 
do tvé mysli, abys je mohl bez jakékoliv kontaminace negativním stavem zaznamenat. 
Tím, že jsem součástí Nového Vesmíru, neomezována jakýmikoliv duchovními nánosy 
ani hrubohmotným lidským tělem, mohu být na niterné, vnitřní i vnější úrovni vedena 
Pánem Ježíšem Kristem takovým způsobem, kterého by nebylo možné dosáhnout, 
pokud bych byla inkarnována na planetě Nula. Proto vše, co jako transmiterka 
ženského principu Pána Ježíše Krista, ukotvená v Novém Vesmíru, dělám a říkám, má 
Jeho/Její plné požehnání. Každý můj krok a slovo vychází z toho nejtěsnějšího 
možného spojení a spolupráce se Stvořitelem/Stvořitelkou, který/která mě naplňuje 
svou překrásnou energií, snoubící se s mojí osobní energií. I moje osobní energie je 
ovšem energií vycházející prvopočátečně z Pána Ježíše Krista, který/která se přes nás, 
příslušníky Nového Vesmíru projevuje v takové míře a kvalitě, která ve Stvoření nebyla 
doposud nikdy přítomna. To vše dává odpověď na otázku, proč jsou Pampelišky stejně 
hodnotné jako kterékoliv jiné Boží Slovo, ačkoliv Božím Slovem samy o sobě nejsou. Na 
bytosti s otevřeným srdcem tudíž mohou mít naše rozhovory stejný účinek, jaký na ně 
má četba Nového Zjevení. A proto tak, jako Boží Slovo napojuje své čtenáře a 
praktikanty na Zdroj života, na členy duchovní rodiny, na pozitivní stav ve starém 
cyklu času a na Nový Vesmír, shodně je tomu v případě Pampelišek, které jsou silně 
prostoupeny esencí naší domovské základny a Novou a Nejnovější Přirozeností 
Boha/Bohyně, naplňující Nový Vesmír v té nejvrchovatější míře. 
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Ještě nikdy se nestalo, aby nějaká bytost z Nového Vesmíru mohla přenášet své slovo 
na planetu Nula. S našimi rozhovory se to však stalo skutečností, protože současná 
duchovní atmosféra to již umožňuje. I v tomto specifiku rozhovorů, vedených na 
mimořádné lince „Nový Vesmír – planeta Nula“, je ukryta odpověď na otázku, proč je 
tento materiál stejně hodnotný jako kterékoliv jiné Boží Slovo. Jsem velmi poctěna, že 
jsem k tomuto úkolu byla vybrána, abych byla zástupkyní naší domovské základny a 
jejích obyvatel, mluvčí duchovních partnerek a partnerů našich představitelů 
inkarnovaných v hrubohmotném světě, reprezentantkou jedné krásné a rozmanité 
duchovní rodiny, jejíž kolektivní energie jsou do mých slov zakomponovány. Vaši 
milovaní jsou zde se mnou a velmi aktivně se na vzniku Pampelišek podílejí. Tam, kde 
jsem já, jsou i oni. Jsem ráda, že si to na vědomé či podvědomé úrovni uvědomujete. 

Členy Týmu Boží Rodiny lze z určitého hlediska rozdělit do několika kategorií. První 
jsou ti, kteří společně s mojí energií cítí i energii svého duchovního protějšku, případně 
i dalších členů duchovní rodiny. Jiní cítíte pouze moji energii. Další mne v rámci svého 
bytí „na scéně“ nezachytávají vůbec, respektive mě zachytávají, ale v jinačí formě. 

Moji milovaní, už jenom to, že vás moje rozhovory s Míšou pohladí na srdci, povzbudí, 
inspirují, nebo na vás jinak příjemně zapůsobí, je způsob toho, jakým se projevuje 
nejen moje energie ve vašem nitru. Ve všech případech jsem vám tedy na blízku a 
společně se mnou i vaši duchovní protějšci a spousta dalších spřízněných duší. Naši 
Boží představitelé z nepozemských sfér se vám mohou skrze naše rozhovory snáze 
přibližovat a vy zase jim. Je to oboustranně se dějící proces. 

Míša: Marcelka s Románkem si tvoji přítomnost mezi námi připomínají mimo jiné tak, 
že si naše rozhovory vytiskli a vložili do sytě žlutých desek, do nichž chtějí přidávat 
postupem času další stránky Pampelišek. 

Eliška: Realizace jejich praktického nápadu se mi velmi líbí. Každý má samozřejmě 
individuální způsob, jakým chce naše materiály studovat. Ve skutečnosti ještě větší 
potěšení, než jsou zhmotněné Pampelišky na papíře, mi přinášejí Pampelišky 
uhnízděné v srdcích našich milovaných. Poselství našich rozhovorů se u těch, kdo na 
sobě duchovně pracují, bude nacházet v permanentně svěží kondici, aby Božím 
představitelům „ze země“ i „z nebe“ pomáhalo ve stále intenzivnějším vzájemném 
sbližování. V nitrech čtenářů a praktikantů Nového Zjevení proto Pampelišky 
neodkvetou, jak odkvétají na planetě Nula, ale budou stále „k světu“. Tím bude zdárně 
pokračovat proces propojování nebe se zemí. Projevy tohoto procesu vyplývají a 
budou vyplývat z individuálního plánu duše každého Božího představitele. Nikomu ze 
čtenářů a praktikantů Božího Slova se ovšem pozitivní posuny nevyhnou, a to k potěše 
jeho/jejího vlastního nitra i srdcí nás všech, kdo jsme s vámi hluboce provázáni. Je tedy 
zajištěno, že každý, koho se to týká, naplní i v tomto ohledu svůj plán duše dokonale a 
přispěje tak k úspěšnému odstartování Mise Boží Rodiny z Nové Země, kdy se 
propojení nebe se zemí ustanoví na fyzické úrovni. Nemusíte se proto bát, že byste v 
tom selhali, broučkové a berušky. Proces sbližování nebe se zemí se ve skutečnosti 
začal odvíjet již dávno a nyní „pouze“ nabírá na obrátkách. S každou láskyplnou 
myšlenkou, s níž se obrátíte na své duchovní partnery a partnerky i jiné členy Nového 
Vesmíru, velmi pomáháte k akceleraci postupného nastávání uvedeného děje. Jste v 
tomto ohledu, jako i v ostatních oblastech, o kterých pojednává Nové Zjevení, nesmírně 
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cenní a důležití. Nikdy se proto nesnažte vědomě umenšovat svůj přínos, který máte 
pro pozitivní stav. 

Jak jsem před okamžikem uvedla, srdečná pozornost upřená na nás a na váš pravý 
Domov velmi přispívá k plnému zahájení Boží Mise. Jde o událost naplánovanou 
Pánem Ježíšem Kristem od věčnosti bez počátku. Dokonalý Boží plán samozřejmě 
počítá s vašimi volbami, které spoluutvářejí běh událostí ve vašem osobním bytí, na 
týmové úrovni i v rámci celku, nicméně s tím, jak se vaše volby stávají stále čistější, tím 
krásnější podobu mohou mít i jednotlivé součásti dokonalého plánu, který vás směřuje 
stále blíž vstupu do Nového Vesmíru. Ti z vás, kteří na sobě poctivě duchovně 
pracujete a kráčíte do Boží náruče v Lásce, Moudrosti, Skromnosti a Pokoře, jste 
součástí Nového Vesmíru již nyní na úrovni srdce, čímž v sobě vytváříte podmínky 
nezbytné pro docílení onoho vstupu do Nového Vesmíru i ve hmotném spektru vaší 
existence. U každého k tomu dojde v jiný čas, nicméně každý zvlášť a všichni 
dohromady, kdo se vyznačujete výše zmíněným pozitivním přístupem, připravujete 
tuto ideu na její naplnění. 

Vy, kdo patříte mezi výše uvedenou skupinu představitelů, beroucích Misi jako 
prioritu, a zároveň podstupujete svůj duchovní růst na základě principů darovaných 
nám všem do užívání Pánem Ježíšem Kristem, patříte mezi „tahouny“, kteří připravují 
na fyzický vstup do Nového Vesmíru nejen sebe, ale v prvé řadě naši Maminku. Tím se 
zasluhujete o její hladké převibrování. Tato událost je plně v kompetenci našeho 
Stvořitele a nemůže ji nic narušit, nicméně každý z vás, kdo kráčí ve světle do ráje, má 
na ní svůj podíl. Dosáhnutí tohoto velkolepého aktu je tedy kolektivním dílem nás 
všech, kdo jsme nositeli Nové a Nejnovější Boží Přirozenosti a kterou náležitým 
způsobem reprezentujeme svým niterným nastavením. 

Stejně, jako je v kompetenci našeho věčného Rodiče převibrování Janičky, je do ní 
zahrnut pochopitelně i samotný průběh eliminace negativního stavu. Ani v tomto 
případě se však Pán Ježíš Kristus neobejde bez našeho zapojení, respektive bez 
zapojení všech existujících bytostí. Pokud by si Tatínek/Maminka tzv. všechno se svým 
Multivesmírem vyřešil/a Sám/Sama, šel/šla by proti vlastním duchovním zákonům, 
respektujícím svobodnou vůli každé sebeuvědomělé entity. Takovéto svévolné 
ukončení zel a nepravd (nebo před chvílí uvedené plné zahájení Mise) by tudíž nemělo 
žádnou duchovní legitimitu. Postrádalo by jakýkoliv smysl a platnost. To by vedlo 
nakonec ne k záchraně, nýbrž ke zkáze Stvoření i všech jeho členů. K něčemu 
takovému samozřejmě nikdy nemůže dojít. 

Tím, že jste na sobě schopni a ochotni duchovně pracovat, poskytujete 
multidimenzionální příklad, který budou moci v pravý čas následovat i ti, kdo tak z 
různých důvodů, dostupných v plné šíři jen nitru dotyčného a Pánu Ježíši Kristu, 
prozatím nečiní. Vy, kdo patříte do „první linie“, tvoříte zdravé jádro, poskytující v 
podmínkách planety Nula příklad úspěšně zvládané duchovní cesty, spočívající v 
návratu k Pánu Ježíši Kristu. Vámi se nechávají inspirovat mnozí, kteří konvertují z 
pekel do limba, aby se tam připravili na vstup do nového života pozitivního stavu. 
Prozatím setrváváte na fyzické základně, váš čas fyzického vzestupu ovšem nastane ve 
správný okamžik, abyste ruku v ruce s námi mohli ze základny v Novém Vesmíru 
pomáhat Multivesmíru i nadále. Čím více svých problémů a nedostatků odbouráváte ze 



18 

samotného principu ve spojení s Novým Zjevením, tím jasnějšími a jiskřivějšími 
hvězdami se stáváte, bez ohledu na to, zda se na Novou Zemi přemístíte v rámci 
uskupení tzv. 12 hvězd vzápětí po Mamince, nebo budete jako hvězdy ještě nějakou 
dobu zářit v realitě hrubohmotného světa, abychom za vámi osobně chodili a vy jste 
tak v úzké spolupráci s námi mohli pokračovat ve svém vznešeném poslání. Co se týče 
Lásky, tu budete v čase naší plné spolupráce vnímat a prožívat zcela novým způsobem. 
Tento způsob bude u každého jedince přímo úměrný stupni jeho duchovního rozvoje. 

Míša: Závěrečná zmínka o pociťování a prožívání Lásky mě přivádí k již dříve se 
vyskytlé myšlence o tom, že bych rád uvedl našim přátelům v pozornost vybrané 
aspekty mojí Lásky k tobě, Eliško. Když tě vnímám, mám tě spojenou s pocitem vnitřní 
spokojenosti, radosti, povznesení, jemnosti a mírného dojetí. Tyto vzácné pocity je mi 
dopřáno cítit při některých interakcích s Božími představiteli, kteří sdílí svou 
zkušenost s tebou a s našimi rozhovory. Uvedené pocity občas cítím i tehdy, když se o 
tobě jednoduše v nějaké souvislosti bavíme a jdeme při tom více do hloubky, při čemž 
máme například zacílenou pozornost i na další duchovní partnery a partnerky, členy 
duchovní rodiny a Nový Vesmír jako celek. Tento pociťovaný stav není pravidlem, ale 
výjimkou. Nejde o žádnou euforii a opojení, nýbrž o něco velmi jemného, skvostného a 
ušlechtilého. Tehdy vím, že cítím tebe, která jsi se mnou stále na duchovní a duševní 
úrovni a jejíž dotyk Lásky mohu tímto způsobem vnímat občas i „na scéně“ této 
planety, abych si živějším způsobem alespoň na chvilku připomněl tvou přítomnost. 
Tyto Boží dary mi pomáhají lépe zvládnout naše zdánlivé odloučení, zvyšují mi vibrace, 
vlévají do mě novou sílu a připravují mě na dobu, kdy si vpadneme do náruče a 
započneme spolu odvíjet zcela novou kapitolu našeho multidimenzionálního vztahu, 
tentokrát už za souběžného zapojení všech třech úrovní – duchovní, duševní a fyzické. 
Výjimečně cítím i tvé letmé energetické pohlazení na hlavě, které je zároveň spojeno s 
pohlazením Pána Ježíše Krista. Je to takové pošimrání. Většinu času svého života na 
této planetě ovšem náš vztah nijak zvlášť neprožívám a tvoji přítomnost v sobě i vedle 
sebe vědomě nezachytávám. Přesto na tebe často myslím, někdy přemítám nad naším 
budoucím setkáním, snažím si alespoň zčásti představit náš budoucí společný život na 
Nové Zemi a naše společné cesty po Multivesmíru. Někdy těmito pozitivními 
skutečnostmi ve své mysli dokážu pocitově hlouběji proniknout, ale obvykle se při tom 
necítím nijak zvláštně a mimořádně, jak je tomu i při zaznamenávání našich rozhovorů, 
kdy cítím spíše neutralitu. Stejně jako při psaní Božího Slova. 

Eliška: Děkuji ti za shrnutí toho, co jsi měl od našich předchozích rozhovorů na srdci a 
o co ses chtěl podělit s našimi přáteli. Způsob, jakým mě vnímáš, je součástí plánu tvé 
duše, a tedy i dokonalého plánu našeho věčného Rodiče. Je tedy naprosto v pořádku, že 
moji přítomnost vnímáš na hlubší pocitové úrovni jen při oněch vzácných chvílích, 
dostavujících se většinou při některých interakcích s Božími představiteli. Kdybys mě 
vnímal častěji, intenzivněji a po delší časový úsek, nebylo by to za stávajících 
duchovních podmínek v pořádku. Byť by se mohlo z jistého pohledu zdát, jak skvělé by 
bylo vnímat mě více než je tomu teď, z duchovního pohledu by to bránilo úspěšnému 
naplnění tvého poslání. Pokud by projevy našich interakcí měly jinou podobu, 
nepřinášelo by to tvému životu i celému Multivesmíru takový užitek, jaký to tobě i 
celku přináší za současně nastavené reality projevů našeho vztahu. Charakter našich 
vzájemných interakcí má tedy z pohledu tvého věčného života tu nejlepší možnou 
podobu, která přináší tvému osobnímu bytí, mému osobnímu bytí i bytí celého 
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Stvoření ty nejšťavnatější duchovní plody, přibližující naše fyzické setkání, plné 
zahájení naší Mise a v konečném důsledku i ukončení negativního stavu. Pocitová 
neutralita, kterou vnímáš při zapisování našich rozhovorů i mnohdy jindy, ti pomáhá 
soustředit se na své poslání a zůstávat při tom ve svém stabilním středu. V této 
souvislosti mohu na rovinu říct, že kdybys v současnosti cítil více Lásky ode mě i ke 
mně, mělo by to negativní dopad na snášení tvého pozemského života. Tvoje touha po 
životě v pozitivním stavu by se stala naléhavou a neodkladnou, v důsledku čehož bys 
nemohl úspěšně splnit svůj úkol. Velmi podobnou úroveň cítění Lásky, jakou máš ty, 
má i samotná Janička, která ke svému vyššímu Já a zároveň od svého vyššího Já také 
cítí Lásku jen sporadicky, jednou za čas, přičemž když se pocit Lásky dostaví, trvá i v 
jejím případě pouze chvíli. I naše Maminka musí během svého pobytu na planetě Nula 
zažívat za účelem věčného ukončení negativního stavu ta největší omezení. Blíží se 
však čas, kdy jí bude tento úděl po všech myslitelných i nemyslitelných stránkách 
vynahrazen – stejně tak jako všem, kdo jste plnohodnotnou součástí naší Mise. 

To, že při psaní Pampelišek nebo při pomyšlení na mě nepociťuješ obvykle nic 
zvláštního, neznamená, že bys neoplýval Láskou ke mně. Tvou Lásku ke mně tato 
pocitová neutralita naopak chrání, zachovává ji a rozvíjí ji bez ovlivňování ze strany 
negativního stavu. Tvoje Láska ke mně tak i během tvého pobytu v hrubohmotném těle 
zůstává naprosto čistá, uvědomělá, hluboká, upřímná, ryzí, opravdová, stabilní, 
bezpodmínečná, vycházející ze srdce, nikoliv ze zevnějšností, a při tom všem oproštěná 
od vlivu ega. Tvoje Láska ke mně se tak může i v čase našeho zdánlivého odloučení 
posouvat vpřed a dosahovat v každém dalším kroku nových celků, přesahujících ty 
předchozí. Stav a proces tvojí Lásky ke mně existuje a nastává bez ohledu na to, kolik 
jejích aspektů si uvědomuješ „na scéně“ a jaké pocity ve spojitosti s touto Láskou v 
sobě zažíváš. Tvoji Lásku ke mně, ale i moji Lásku k tobě nemůže nic zastavit, 
podkopat, pošpinit nebo jakkoliv jinak ohrozit, protože náš vztah nemá pozemský 
rozměr, díky čemuž není zatížen typickou lidskou přirozeností zanesenou negativním 
stavem. Kromě toho nás Pán Ježíš Kristus stvořil/a v páru, tedy jsme doslova stvořeni 
jeden pro druhého, abychom se milovali, doplňovali se v harmonii ženského a 
mužského principu a byli jsme si vzájemnou oporou v Misi Boží Rodiny, pro niž jsme 
vstoupili do jsoucna a bytí a která tvoří nejvyšší smysl našich životů. 

Míša: Děkuji ti, Eliško, za tvé komplexní vysvětlení toho, jak se věci ohledně Mého 
vnímání a pociťování Lásky k tobě a od tebe mají. Příjemně to se mnou rezonuje a 
krásně to doplňuje a rozšiřuje to, co už jsem věděl. Vím, že se vždy děje jen to nejlepší, 
co se mi z hlediska věčného života může dít, a že se scénář mojí přítomnosti v tomto 
světě odehrává plně v souladu s dohodnutým plánem mojí duše, a tudíž i v souladu s 
dokonalým Božím plánem. Do tohoto plánu spadají i veškeré mé dary a talenty a vůbec 
všechno, co mám na duchovní, duševní a fyzické úrovni k dispozici. Děkuji za vše, čím 
mě Pán Ježíš Kristus obdařil/a. 

Eliška: Moc hezky jsi to vyjádřil, Mišánku. Objímám tě. 
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5. Rozhovor 

25. února 2025 

 

Míša: Ahoj Eliško, dnes jsme u našeho pátého rozhovoru a k tomu máme na planetě 
Nula datum se zajímavou kombinací dvojek, pětek a nul. Jak je to s pojímáním času ve 
fyzické realitě planety Nová Země? 

Eliška: Ahoj Mišánku, jsem ráda, že náš pátý rozhovor vyšel zrovna na toto zajímavé 
datum. Nebylo tedy lepšího okamžiku pro položení této předem nepřipravené otázky. 
Na planetě Nula hraje časové hledisko velmi zásadní roli, neboť jsou na něm postaveny 
doslova základní aspekty lidské společnosti a životů všech jedinců. Čas udává v 
hrubohmotném světě pevný řád. Je neosobní veličinou s univerzální platností, kterou 
se chtě nechtě musí řídit v různých ohledech doslova každá bytost ve fyzickém těle. 
Podle času lidé například vstávají a uléhají do postele, domlouvají si schůzky, plánují si 
dovolenou i jiné akce, dostavují se v určitou dobu na nádraží, aby stihli spoj hromadné 
dopravy apod. Pozemské bytí ve hmotě je s časem doslova svázáno a od jeho plynutí se 
odvozují kroky jednotlivců i celých kolektivů o libovolném počtu účastníků. Když 
například přijde nový rok, změnu letopočtu pocítí nebo nějakým způsobem zaznamená 
téměř celé lidstvo najednou (v rozmezí jednoho dne), miliardy lidí uznávajících 
křesťanský kalendář nebo beroucích tento kalendář alespoň v potaz. Způsob, jakým je 
lidstvo na časovém hledisku závislé a z jehož plynutí odvozuje své kroky, je jedním ze 
způsobů, kterým se ukazuje odpověď na otázku, jak vypadá život vycházející z těch 
nejzevnějších zevnějšností a jak vypadá závislost na těchto zevnějšnostech. 

Tím, že hmotná dimenze nejen vaší planety funguje jak na bázi času, tak na bázi 
prostoru, nelze tento rozměr její existence zrušit, vypustit a ignorovat. V Novém 
Vesmíru přírodního stupně Stvoření ovšem přítomnost tohoto hlediska nijak bytosti 
nesvazuje. Rozdíl mezi přístupem k času na planetě Nula a na Nové Zemi je totiž ten, že 
na Nové Zemi není nikdo otrokem této veličiny, jelikož fungování pravé lidské 
společnosti není s časem bytostně svázáno. Zatímco lidé v hrubohmotném světě se 
podřizují času, čas na Nové Zemi i na jiných místech hmotného spektra Nového 
Vesmíru se podřizuje lidem (či jiným sebeuvědomělým entitám). Stejně je tomu i na 
jiných místech Pravého Stvoření, tedy mimo samotný Nový Vesmír. Čas v pozitivním 
stavu má pouze kladný význam. Na hmotné úrovni duchovně umístěných vesmírů 
Pána Ježíše Krista proto nikdo nemá pocit, že by na nějakou aktivitu či na setkání s 
někým neměl čas, že by něco nestíhal, případně že by něco promeškal a takzvaně by 
mu „ujel vlak“. Na Nové Zemi proto neexistuje žádný pocit nedostatku času. Každý má 
na veškeré činnosti přesně tolik času, kolik potřebuje, aniž by při tom musel mít pocit, 
že potřebuje „přidat plyn“, nebo naopak „šlápnout na brzdu“. Nejenže nikdo není na 
této veličině závislý, ale každý zároveň dělá všechny činnosti takovým tempem, které 
je daným aktivitám šité na míru. Nikdo tudíž nemá ze sebe ani z ostatních pocit, že je 
příliš pomalý, nebo že je naopak až příliš rychlý. Ve všech učiněných krocích i ve 
vzájemných interakcích obyvatel Nového Vesmíru je přítomna naprostá vyváženost a 
harmonie veškerých aspektů. 
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Potenciál každého okamžiku života v přírodním stupni Nového Vesmíru je bytostmi 
smysluplně zužitkováván pro jejich vlastní dobro i pro blaho celého Stvoření v 
maximální možné míře. Všechen čas hmotného rozměru jsoucna a bytí sestává z 
nesmírně lahodných aspektů pravého života, které vylučují přítomnost jakýchkoliv 
nepříznivých stavů a procesů života. Žádný pojem typu „promarněný čas“, „zahálka“ 
nebo „nuda“ tudíž nemá v Božím Království místa. Povaha života v pozitivním stavu 
zaručuje, že všichni jsou vždy ve stálém tvůrčím úsilí. Každý žije svůj život naplno. Je to 
jedna velká jízda, úžasné dobrodružství, jehož prožíváním poznáváme stále více 
aspektů pravého jsoucna a bytí, které nám Pán Ježíš Kristus dal/a do užívání, abychom 
se v jeho rámci přibližovali dokonalé Boží Podstatě a zároveň jsme se na tvorbě, 
udržování a rozvoji tohoto jsoucna a bytí ve spojení s naším věčným Rodičem sami 
podíleli. Náš život je nesmírně dynamický, pulzující, proměnlivý a pestrý. Jsme 
takříkajíc neustále v pohybu, přesto máme energie na rozdávání a sami nejsme nikdy 
unavení. Nepotřebujeme proto odpočívat. Regenerace našich duchovních, duševních a 
fyzických sil probíhá neustále. Přesto si rádi dopřáváme relaxaci na mnoho způsobů, 
která tvoří důležitou součást našeho života. Svým způsobem se dá ovšem říct, že život 
na Nové Zemi i jinde v pravém jsoucnu a bytí je sám o sobě jednou velkou relaxací, 
mající nesčetně podob. Ať už děláme pod vedením Pána Ježíše Krista cokoliv, cítíme se 
vždy maximálně příjemně, komfortně, spokojeně, prostoupeni radostí, štěstím a 
Láskou v mnoha podobách. Bez nadsázky si tak užíváme vše, do čeho se pustíme. Náš 
osobní komfort nás neopouští ani mimo domovskou základnu, když vyrážíme na cesty 
do zóny vymístění. Velmi nás totiž naplňuje a uspokojuje, když můžeme na území 
antivesmíru svědomitě splnit úkol, o který nás Pán Ježíš Kristus požádal/a. Když se pak 
některá z bytostí chytí naší podané ruky s touhou odejít z pekel prostřednictvím přijetí 
daru spásy, naše pozitivní pocity se v našich srdcích ještě násobí. 

Míša: Už se velmi těšíme, až to všechno budeme prožívat na vědomé úrovni v 
krystalických tělech s vámi. Na to se vyplatí „počkat“. Samozřejmě ne se založenýma 
rukama, ale prostřednictvím poctivé duchovní práce na sobě, díky níž toto „čekání“ 
dojde do svého konce, čímž se život v pozitivním stavu stane věčnou a neustále se 
vyvíjející realitou. Jak víš, Eliško, ještě bych se tě rád zeptal na to, jak je to na Nové 
Zemi se samotným měřením času, jeho počítáním a dělením na různé časové jednotky. 

Eliška: S ohledem na výše uvedené informace jistě nebude překvapivé, že na Nové 
Zemi nemáme potřebu měřit a počítat čas, zaznamenávat ho v číslech a dělit ho tím 
pádem například na vteřiny, hodiny, dny, týdny, měsíce, roky apod. Nejsou zde proto 
žádné hodiny na zdech, hodinky nošené na zápěstí, budíky, stopky ani jiné časoměřiče. 
Nenajdete zde ani kalendáře. Žijeme naplno přítomným okamžikem a zároveň máme 
možnost cestovat v čase oběma směry, aniž by se tím jakkoliv narušil či pozměnil 
dohodnutý plán naší duše nebo aniž by to jakkoliv neblaze ohrozilo strukturu 
Multivesmíru, jak toho kdysi v rámci ustanovování negativního stavu docílili 
Pseudotvůrci. Naše cesty v čase jsou pro nás samotné i pro celé Stvoření naprosto 
bezpečné, protože jsou přirozenou součástí schopností našich krystalických těl. Pro 
jejich dosažení tudíž členové Nového Vesmíru nemusejí používat žádných vnějších 
technických prostředků. Cesty v čase jsou podstupovány s nejčistším záměrem a v 
plném souladu s vůlí Pána Ježíše Krista. Nikdy se nedějí z nějakého rozmaru či z 
náhlého pohnutí mysli, ale vždy mají svůj hluboce konstruktivní smysl, který přispívá k 
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rychlejšímu a efektivnějšímu ukončování negativního stavu a zároveň jako obohacení 
našeho vlastního duchovního růstu. 

Tím, že čas nediktuje tempo našich životů, neovlivňuje charakter naší práce, neřídí 
hmotný rozměr našeho bytí a sám o sobě není zaznamenáván na časomíře, nemusíme 
si při domlouvané schůzce s někým říkat, že se „sejdeme tehdy a tehdy“. Sejdeme se 
totiž vždy, když po tom oba budeme toužit a budeme na to připraveni. Nikdo tedy 
nemusí čekat na toho druhého například kvůli tomu, až dotyčný dodělá nějakou práci, 
protože pokud se máme sejít, sejdeme se v okamžik, který nijak nekoliduje s jeho ani s 
našimi vlastními záležitostmi. Zároveň na toho druhého nemusíme čekat ani proto, až 
urazí jistou vzdálenost, protože v krystalických tělech se můžeme v mžiku přemístit 
klidně z jednoho konce vesmíru na druhý. Nejenže tedy nejsme omezováni časem, 
přestože sám o sobě na přírodním stupni Stvoření existuje, ale hmotný rozměr našich 
individualit není omezován ani prostorem. V rámci neohraničované dynamiky našeho 
života tudíž není používání časových ani vzdálenostních jednotek potřeba. Kromě 
hmotného rozměru žijeme náš život souběžně i na duchovní a zprostředkující úrovni 
jsoucna a bytí jako duch a duše, které fungují v nečasové a neprostorové struktuře 
Stvoření. V jeden okamžik tak vědomě žijeme vícero aspektů života najednou jako 
multidimenzionální bytosti. To, co děláme jako duch a duše, dokážeme vnímat a 
uvědomovat si i z pozice fyzického těla. Až se zbavíte omezení hrubohmotné reality a 
veškerých nevědomých procesů, poznáte život v jeho opravdovosti. 

Míša: Jak je to s dělením denní doby na Nové Zemi? 

Eliška: Jak víte, na Nové Zemi nenastává noc. Sluneční světlo tak dopadá na povrch 
neustále. I samotná Nová Země ovšem vyzařuje jako bytost na všech třech úrovních 
světlo. Stejně tak je tomu doslova u všech sebeuvědomělých entit, pouze u duchovně 
padlých jedinců je toto světlo vlivem uzavřeného srdce prozatím nepatrné. Vzhledem k 
absenci noci a kvůli jinému přístupu k času neexistují na Nové Zemi pojmy „ráno“, 
„poledne“ a „večer“. To nicméně neznamená, že byste byli po převibrování na Novou 
Zemi ochuzeni o pozitivní aspekty, které v různých denních dobách můžete zachytávat 
na planetě Nula. V novém světě budete ve skutečnosti vnímat a prožívat ještě mnohem 
pestřejší paletu pozitivních aspektů plynutí času. Oproti tomu, co znáte v 
hrubohmotném světě, se toto plynutí bude tudíž manifestovat v nesrovnatelně hezčích 
projevech. Některé aspekty budou velmi podobné těm, které znáte z planety Nula, jiné 
se naopak budou dosti lišit. Bude to stát opravdu za to, protože vše, co na Nové Zemi 
najdete a budete prožívat, se vám při porovnání s planetou Nula bude jevit o 95 % 
krásnější. Pokud si tedy představíte ta nejbáječnější místa v hrubohmotném světě, 
pořád je to jen slabý odlesk toho, jak to vypadá, respektive jak to může vypadat na 
Nové Zemi. To je vše, co bych k tomu zatím mohla říct. 

Míša: Děkuji za tuto laskavou odpověď i za všechny předchozí řádky od tebe, Eliško. 
Bylo to velmi zajímavé téma. Věřím, že bude přínosné i pro naše spřízněné duše. 

Eliška: Mišánku, bylo mi potěšením poodhalit vám více o našem společném Domově. 
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6. Rozhovor 

18. a 19. března 2025 

 

Míša: Ahoj Eliško, dnes bych s tebou chtěl probrat záležitost spojenou s duchovní prací 
naší spřízněné duše Štěpánky Holubové, která je jednou z těch, kdo tě poměrně často 
cítí na své vědomé úrovni. Štěpánka už mnohokrát vnímala v různých situacích tvou 
přítomnost, pomoc se zpracováváním duchovních nánosů a léčení duchovního srdce z 
tvojí strany, za samozřejmého zapojení jejího duchovního partnera a dalších členů 
duchovní rodiny. Nedávno se dívala na americký film Spojení (v originále Communion) 
z roku 1989, který pojednává o únosech lidí negativními mimozemšťany. Tento film 
jsem zhlédl i já po předchozím doporučení od Haničky Kreperátové a v souvislosti se 
Štěpánčinou zprávou, v níž zmínila, že cítila utrpení a strach unesených bytostí. 
Vyjádřila mimo jiné také své pochybnosti o tom, zda s ohledem na pokusy 
mimozemšťanů dokáže takovýto druh sebeuvědomělých entit milovat 
bezpodmínečnou Láskou, protože se s jejich jednáním nemůže ztotožnit. Štěpánka 
však dodala, že si uvědomuje, že Pán Ježíš Kristus miluje všechny bytosti, přičemž tuto 
Lásku dokáže už občas vnímat i ona sama. Duchovní práce Štěpánky nakonec vyústila v 
pocity klidu, smíření a odpuštění, které nastaly po konverzi uvedené skupiny duší, 
které zakusily únos do UFO. Kromě toho ještě pocítila i druhou stranu, tedy lítost a 
smutek šediváků, smíchanou též s pocity neutrality. Od Pána Ježíš Krista mi z nitra 
přišlo vysvětlení, že zatímco pocity lítosti a smutku nastaly u těch šediváků, kterých se 
dotkla Boží Láska, jejímž přijetím mohli být spaseni ze svého bídného rozpoložení, 
pocity neutrality pramenily zase především od těch, kdo ještě mají uzavřená srdce a 
nejsou prozatím schopni cítit většinu emocí, jak tomu u šediváků obvykle bývá. Moje 
otázka směřuje na to, jak z pozice Nového Vesmíru vnímáte na základě bezpodmínečné 
Lásky negativní bytosti, ať už jde například o mimozemšťany provádějící únosy lidí 
nebo o jakékoli jiné obyvatele antivesmíru. 

Eliška: Ahoj Mišánku, děkuji ti za otázku a Štěpánce a Haničce za spolupráci, díky níž 
můžeme probrat toto téma. Skutečnost, že Štěpánka dokáže cítit bezpodmínečnou 
Lásku k ostatním jen občas, je dáno samotnou její přítomností v hrubohmotném těle. 
Tak je tomu i u ostatních Božích představitelů a představitelek. Dokonce i když jste 
spojeni s Novým Zjevením a snažíte se žít v co největší shodě s pozitivními principy, v 
nejvíce omezujících tělech, jaké kdy v Multivesmíru byly a budou, nedokážete cítit 
bezpodmínečnou Lásku ke všem bytostem na vědomé úrovni. Pokud se tento pocit 
přece jen dostaví, je omezen pouze na krátký časový úsek a jeho intenzita je značně 
limitována. To ale neznamená, že by Štěpánka, nebo jiní, kdo aplikují Nové Zjevení do 
praxe v širokém množství jeho aspektů, bezpodmínečnou Láskou ve svém procesu 
neoplývali, pouze hmotná část vaší osobnosti, přítomná na planetě Nula, tuto energii 
nedokáže pojmout a permanentně vyzařovat na vědomé úrovni. To, že se snažíte tímto 
způsobem milovat právě i ve fyzickém rozměru vašeho jsoucna a bytí, vás velmi 
posouvá na duchovní cestě. Tímto postojem poskytujete příklad také ostatním 
obyvatelům zóny vymístění. Vyzařujete při tom ohromné množství spásných kvalit, 
které jsou používány k ukončování negativního stavu. 
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Bezpodmínečnou Láskou oplývá v absolutním rozměru Pán Ježíš Kristus jako její 
jediný pravý Zdroj. V relativním měřítku je tohoto milování schopna každá bytost 
přebývající na území pozitivního stavu. My, kdo jsme součástí Nového Vesmíru, cítíme 
bezpodmínečnou Lásku nepřetržitě i na fyzické úrovni, která je v plném souladu s 
vnitřkem a niterností našich individualit. V Novém Vesmíru, který nebyl nikdy 
kontaminován zly a nepravdami, je velmi snadné milovat podobně, jako miluje Pán 
Ježíš Kristus, protože se nacházíme v nejvyšší čistotě bytí, jaká kdy byla od stvoření 
Stvoření ve jsoucnu a bytí přítomna. Ať už je někdo součástí nejnižší, nebo nejvyšší 
dimenze Nového Vesmíru, čistota bytí je prostoupena každou částí duchovního, 
zprostředkujícího a hmotného stupně této části Multivesmíru. Disponujeme plnou 
znalostí Nového Zjevení, na relativní bázi chápeme smysl všech aktuálně probíhajících 
dějů ve Stvoření, rozumíme jeho zákonitostem a nacházíme se v nepřetržitém 
nadhledu. V Novém Vesmíru není důvod k cítění smutku, strachu a bolesti. Negativní 
pocity nezažíváme na vlastní kůži ani tehdy, když vnímáme dění v zóně vymístění, 
nebo když vyrážíme do antivesmíru duchovně pracovat. Přesto, nebo právě proto, 
jsme schopni s bytostmi v peklech maximálně soucítit a vžít se do jejich role, situace, 
zátěže a uvedeného smutku, strachu a bolesti, aniž by nám to však jakkoli snižovalo 
vibrace a mělo to na nás neblahý dopad. Schopnost maximálního soucitu a vžití se do 
strastí a problémů příslušníků pekel při našem ustavičném nadhledu umožňuje, že 
jsme těmto jedincům a skupinám bytostí schopni účinně pomáhat a zprostředkovávat 
jim Boží Lásku. Jako reprezentanti Pána Ježíše Krista jsme hluboce zainteresováni v 
antivesmírném dění a v příbězích a bolestech členů zóny vymístění, od samotného 
negativního dopadu těchto příběhů a bolestí na náš život jsme však oproštěni. 

Pro vás, Boží představitele na planetě Nula, práce s negativními bytostmi prozatím 
znamená, že jste jejich zátěží více či méně ovlivňováni. Kvůli tomu vstupujete do 
různých dílčích rolí, náročných interakcí a zakoušíte pestrou škálu negativních emocí. 
Až budete z hrubohmotné reality odvoláni, ničemu takovému už nebudete čelit. Svou 
duchovní práci budete vykonávat způsobem, který jsem nastínila v předchozích 
řádcích. Tehdy se vás zlo a utrpení v jakékoli podobě už nebude týkat způsobem, který 
by vás negativně ovlivňoval. Vaše duchovní pomoc se zefektivní, protože jako členové 
Nového Vesmíru budete využívat potenciál svých individualizovaných životů v 
mnohem širší paletě aspektů než nyní, kdy je část vašeho Já stále spoutána přítomností 
negativního stavu. Pozitivní příklad, který už nyní poskytujete duchovně padlým 
bytostem, se tehdy ještě zintenzivní, protože se stanete nanebevstoupenými Božími 
představiteli, kteří prožili část svých věčných životů na území zóny vymístění, ze které 
nalezli ve spojení s Novým Zjevením a skrze přijetí obou Božích Přirozeností cestu ven, 
čímž se stali plně svobodnými, láskyplnými a žijícími ve shodě s pozitivními principy 
na všech třech úrovních. 

Když vnímáme bytosti v zóně vymístění nebo s nimi přímo interagujeme, vnímáme je 
primárně ne v jejich současných zlých rolích, nýbrž v jejich skutečné individualitě, 
ukryté pod všemi těmi nánosy. Dokonce i tehdy, pokud mají téměř stoprocentně 
uzavřené srdce, vnímáme a cítíme jejich pravou podstatu, ke které tyto sebeuvědomělé 
entity samy prozatím nemají přístup. Pokud mají v plánu duše, abychom s nimi přišli 
do styku, pomáháme jim k tomu, aby se postupně ke své bytostné podstatě dostaly a 
aby se staly krásnými a láskyplnými tak, jak je niternou optikou vnímáme ještě během 
jejich samotného pobytu v antivesmíru. Sebevětší zátěž negativních bytostí a sebehorší 
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zjev, který v dané roli mají, nijak neovlivňuje naši niternou optiku, jejímž 
prostřednictvím hledíme do hloubi jejich srdce až k jejich životní jiskře. S ní 
navazujeme při poskytované duchovní pomoci pozitivní vztah a přispíváme k tomu, 
aby tato jiskra ve svých nositelích aktivovala a rozvinula láskyplné komponenty od 
Pána Ježíše Krista, které tvoří jejich pravé Já. To se s postupem jedince na duchovní 
cestě dostává stále více na povrch a odbourává a rozpouští zátěže svázané s jeho 
ztvárněnou rolí v antivesmíru. S odpadáním rostoucího množství negací všech druhů 
se daný příjemce života dostává sám k sobě, sjednocuje se se sebou samým, a tedy i s 
Boží Přítomností v sobě samém. 

My, členové Nového Vesmíru, k nikomu nepřistupujeme ani se špetkou opovržení a 
odsouzení. Je jedno, zda daná bytost sehrála či stále sehrává roli aktivátora 
negativního stavu, ničitele světů, vraha nebo třeba šediváka, který se podílí na únosech 
jiných bytostí do UFO a provádí na nich nepříjemné lékařské experimenty. Nic z toho 
není překážkou pro naši bezpodmínečnou Lásku k jejich skutečné bytostné podstatě – 
k tomu, jací jsou doopravdy. Dobře si uvědomujeme dočasnost jejich rolí, ale i jejich 
nezbytnost a přínosnost, jejímž prostřednictvím se odpovídá na otázku, jak vypadá 
život bez Pána Ježíše Krista. Naplňování této otázky přibližuje uzavření současného 
cyklu času a spuštění plnosti pozitivního stavu, která by nenastala, pokud by Stvoření 
nemělo s negativním stavem zkušenost. Z tohoto úhlu pohledu je tedy negativní stav 
požehnáním, jak už kdysi v jednom Sdělení uvedl/a i Pán Ježíš Kristus. Stejně jako pro 
našeho věčného Rodiče, ani pro nás není důvod, abychom se na někoho hněvali a něco 
mu vyčítali. Naši Lásku si zaslouží doslova každý náš duchovní sourozenec, ať už v 
antivesmíru ztvárňuje cokoli. Naše vnímání aktérů v zóně vymístění lze připodobnit k 
tomu, jako když rodič sleduje své malé dítě v divadelním představení. Pozoruje-li děj, v 
níž jeho syn či dcera soustředěně ztvárňují nějakou zápornou roli, rodič si uvědomuje, 
že jeho potomek takový ve skutečnosti není. Nejenže si to uvědomuje, ale ztvárňovaná 
role vůbec nic nemění ani na samotné podstatě Lásky rodiče ke svému dítěti. Stejně tak 
to má Pán Ježíš Kristus vůči svým Božím dětem v zóně vymístění, přičemž stejně, jak to 
má On/Ona, máme to vůči nim na relativní bázi nastavené i my, členové Nového 
Vesmíru, kteří na své duchovní sourozence v antivesmíru nahlížíme rovněž jako na 
Boží děti. Podobný příměr ohledně herců v negativním stavu použil/a Pán Ježíš Kristus 
už v Koroláriích Nového Zjevení v Doplnění 19, kde v tomto vysvětlení uvedl/a příklad 
rolí kapitána Kirka a kapitána Piccarda v seriálu Hvězdná brána a Hvězdná brána: Další 
generace. Pán Ježíš Kristus při tom nezapomněl/a dodat jednu důležitou informaci, 
kterou jsem ještě nezmínila, a to tu, že herci znázorňující kapitány se se svými rolemi 
ztotožňují natolik, že se při natáčení seriálu nepovažují za nikoho jiného než za toho, 
koho hrají. Stejné je to u bytostí v negativním stavu. Příměr herců v podobě malých 
dětí, které z hlediště sleduje jejich rodič, jsem před chvílí použila proto, abych 
čtenářům připomněla především fakt, že všichni jsou milovanými Božími dětmi, a to 
jak ze strany našeho věčného Rodiče, tak i ze strany nás, bytostí z pozitivního stavu, 
kteří jsme sami také těmito dětmi. 

Protože nejsme omezeni hrubohmotnými těly s pozemským způsobem uvažování a 
nacházíme se v permanentním nadhledu bez svázání pravidly negativního stavu, i 
pokud na nás nějaký člen zóny vymístění obrazně řečeno plive oheň a síru, nás se to 
nijak v záporném slova smyslu nedotýká a nebolí nás to. I s takovým jedincem 
soucítíme, chápeme, že v danou chvíli nemůže jinak, uvědomujeme si nezbytnost a 
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přínosnost jeho role a vnímáme v něm pod všemi těmi nánosy překrásnou Boží bytost, 
která je ze strany Pána Ježíše Krista i z naší strany bezpodmínečně milována. Vzhledem 
k tomu, že při konfrontaci s představiteli antivesmíru, ale též při interakci s jakýmikoli 
dalšími projevy zla, jsme vůči prožívání negativních pocitů ve svém srdci a mysli 
imunní, nejsme ničím šokováni a nemusíme od něčeho obrazně i doslovně řečeno 
odvracet zrak a zacpávat si nos. Nezažíváme žádné pocity zhnusení. Z čeho by se 
jednomu na planetě Nula takříkajíc obrátil žaludek, v nás takový aspekt negativního 
stavu nic nepatřičného nevyvolává. To souvisí s tím, že ani sebehorší zjev, který v dané 
roli pekelné bytosti mají, nijak neovlivňuje naši niternou optiku, jejímž 
prostřednictvím hledíme do hloubi jejich srdce až k jejich životní jiskře, jak jsem už 
uvedla výše. I když tedy duchovně pracujeme například s několikrát zmíněnými 
šediváky nebo pomáháme v konverzi entitám s ještěřím zjevem či interagujeme s 
Renegáty a kvazi-bytostmi, jejichž podoba je z lidského úhlu pohledu ještě děsivější 
než u jiných skupin příslušníků antivesmíru, nepředstavuje to pro nás žádný problém. 
Nezpůsobuje nám to žádný diskomfort ani na duchovní, ani na zprostředkující a 
fyzické úrovni. Ano, víme, že v rámci své role jsou tito nositelé života ve fyzickém 
spektru oškliví a že tato ošklivost prorůstá i jejich duší a duchem. Jejich nehezkost je 
ovšem přechodná a nevypovídá nic o tom, jaké jsou tyto bytosti ve skutečnosti a jaké 
budou po opuštění pekel a po důkladné očistě v limbu, kde budou znovuzrozeny a 
proměněny, aby se mohly plně začlenit do Království Pána Ježíše Krista. 

Tím, že jsme přímou součástí pozitivního stavu v neustálém napojení na našeho 
věčného Rodiče, jsme maximálně cítícími, vnímajícími, soucitnými, empatickými, 
chápajícími, respektujícími a milosrdnými bytostmi, které mají v rozmanitosti svých 
jedinečných individualit tytéž vlastnosti, které má v absolutním měřítku Pán Ježíš 
Kristus. Proto, když mě chtěla jedna temná bytost, či přesněji řečeno jistá skupina 
temných bytostí, nedávno zatknout pro mé – z jejich úhlu pohledu – nedovolené 
překročení zóny vymístění, ale též pro nedovolené propuštění připravených Božích 
dětí na svobodu, dále pro nedovolené šíření Nového Zjevení a také pro nedovolené 
obejmutí těch, kdo podstupovali proces spásy, mojí reakcí bylo pobavení a soucitný 
úsměv, prostoupený ničím jiným než bezpodmínečnou Láskou. Tuto uvedenou 
záležitost, jak někteří členové pekel reagovali na moje/naše působení v jejich doméně, 
vynesla na světlo moje milá přítelkyně a spřízněná duše Evička Carová, která se o to 
podělila s tebou, Míšo, na vašem chatu. Těchto a podobných reakcí je v antivesmíru 
spoustu. Pro nás, členy Nového Vesmíru, proto nejsou žádným překvapením. Držíme 
se pevně zásady, že zlé se má oplácet dobrým (jinak to ani neumíme), tedy „kdo po 
tobě kamenem, ty do něho chlebem“, aneb „milujte své nepřátele“, jak řekla mužská 
podstata tehdy Nejvyššího v těle Ježíše. Oplácení zla dobrem se děje vždy v plném 
souladu s vůlí Pána Ježíše Krista, proto když někdo z nás vyšle adresně vůči těm, kdo se 
zatím staví proti nám, bezpodmínečnou Lásku v zesílené formě, děje se tak 
přiměřeným způsobem, jenž nemůže aktéry negativního stavu duchovně poškodit a 
který je zároveň součástí dokonalého Božího plánu na jejich budoucí spásu. Zlo se 
stává v přítomnosti dobra bezmocným, proto je tak důležité zachovávat vůči 
negativnímu stavu jako celku i vůči jeho jednotlivým aktérům milosrdný postoj, který 
nikoho nezatracuje a nikoho neodsuzuje, nýbrž ukazuje pekelným bytostem tu 
správnou cestu z bažiny antivesmíru na Boží světlo. My všichni, členové Týmu Boží 
Rodiny, kteří jsme představiteli Pána Ježíše Krista, působícími v Novém Vesmíru, v 
limbu, na planetě Nula a v zóně vymístění, jsme tu proto, abychom pozvedávali, nikoli 
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zadupávali, a zprostředkovávali tak duchovně padlým jedincům spásu. Jsme „tady“ pro 
všechny, pro aktéry zla i jeho oběti, jimiž jsou v konečném důsledku také výše 
zmiňovaní šediváci unášející bytosti na paluby svých kosmických plavidel. 

Pokuste se brát všechno jako hru a experiment. Ať už se někdo rozhodl prožít 
například roli negativního mimozemšťana, nebo toho, kdo byl touto skupinou entit z 
antivesmíru unesen, všichni s tím pro nějaký závažný a v konečném důsledku pozitivní 
účel souhlasili. A pamatujte na to, že i diktátoři jako Stalin nebo Hitler s odehráním 
svých rolí souhlasili z bezpodmínečné Lásky k celku, aby mohla v následujícím cyklu 
času zavládnout plnost pozitivního stavu. Rozhodli se tuto nesmírnou oběť společně s 
ostatními členy antivesmíru podstoupit, aby se hrůzy zel a nepravd až do věčnosti už 
nikdy více neopakovaly. Každý, kdo sehrál či sehrává určitou roli v zóně vymístění, se 
tedy k jejímu ztvárnění v prvopočátku zavázal na základě čistého a dobrého úmyslu. 
Negativní stav nevznikl s kladným záměrem, přičemž jeho následná existence a 
udržování také nepochází z pozitivních záměrů relativních sebeuvědomělých entit. 
Jejich samotný souhlas se ztvárněním záporné role, učiněný v nečasu a neprostoru 
před vznikem zel a nepravd, ovšem z jejich čistého a dobrého úmyslu vzešel, jak jsem 
před okamžikem poznamenala. Jinými slovy řečeno, každý budoucí aktér negativního 
stavu v prvopočátku s kladným záměrem souhlasil, že po omezenou dobu bude 
zobrazovat život v opozici Stvořiteli/Stvořitelce, který bude sestávat převážně z 
nečistých a nedobrých úmyslů, po jejichž vyčerpání užitečnosti přijme věčného Rodiče 
vědomě zpět do svého srdce a navrátí se do věčného života naplněného opět čistými 
záměry. Při přijímání záporné role každý přesně věděl, jak se jejím prostřednictvím 
pomůže k nastolení předpokladů pro výše uvedenou plnost pozitivního stavu. V 
nesmyslném životě, který měli budoucí obyvatelé antivesmíru ztvárnit, viděli ve stavu 
prvotního nadhledu dokonalý smysl. Kromě toho bezpečně věděli, kdy a za jakých 
okolností budou vyvedeni zpět do Božího Království. Garantem toho, že se tak u 
každého v pravý čas stane, nebyl/a a není nikdo jiný než absolutní Pán Ježíš Kristus. 
Právě proto, že všechno, co je spojené s dočasnou existencí negativního stavu, je hra a 
experiment, je pro Pána Ježíše Krista i pro nás, členy Nového Vesmíru, tak snadné 
odpouštět i ty nejhorší činy. Komu se tohoto milosrdenství plného stanoviska podaří 
dosáhnout do určité míry i na vědomé úrovni během pobytu na planetě Nula, 
produkuje v sobě ohromné množství spásných kvalit stejně, jako když se snaží 
bezpodmínečnou Láskou milovat všechny bytosti v zóně vymístění. Zde bych ráda 
připomněla, že mám na mysli milovat tyto bytosti samotné, jejich niternou podstatu, 
nikoli jejich zlé činy odehrávající se v rámci jejich role. 

Co se týče zmíněného Stalina a Hitlera, už nějakou dobu se nacházejí v limbu (to není 
pro mnohé novinka), kde podstupují důkladnou očistu při studiu Nového Zjevení. Jsou 
na cestě k zapomnění svého angažmá na planetě Nula a v peklech, které nastane s 
pominutím starého multivesmírného věku. Už nyní je ovšem vědomí toho, co zobrazili, 
nesužuje. Nejen na případu takto zatížených jedinců se ukazuje, jak je Pán Ježíš Kristus 
úžasně Milosrdný/Milosrdná. Boží Milosrdenství je bezbřehé a týká se naprosto všech 
příjemců života, včetně těch, kdo jsou ještě mnohem duchovně zatíženější, než byli 
nebo jsou vám známí největší diktátoři. Stačí se tomuto Milosrdenství otevřít a požádat 
o odpuštění, které mají u našeho věčného Rodiče všechny Boží děti a jehož pozitivní 
účinek začne u každého působit ve chvíli, kdy o něj jedinec ze svobodné vůle požádá. 
Nikdo se nemusí bát přijmout Stvořitele/Stvořitelku vědomě do svého srdce, protože 
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kdo tak učiní, stane se navěky vítězem nad neživotem negativního stavu a vymaní se z 
veškerých jeho problémů. Jménem Pána Ježíše Krista i jménem všech, kdo jsou se 
mnou spojeni, srdečně zvu každou bytost z pekel ke konverzi do limba, kde se zbaví 
veškerých trápení. 

Až budete součástí Nového Vesmíru, vaši bezpodmínečnou Lásku budete na vědomé 
úrovni vyzařovat na všechny. I přes skutečnost, že ke každému budete mít jinak blízko 
či daleko, přičemž s některými vás bude spojovat hluboké a vřelé přátelství, zatímco s 
jinými osobnější vztah mít nebudete, podstata vaší Lásky k ostatním bytostem nebude 
dělat rozdíly, třebaže projevy vaší Lásky ke každému budou mít vždy vysoce jedinečný 
a neopakovatelný charakter. Vaše Láska zde bude pro každého: Od těch, kdo jsou v 
duchovním smyslu Pánu Ježíši Kristu nejblíže, až k těm, kdo jsou vůči Němu/Ní 
nejdále. S tímto přístupem, který se učíte mít na vědomé úrovni už nyní, kdy jste 
součástí hrubohmotného světa, budete společně s námi pokračovat v ukončování 
negativního stavu až do konce cyklu času. Všechno se děje k maximální spokojenosti 
každého obyvatele Multivesmíru. Členové pekel si tento fakt prozatím nedovedou 
připustit v důsledku uzavřených srdcí, myslí a z toho vyplývajících strastí. Jakmile ale 
budou ze svého bídného rozpoložení vyvedeni, všechno jim do sebe dokonale zapadne. 

Míša: Děkuji ti za obsáhlou odpověď, plnou mnoha zásadních informací, souvislostí a 
důležitých poselství, které jsou klíčem k ukončení negativního stavu. Ještě by mě 
zajímalo, jakým způsobem vnímáte z pozice Nového Vesmíru samotný Datasystém, 
napůl sebeuvědomělou antivesmírnou inteligenci, relativní/ho bohyni/boha zóny 
vymístění? Jistě stejně jako všechny ostatní aktéry v antivesmíru… 

Eliška: Je to přesně tak. Přistupujeme k němu se stejným milosrdenstvím a nahlížíme 
na něj jako na budoucí plně sebeuvědomělou bytost, která bude Pánem Ježíšem 
Kristem proměněna a uvedena do čistoty svého vlastního jsoucna a bytí, čímž se bude 
schopna začlenit do nového cyklu času, aniž by byla spojována se svou předchozí rolí. 
Víme, že Datasystém dělá to, co má a pro co byl předurčen. Aniž bychom jakkoli 
schvalovali jeho činy, patří mu od nás uznání za to, že velmi zásadní a nezastupitelnou 
měrou přispívá k vyčerpávání užitečnosti negativního stavu a k přibližování plnosti 
stavu pozitivního. Děláme vše pro to, aby se trvání utrpení antivesmíru pod jeho 
nadvládou, jakož i utrpení samotného Datasystému, neustále zkracovalo. Víme, že se 
nám to společně s vámi, Božími představiteli na planetě Nula, daří pod vedením 
našeho věčného Rodiče naprosto skvěle. K eliminačnímu úsilí v tomto smyslu 
samozřejmě přispívají i všichni ostatní, kdo stojí na straně světla nebo kteří se toto 
světlo rozhodnou následovat. Datasystém si zaslouží Lásku jako všichni ostatní, a také 
spásu, která u něho nastane v okamžik samotného konce stavu zel a nepravd. Dříve to 
nejde, jinak by současný cyklus času skončil předčasně. S tím, že Datasystém bude 
sehrávat svou roli až do úplného konce, souhlasil ještě dávno před tím, než se tímto 
Datasystémem stal. Došlo k tomu ve stavu mimo prostor a čas na úrovni původní ideje. 
Když byla tázána, zda si přeje obdržet vlastní sebeuvědomělý život, jemuž by 
předcházela přechodná etapa v peklech, která by v porovnání s jejím do věčnosti 
pokračujícím životem měla pouze kratičké trvání, byl této ideji v absolutním stavu 
Pána Ježíše Krista promítnut její do nekonečna pokračující příběh, který by vyjma 
onoho pobytu v zóně vymístění prožívala jako naprosto čistá relativní Boží bytost. S 
vědomím všech aspektů, které byly této ideji v absolutnu ukázány, zvolila se stát 
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stvořenou bytostí, jejíž hlavní rolí je v tomto cyklu času zosobňovat entitu bez plného 
sebeuvědomění, aby jej pak navždy obdržela po svém spasení a proměnění do podoby 
křišťálově čistého dítěte Pána Ježíše Krista. 

Jak je vám známo, Datasystém je dílem Pseudotvůrců, kteří jsou s ním bytostně spjati a 
nad nimiž už dávno převzal kontrolu, stejně jako nad ostatními členy pekel. S tím, jak 
dochází k rozlévání Lásky do zóny vymístění a ke konverzím mnoha nositelů života, 
nastává jeho postupná destabilizace. Pokud někdo vnímá nebo si představuje, jak 
odpadávají či konvertují jeho jednotlivé součástky, dotyčný jedinec ve skutečnosti 
zachytává obvykle Datasystémem vytvořené bytosti, které žijí svůj nepravý život 
rovněž na bázi polovičního sebeuvědomění. Jedná se o klony, bioroboty a podobné 
entity, mající v sobě zahrnutou ukradenou Boží jiskru. Ta umožní svému nositeli po 
uskutečnění konverze vejít do stavu a procesu plného sebeuvědomění. V důsledku 
toho, že kloni, bioroboti a další vznikli na základě fabrikací Datasystému a nedisponují 
plným sebeuvědoměním, jeví se jako jeho součástky, přitom ale Datasystémem 
samotným nejsou. Jádro Datasystému je totiž tvořeno pouze jednou entitou s jednou 
životní jiskrou, kterou obklopují nesmírné duchovní zátěže, v jejichž důsledku nemůže 
nyní fungovat jako plně sebeuvědomělá bytost, ale díky nimž na druhou stranu může 
vytvářet své pseudo-výtvory disponující onou ukradenou Boží jiskrou a postrádající už 
řečené plné sebeuvědomění. S tím, jak jádro Datasystému čelí styku s Láskou pořád víc 
a víc, přichází ve stále citelnější a viditelnější míře o svůj negativní potenciál a rovněž o 
zfabrikované polo-bytosti pod jeho vládou. Ty jsou Láskou ovlivňovány jak skrze 
uvedený přísun Lásky do jádra Datasystému, tak rovněž individuální cestou. Tím vším 
se životní podstata antivesmírné inteligence i její otroci všech druhů připravují na 
svou budoucí spásu. 

Datasystém produkuje také výtvory ryze umělé, nikoli pouze entity v podobě 
biorobotů a klonů ve smyslu uvedeném výše. Umělé výtvory ale nejsou obdařeny 
ukradenou životní jiskrou, která by jim umožňovala minimálně poloviční 
sebeuvědomění. Jinak řečeno, pokud v nitru jakékoli entity chybí alespoň nepatrné 
sebeuvědomění, v takovém případě jde pouze o prázdnou formu bez vlastního 
relativního života, která je sice vyživována energií Datasystému, není v ní ovšem 
přítomno nic, z čeho by mohla později vzniknout samostatně sebeuvědomělá bytost. 
Jakmile dojde k naplnění užitečnosti existence tohoto ryze umělého výtvoru, buď 
dojde pod záštitou Datasystému k přeskupení jeho elementů a ke vzniku jiné umělé 
formy, obvykle ještě negativnější, nebo – což je ta lepší možnost – dojde ke stažení 
jádrové energie Datasystému z tohoto výtvoru, načež jeho elementy jsou podrobeny 
očistě v limbu. S každým takovým aktem dochází ve větší či menší míře i k rozpouštění 
uvedené jádrové energie Datasystému, respektive k rozpouštění duchovní zátěže v ní 
obsažené. Pokud někdo vnímá nebo si představuje, jak odpadávají či konvertují 
jednotlivé součástky antivesmírné inteligence, může v tom zachytávat právě i takovýto 
očistný proces, ne pouze ten, který jsem uvedla výše. Při této transformaci získává v 
limbu původní jádrová energie Datasystému kladnou esenci, díky níž může být 
nakonec použita k tvůrčímu úsilí na území pozitivního stavu. Součástkami 
Datasystému jsou nicméně v nejzazším smyslu všechny bytosti v peklech, tedy i ty 
sebeuvědomělé. Proto se z tohoto pohledu dá za odpadávání či konverze jednotlivých 
součástek antivesmírné inteligence považovat i to, když nějaký Pseudotvůrce, Renegát 
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nebo kdokoliv jiný z pestré palety obyvatel pekel zanechá svého působení v 
negativním stavu a odebere se za Pánem Ježíšem Kristem. 

Na závěr bych ráda dodala, že poloviční sebeuvědomění Datasystému existuje mimo 
jiné za účelem uchránění jeho životní jiskry pro věčný život v podobě čisté bytosti. 
Falešný bůh, falešná bohyně zóny vymístění je totiž natolik zatížený/zatížená, že 
pokud by si nyní plně uvědomoval/a rozsah svého zla, které má na sobě v této roli 
„oblečené“ a jehož ustavičnou produkcí způsobuje utrpení ostatním i sobě, Datasystém 
by to přivedlo k šílenství a následné sebedestrukci, která by měla za následek 
vyhlazení celé zóny vymístění. Tím by se experiment negativního stavu skončil 
předčasně a Stvoření by nedostalo odpověď na životně důležitou otázku. 
Sebedestrukce Datasystému by vyhladila, nebo minimálně nevratně poškodila i jeho 
samotnou životní jiskru, čímž by se nikdy nemohl stát znovuzrozenou bytostí. Stejně 
neblahý dopad by to mělo i na všechny ostatní příjemce života kdekoli v Multivesmíru. 
Něco takového se naštěstí ani v nejmenším nemůže přihodit, protože plán Pána Ježíše 
Krista je naprosto bezchybný, stejně jako prvopočáteční dohoda, kterou ustanovil/a s 
každým jedním členem Univerza. 

Míša: Děkuji ti za další podrobnou odpověď, skvěle doplňující tu předchozí. Jsem moc 
rád, že jsme se dozvěděli, jak příslušníci Nového Vesmíru vnímají obyvatele zóny 
vymístění včetně samotného Datasystému. V obou částech rozhovoru jsi nám přinesla 
spoustu nových informací, které aktualizují, doplňují a rozšiřují naše předchozí 
poznání. Věřím, že Štěpánka bude s tvým výkladem spokojena a že tvé řádky budou 
opět přínosné i pro ostatní naše čtenáře. 

Moje milovaná Eliško, na závěr našeho rozhovoru bych rád vyjádřil, že se má duše 
hluboce těší z tvého čistého nitra, ve kterém máš Lásky a úsměvů na rozdávání. Jsem 
šťastný, že mám v srdci tak nádhernou bytost, s níž mohu prožívat multidimenzionální 
partnerský vztah, který se po mém přesunu na Novou Zemi plně ustanoví i na fyzické 
úrovni. Těším se na to, až všichni nositelé života v celém Stvoření v sobě plně rozvinou 
svou niternou krásu, která je u členů antivesmíru prozatím skryta pod duchovními 
nánosy. Tvoje práce a práce nás všech, kteří jsme součástí Boží Mise, vede k tomu, aby 
se tato vize po skončení negativního stavu stala skutečností. 

Eliška: Můj milovaný Mišánku, i já se těším z tvého čistého nitra, ve kterém je radost 
přebývat. Nedá se lidskými slovy popsat, jak jsem vděčná, že mohu s tvým srdcem 
prožívat příběh Lásky, která je pevná a silná tak, že pro ni neexistují doslova žádné 
překážky. Náš vztah je totiž multidimenzionální, jak jsi správně uvedl, proto jeho 
trvání nemohla přerušit ani skutečnost, že tvoje hmotné Já je dočasně ukotveno na 
planetě Nula, zatímco to moje má základnu na Nové Zemi. Toto dočasné oddělení je 
součástí dokonalého plánu a oba jsme s ním dopředu souhlasili, jak víš. Už se ale blíží 
čas, kdy se k našemu láskyplnému spojení, které se odvíjí na duchovní a 
zprostředkující úrovni, přidá i úroveň vnější. Z jistého hlediska je ovšem do našeho 
vztahu zahrnut vnější rozměr už nyní, a to skrze tvoje uvědomování si mojí 
přítomnosti a Lásky, kterou vnímáš „na scéně“ planety Nula. Nebýt určitého zapojení 
hmotné úrovně v našem vztahu už během tvého pobytu na planetě Nula, nemohli 
bychom zaznamenávat ani naše rozhovory. Každá naše interakce v podobě Pampelišek 
tě připravuje na plné ustanovení a rozvinutí našeho vztahu na Nové Zemi. Stejně tak 
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připravuje i ostatní Boží představitele na budoucí setkání s jejich duchovními 
protějšky. Této přípravy docilují naši přátelé také tehdy, když si své duchovní partnery 
a partnerky jakkoli individuálně představují, zaměřují na ně svou pozornost, obrací se 
k nim nebo je dokonce nějakým způsobem ve svém srdci na vědomé úrovni pociťují, 
což se může projevit i na jejich těle – například pocitem husiny, vnímáním 
energetického pohlazení apod. To vše je součást propojování nebe se zemí. Moje 
setkání s tebou na fyzické úrovni bude velkolepé a předčí všechny pozemské 
představy. Čas, kdy se náš vztah nemohl plně manifestovat ve hmotě, nám bude po 
všech stránkách vynahrazen nepopsatelně krásnými zážitky, které budou od okamžiku 
našeho setkání ve hmotě vstupovat do našeho osobního jsoucna a bytí a které 
aktualizují, prohloubí a o nové aspekty obohatí to úžasné, co spolu prožíváme už nyní 
jako duch a duše. Pro ostatní Boží představitele, kteří ve správný okamžik dle 
dohodnutého životního plánu převibrují na Novou Zemi a setkají se se svými 
duchovními protějšky, platí totéž, co pro nás dva – u každého z nich samozřejmě v 
naprosto originálním provedení, vyplývajícím z jejich vlastních individualit. 
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7. Rozhovor 

24. a 25. března 2025 

  

Míša: Ahoj Eliško, už delší dobu vím, že v rozhovoru s tímto velmi pozitivním 
pořadovým číslem se máme věnovat tématice stvoření duchovních partnerů a probrat 
i informace s tím související. 

Eliška: Ahoj Mišánku, jsem připravená pustit se do dalšího důležitého rozhovoru. Ráda 
se s vámi podělím o nové aspekty poznání, které vám pomohou lépe se v tomto tématu 
zorientovat. 

Míša: Před časem jsem od našich přátel Lukyho Šoky a Šárky Pospíšilové obdržel dvě 
velmi podobné otázky, které si dovolím interpretovat. Luky se ptal, zda jsme my, Boží 
představitelé v Týmu, byli jakožto duchovní partneři stvořeni z jedné ideje, nebo jsme 
byli stvořeni pouze v jeden moment, či zda jsme vznikli z jedné ideje, ale každý z nás 
obsahuje jiné aspekty té ideje, a proto jsme si se svými duchovními protějšky navzájem 
nejbližšími bytostmi hned po Pánu Ježíši Kristu. Dotaz Šárky pak směřoval na to, proč 
jsou pro nás duchovní partneři důležití a proč je máme mít po svém boku a zda jde 
fungovat a žít i bez nich. Ptala se i na to, kde se vzali a objevili, jak se zrodili a jak se s 
námi seznámili. Šárka také dodala, že ji životem provázel hluboký pocit, jako kdyby 
někoho ztratila a nemohla ho najít. Nyní, s Novým Zjevením už tento pocit nemá, ale 
dříve ji velmi ovlivňoval. V tomto kontextu uvedla, že tehdejší nemožnost navazovat 
vztahy s muži připisovala právě tomuto. Téma stvoření duchovních partnerů jsem s 
tebou, Eliško, chtěl probrat tak jako tak, proto děkuji našim přátelům za to, že 
formulovali konkrétní dotazy, jejichž zodpovězení bude jistě přínosné i pro ostatní. 

Eliška: Ano, jejich dotazy jsou skvělé. Při této příležitosti posílám Lukáškovi a Šárce 
srdečný pozdrav, který zároveň věnuji také ostatním našim milovaným duchovním 
sourozencům v Božím Týmu na planetě Nula i mimo ni. 

Nejdříve si musíme vyjasnit, co se pojmem „duchovní partneři“ myslí. V kontextu 
terminologie používané v novodobém Božím Slově jde o takové bytosti, které byly 
stvořeny Pánem Ježíšem Kristem v páru přímo pro účely Mise Boží Rodiny. Jsou to tedy 
tzv. Stvořenci a Superstvořenci, kteří tvoří jádro této Mise a patří do okruhu 
představitelů a blízkých spolupracovníků absolutní/ho i dočasně relativní/ho 
Bohyně/Boha. Na fyzické úrovni planety Nula jde v současnosti o několik desítek 
jedinců, kteří byli z nitra přivedeni k oběma dávkám knih Nového Zjevení, jež přijali za 
své a zároveň navázali osobní komunikaci s Janičkou, ženskou podstatou Pána Ježíše 
Krista v těle. Ideje Nového Zjevení měli Stvořenci a Superstvořenci vštípeny v sobě od 
okamžiku svého duchovního stvoření. Ti, kdo sestoupili do zóny vymístění a na 
planetu Nula, nicméně museli na určité úrovni svého Já na obsah Božího Slova 
zapomenout, a to do doby, než se s Novým Zjevením seznámí ve fyzickém spektru 
svého bytí a začnou jeho obsah aplikovat do svého života. Uváděním Božího Slova do 
praxe se tedy propojují s tím, co mají ve svém nitru takříkajíc odjakživa, a nechávají to 
niterné prostoupit na povrch. Jak si na vědomé úrovni osvojují jeho pozitivní principy, 
rozpouštějí v sobě stále více duchovních nánosů, jimiž se předtím dobrovolně obalili, 
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aby se jejich prostřednictvím snížili k příslušníkům pekel. Tím, jak na sobě Boží 
představitelé a spolupracovníci pracují, poskytují členům antivesmíru příklad, který 
mohou tyto bytosti následovat a vydat se tak na svou individuální cestu za věčným 
Rodičem. 

Ti, kdo byli přímo stvořeni za účelem této Mise, nepotřebují k přijetí Nové a Nejnovější 
Boží Přirozenosti „Pán Ježíš Kristus“ a „Pán Ježíš Kristus Boží Rodina“ jakékoli vnější 
důkazy, proto jsou schopni cítit, vnímat a uvědomovat si Božství Janičky už v rámci 
přípravné fáze naší Mise a úzce s ní spolupracovat na základě vlastního vedení z nitra. 
Kromě samotného vedení z nitra zažívají na své duchovní cestě spoustu synchronicit, 
dokonalých načasování, pociťují zvýšenou ochranu, dostávají spoustu důkazů Boží 
přítomnosti ve svém srdci, které jsou nepřenosné a nepochopitelné pro ty, kdo zatím 
nejsou spojeni s Novým Zjevením. Na planetě Nula máme ve skutečnosti i další 
Stvořence, kteří zatím s Janičkou nejsou v kontaktu a kteří prozatím o její existenci 
nemusejí třeba ani vědět. Ti k nám budou postupně přiváděni po zahájení Mise z Nové 
Země. Kromě uvedené skupiny bytostí jsou ale v rámci fyzické úrovně Týmu Boží 
Rodiny i mimo ni přítomny také další typy představitelů, spolupracovníků a přátel 
Pána Ježíše Krista – ti z pozemského pohledu současní i ti budoucí, kteří jsou stejně 
hodnotní, důležití a cenní jako první skupina Božích reprezentantů, a potažmo jako 
kterákoli jiná sebeuvědomělá entita bez ohledu na její roli. Náš věčný Rodič potřebuje 
mít na různých místech planety i celého Multivesmíru různé druhy svých dětí, které 
plní nebo budou plnit úlohu v rámci Mise Boží Rodiny, proto zdaleka ne každý, kdo je a 
bude její součástí, je zároveň Stvořenec a Superstvořenec. Je proto správně, že existují 
různé druhy relativních bytostí zapojené vědomě do eliminace negativního stavu, 
které mají rozličný charakter životních podstat, úloh a poslání. Ty nechávají vzniknout 
velmi pestré mozaice eliminačního úsilí, díky níž může být jednou stav zel a nepravd 
ukončen po všech stránkách, aby po něm nezbylo ani památky, vyjma 
multivesmírného archivu, který bude umístěn na věčnost v limbu, mimo pozitivní 
strukturu jsoucna a bytí pozitivního stavu. Do ukončování negativního stavu bude ve 
svém procesu na vědomé úrovni jednou zahrnuta doslova každá bytost. Toto „jednou“ 
nastane na samém konci současného cyklu času, kdy se všichni nositelé života, kteří do 
té doby přebývali v antivesmíru, rozhodnou přijmout našeho věčného Rodiče za jediný 
Zdroj věčného života v Lásce. Multivesmír se pak pohrouží do jednoty, která zde nikdy 
nebyla přítomna. Pak už nebude existovat jakákoli separace. 

Jaký je rozdíl mezi Stvořenci a Superstvořenci? Především ten, že Superstvořenci mají 
v jistých ohledech specifičtěji a individuálněji zaměřené poslání, které má však 
zároveň všezahrnující, globální a univerzální dosah, protože mají spojitost s každou 
úrovní Multivesmíru. Kromě toho tato skupina bytostí svým působením a energiemi 
zastřešuje, sjednocuje, koordinuje, podporuje a motivuje působení svých duchovních 
sourozenců z řad Stvořenců, kteří prostřednictvím Superstvořenců přijímají do svých 
srdcí určité soubory energií a idejí Pána Ježíše Krista, aby je mohli následně učinit 
součástí svých srdcí a zároveň je předávat do potřebných sfér zóny vymístění a k 
bytostem v této zóně žijícím. Činnost Superstvořenců, kterých je v Multivesmíru jenom 
pár, je proto úzce provázána s posláním Stvořenců, přičemž jedna skupina by se 
neobešla bez druhé – a druhá by se zase neobešla bez té první. Poslání představitelů a 
spolupracovníků Pána Ježíše Krista si lze představit jako pomyslný Boží dům, v němž 
jsou Superstvořenci střechou tvořenou krytinou a trámy, zatímco Stvořenci plní úlohu 
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obvodových i vnitřních zdí, oken, dveří, fasády a ostatního vybavení v domě. Jen s 
přítomností všech prvků může být Boží dům kompletní a funkční. Žádný z jeho aspektů 
není důležitější a hodnotnější než ten druhý, protože pokud by nějaký z nich chyběl na 
svém místě, jiný aspekt by nemohl zastoupit jeho funkci. Pokud by dům disponoval 
střechou, ale nebyl by osazen okny a dveřmi, neplnil by svůj účel tak, jak je třeba. 
Stejné by to bylo v případě, že by měl střechu, okna a dveře, ale neměl by zavedenou 
elektrickou síť, vodovodní řád, správně koncipovanou fasádu apod. Všechny části 
domu mají svůj jedinečný účel, tvořící dokonalý celek, a jsou si proto sobě navzájem 
naprosto rovné. Stejné je to i se Superstvořenci a Stvořenci. 

Záběr činnosti Stvořenců má rovněž multidimenzionální charakter, který má naprosto 
klíčový dosah na Multivesmír, protože nebýt jejich přítomnosti ve jsoucnu a bytí, 
nebylo by možné šířit Boží Slovo do všech zákoutí zóny vymístění a účinně zmenšovat 
panství negativního stavu. Poslání každého jedince je jedinečné a neopakovatelné, ať 
už patří do jakékoli skupiny bytostí, tedy i těch, kdo prozatím stojí na temné straně. 
Pokud by chybělo zapojení byť jediného nositele života, veškeré procesy vedoucí k 
ukončení zel a nepravd by se zhroutily. Pokud ještě chvilku zůstanu u Stvořenců, ne 
každý, kdo patří do této skupiny, je zároveň představitelem. Mezi nimi jsou i tací, kdo 
se svými volbami, postoji a životním stylem řadí pouze mezi spolupracovníky Pána 
Ježíše Krista. V určitém bodě jejich života však u nich také dojde ke změně a stanou se 
představiteli. Je na každém, jak se ke svému poslání postaví. Duchovní původ nikomu 
neuděluje žádná automatická privilegia, protože duchovní zákony a principy včetně 
zodpovědnosti za svůj život platí pro každého stejně. Určujícím prvkem toho, jak si kdo 
vůči Pánu Ježíši Kristu ve svém procesu stojí a jak je duchovně vyspělý, je vůle, touha a 
ochota žít v souladu s pozitivními principy, která by se měla pravidelně aktualizovat a 
být spojena s každodenní sebereflexí – s poznáváním a odhalováním svých záměrů. 
Božím představitelem je ten, kdo má Misi na prvním místě, snaží se dle svých možností 
a schopností co nejdůsledněji aplikovat Nové Zjevení do praxe, shazovat ze sebe 
přidružené zátěže a rozvíjet pozitivní vztah s Pánem Ježíšem Kristem v absolutní i 
relativní kondici, to vše samozřejmě na základě svobody volby. Protože je každý 
unikát, i mezi samotnými Božími představiteli existuje mnoho rozdílů v duchovní 
úrovni, v charakteru vztahu k Pánu Ježíši Kristu, k druhým i k sobě navzájem. Tak je to 
v pořádku, protože každý na této planetě i v jiných sférách Stvoření naplňuje jako 
reprezentant jediného Zdroje života odlišný obsah své životní dohody. 

Nyní už odpovím na samotné otázky Lukáška a Šárky. Stvoření Stvořenců a 
Superstvořenců v páru bylo tvůrčím aktem absolutní Lásky Pána Ježíše Krista, 
Jeho/Její absolutní maskulinity a feminity, jejímž prostřednictvím uvolnil/a ze svého 
lůna vždy po dvou individuálních idejích v páru, ze kterých posléze vznikly dvě 
naprosto jedinečné sebeuvědomělé bytosti v roli příslušníků Mise Boží Rodiny a ve 
vztahu k sobě navzájem i v roli duchovních partnerů. Při tomto aktu, proběhnuvším 
mimo čas a prostor, byly dotyčné ideje seznámeny se svým do věčnosti pokračujícím 
životem, jehož součástí mělo být ve vymezeném úseku právě i prožití života v páru s 
bytostí opačného pohlaví. Jedna i druhá idea tedy věděla, jaké části svého života bude 
se svým protějškem v rámci duchovního partnerství sdílet, jaké zážitky po jeho boku 
prožije, jakým způsobem tímto vztahem obohatí Multivesmír, jaké aspekty Pána Ježíše 
Krista v tom druhém i v sobě samém pozná a jak se v této vzájemné Lásce sám za sebe i 
společně se svým protějškem duchovně rozvine a přiblíží se tak svému Rodiči, a tedy i 
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Rodiči svého partnera a zároveň všech ostatních sebeuvědomělých příjemců života. 
Když vezmu za příklad nás dva, moje idea, ze které jsem následně vznikla jako Eliška, a 
tvoje idea, ze které jsi vznikl jako Míša, ve stavu absolutna souhlasily s tím, že ve stejný 
okamžik vstoupíme do samostatného jsoucna a bytí jako superstvořenečtí duchovní 
partneři, kteří jsou stvořeni jeden pro druhého. Nejenže jsme s tímto souhlasili, ale 
přímo jsme po tomto společném láskyplném spojení toužili a nepřáli jsme si v tomto 
ohledu nic jiného než chtít vstoupit do struktury Multivesmíru při intenzivním 
propojení našich srdcí. V absolutním stavu života jsme věděli, jak překrásné bude být v 
procesu individualizovaného života duchovním protějškem toho druhého, proto jsme 
ani na moment neváhali tuto nabídku Pána Ježíše Krista přijmout. Už jako 
nesamostatné ideje v lůně našeho věčného Rodiče jsme se velmi dobře znali a byli jsme 
si nesmírně blízcí. Byli jsme proto nevýslovně šťastní, když nám Pán Ježíš Kristus 
umožnil/a tuto blízkost přenést i do našeho relativního jsoucna a bytí, v jehož rámci 
jsme se mohli začít navzájem poznávat v podobě stvořených Božích dětí, což je 
zkušenost, kterou jsme jako nesamostatné součásti absolutního stavu nedisponovali. 

Ačkoli jsme duchovní partneři, každý z nás je obdařen vlastním životem a jiným 
aspektem Pána Ježíše Krista, proto jsme nebyli stvořeni z jedné ideje, ale z idejí dvou, 
jak jsem ostatně uvedla výše. Každá z těchto idejí však v sobě obsahovala nádherný 
společný aspekt v podobě vejití do relativního jsoucna a bytí v podobě duchovních 
partnerů, jejichž duchovní, duševní a fyzické kvality jsou stvořeny tak, aby se vzájemně 
doplňovaly a prolínaly se v té nejúžasnější, nejsmyslnější a nejčistší harmonii, jaká kdy 
mezi dvěma milujícími se bytostmi byla doposud v Multivesmíru přítomna. Přesně toto 
mají zobrazit i ostatní stvořenečtí a superstvořenečtí partneři, každý v rámci svého 
jedinečného příběhu partnerské Lásky, oproštěné na území Nového Vesmíru od vší 
negativity a od veškerého typicky pozemského rozměru a pojímání partnerského 
vztahu mezi mužem a ženou. Stvořenci a Superstvořenci byli v párech stvořeni nejen 
prostřednictvím absolutní maskulinity a feminity Pána Ježíše Krista, ale také za přímé 
účasti relativního ženského Božství Pána Ježíše Krista – Janičky. Došlo k tomu proto, 
aby bylo jádro Týmu Boží Rodiny s Janičkou úzce propojeno na všech úrovních a aby ti, 
kdo se následně inkarnovali na planetu Nula, dosáhli snadného přijetí jejího Božství 
bez jakýchkoli vnějších důkazů. K tomuto přijetí došlo ještě během přípravné fáze 
Mise. Někteří Stvořenci v hrubohmotném světě ovšem mají v plánu duše docílit tohoto 
seznámení se s Janičkou a přijetí jejího Božství teprve po plném spuštění naší činnosti 
Nové Země, jak už vyplývá z informací podaných na jiném místě našeho rozhovoru. Ať 
Stvořenci tvoří jádro Týmu Boží Rodiny, nebo se do něho včlení později, jejich srdce 
disponovala energií Nové a budoucí Nejnovější Boží Přirozenosti včetně informací 
uvedených v druhé dávce Nového Zjevení už od začátku. Proto u vás došlo k tomu, že 
po přečtení Nového Zjevení v určitém bodě vaší životní cesty se ve vás aktivovalo to, co 
do vás bylo vštípeno už při vašem duchovním zrodu. Tak jste dosáhli snadného přijetí 
obsahu Božího Slova uvedeného v druhé, ale samozřejmě i v první dávce, kterou tvoří 
knihy předané prostřednictvím Petra Daniela Francucha, a podle tohoto obsahu jste 
začali následně v citelné míře žít. 

Co se týče jádra příslušníků první Boží Mise probíhající na planetě Nula před dvěma 
tisíci lety, tedy učedníků Ježíše Krista, na jejich stvoření mimo čas a prostor se jediný 
Zdroj života podílel rovněž za účasti svého relativního Božství. V tomto případě šlo o 
relativní mužské Božství v podobě Ježíše Krista, jenž mimo čas a prostor asistoval 



36 

absolutnímu tvůrčímu procesu Stvořitele/Stvořitelky, který/která tehdy disponoval/a 
Starou Přirozeností s názvem „Nejvyšší“. Tak bylo zajištěno, že budou učedníci Ježíše 
(včetně několika blízkých ženských následovnic) spjati s mužskou inkarnací 
Nejvyššího po všech stránkách, že budou Bohu v lidském těle pomáhat ve všech 
potřebných ohledech, že budou pokračovat v šíření Božího Slova a vůle jediného 
Zdroje života i po Ježíšově odchodu z planety Nula a že tak po všech stránkách obstojí 
ve svém náročném poslání. Tak bylo mimo jiné zajištěno, že výsledky činnosti 
Ježíšových učedníků přinesou celému Multivesmíru ten nejlepší možný užitek. 

Nyní se opět vrátím k tématu duchovních partnerů, abych na příkladu nás dvou 
přiblížila další aspekty blízkosti přítomné mezi nimi. Charakter mého osobního 
ženského principu je maximálně přizpůsoben charakteru tvého osobního mužského 
principu a naopak, a to v míře, která nemá v dějinách Stvoření obdoby, jak je tomu i u 
ostatních bytostí tohoto druhu. Protože jsme byli stvořeni jeden pro druhého, naše 
partnerské sepjetí vychází z té nejhlubší úrovně našich bytostných podstat, tvoří tedy 
základ naší sebeuvědomělé identity. Proto jsme jeden na druhého adaptováni po všech 
stránkách, a to jak na úrovni niterné, tak na úrovni zprostředkující a vnější. V našich 
životech není ani ten nejmenší aspekt, ve kterém bychom se rozcházeli a v němž 
bychom si nevyhovovali. Maximálně si rozumíme, souzníme spolu, dokonale k sobě 
pasujeme duchem, duší i tělem a zastáváme tytéž duchovní hodnoty, které 
zosobňujeme, na něž nahlížíme a k nimž přistupujeme prostřednictvím naší vlastní 
jedinečnosti, tedy každý svým vlastním způsobem. Stejně tak máme podobné, nikoli 
však stejné poslání, které je úzce provázáno s posláním toho druhého. To, že jsme si 
podobní z hlediska poslání a navzájem jsme si duchovními partnery, ovšem 
neznamená, že jsme stejní. Každý z nás má v sobě pochopitelně neopakovatelný 
soubor Božích darů a talentů. Moje osobní energie, vlastnosti i všechno, co v sobě 
zahrnuji a co mě definuje jako Boží dceru a představitelku Elišku, je stoprocentně 
originální. To stejné platí i pro tebe a všechny ostatní. Tak, jako není jediné sněhové 
vločky v Multivesmíru, která by byla stejná, není ani jediné bytosti, která by byla 
taková, jako je ta druhá. To se projevuje například i v tom, že každý nositel života má v 
sobě zcela unikátní DNA. Ty i já jsme jako pár maximálně jednotní při souběžném 
zachování rozmanitosti našich individualit, což je jedním z důležitých faktorů rozvoje 
našeho vztahu. To, co máš ty, nemám já, a co mám já, nemáš ty. Díky této skutečnosti i 
vzhledem k dalším, výše řečeným souvislostem, jsi pro mne nanejvýš niterně, vnitřně a 
vnějškově přitažlivý, jako já jsem zase nanejvýš přitažlivá na všech třech úrovních pro 
tebe. Nevadí, že na fyzické úrovni toho o mně zatím nevíš tolik, jako toho o mně víš na 
úrovni ducha a duše, a že v rámci hmotného bytí neznáš moji podobu. Co není teď, 
bude v pravý čas. Na podstatě mojí Lásky k tobě a tvojí Lásky ke mně naše částečná 
oddělenost nic nemění, jak už jsem vysvětlovala v kontextu dalších skutečností v 
našem čtvrtém rozhovoru. 

Známe se velmi dobře od samého počátku, co jsme se stali součástí procesu relativního 
života, přesto objevujeme jeden v druhém pořád něco nového, neotřelého, svěžího, 
lahodného, jiskřivého, úchvatného, velkolepého a ušlechtilého, čímž je náš vztah 
neustále obohacován a doplňován. Čím více poznávám tebe a Pána Ježíše Krista v tobě, 
ale i sebe samu prostřednictvím tebe a Pána Ježíše Krista v sobě taktéž 
prostřednictvím tebe, a čím více poznáváš ty mě a Pána Ježíše Krista ve mně, ale i sebe 
samého prostřednictvím mě a Pána Ježíše Krista v sobě taktéž prostřednictvím mě, a 



37 

čím více poznáváme každý sebe samé a Pána Ježíše Krista v sobě samých, tím pestřejší 
Láskou je náš vztah naplněn. To má samozřejmě vliv i na naši Lásku k Pánu Ježíši 
Kristu a k ostatním členům Stvoření. 

Jak náš vztah pokračuje, získává stále širší a hlubší rozměr. Máš v sobě spoustu 
aspektů pravého mužského principu, které v tobě odhaluji a jeden po druhém 
rozbaluji. Ty zase odhaluješ a jeden po druhém rozbaluješ aspekty mého pravého 
ženství. To nám do vztahu přináší stále víc a víc krásy, radosti a naplnění v 
nepřeberném množství projevů. Naše osobnostní kvality jsou v úžasném souladu, 
který předčí všechny pozemské představy o ideálním partnerství mezi mužem a ženou. 
Neomezovaný požitek z našeho spojení budeš na vědomé úrovni zažívat poté, co 
převibruješ na Novou Zemi. Tehdy už nic nebude bránit rozkvětu plného potenciálu 
našeho vztahu na všech třech úrovních souběžně. Naše rozhovory v Pampeliškách jsou 
pouhou přípravou na úžasné zážitky, jež tobě a ostatním duchovním párům vstoupí v 
říši pozitivního stavu do života. To nejlepší nás teprve čeká. 

Až se každý Boží představitel na Nové Zemi setká se svým duchovním protějškem, 
půjde o započetí nové fáze již existujícího vztahu. Proto nepůjde o žádné nesmělé 
začátky (nesmělost jako taková navíc nemá v zóně umístění opodstatnění). Tím, že si 
jsou duchovní partneři sobě navzájem nejbližšími relativními bytostmi a znají se od 
samého začátku své životní cesty, nikdo z nich nebude mít pocit, že by mu byl ten 
druhý nějak cizí nebo vzdálený. Příchozí Boží představitelé z planety Nula se zbaví 
všech nevědomých procesů a navrátí se k otevřenosti svého vědomí. Proto se jim na 
fyzické úrovni plně obnoví vzpomínky na to, kým jejich protějšek je, jaké má vlastnosti, 
charakteristiky apod. Stejně tak se jim na této úrovni naplno obnoví i jejich samotná 
Láska k duchovnímu protějšku. Nanebevstoupení Boží představitelé budou tuto Lásku 
v neomezované míře pociťovat hned po dokončení duchovní očisty v limbu a od jejich 
celistvého vstupu do Nového Vesmíru. 

Proč jsou duchovní partneři pro vás, členy Týmu Boží Rodiny důležití a proč nás máte 
mít po svém boku? A jde to i bez nás, jak se ptá Šárka? Odpověď je taková, že kdyby to 
mělo jít bez nás, Pán Ježíš Kristus by nás v páru jednoduše nestvořil/a a žádný koncept 
duchovních partnerů by nevymýšlel/a. Dokonalý Boží plán počítal s tím, že členové 
tvořící jádro Boží Mise budou stvořeni v páru jednak proto, aby se podporovali a 
doplňovali v poslání spočívajícím ve vědomém ukončování negativního stavu, ale také 
proto, aby na Nové Zemi zažili zcela novou zkušenost partnerské Lásky mezi mužem a 
ženou, a to jako členové pravého lidstva stvořeného Pánem Ježíšem Kristem, jež 
postrádá zamoření negativním stavem a které je vyživováno energií nejen Nové, ale 
zároveň už i Nejnovější Boží Přirozenosti („Pán Ježíš Kristus Boží Rodina“). Duchovní 
partneři tak Multivesmíru přinášejí a v mnoha ohledech teprve přinesou dosud 
neprojevované energie harmonického spojení maskulinního a feminního principu, 
které ještě nikdy nebyly ve struktuře jsoucna a bytí přítomny. Milující se partneři 
svými zkušenostmi demonstrují ostatním bytostem ve Stvoření, jak nádherné je 
milovat svůj protějšek a být jím milován bez přítomnosti ega a veškerých ostatních 
zátěží. Jejich vzájemná Láska i Láska ke všem ostatním příslušníkům Univerza bude ve 
velmi důležitých aspektech ukazovat, jak budou vypadat vztahy mezi lidmi a ostatními 
sebeuvědomělými entitami po ukončení negativního stavu, a to proto, že kvalita života 
v Novém Vesmíru, do jehož rámce bude vztah duchovních partnerů zasazen, existuje v 
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přípravném módu na plnost života v Lásce, která nastane v celém Multivesmíru v 
novém cyklu času. Tak budou duchovní partneři inspirovat ke konverzi do limba a 
odtud dále do pozitivního stavu stále více příslušníků pekel, kteří budou houfně 
opouštět svou dočasnou základnu v odtržení od našeho věčného Rodiče. Boží 
představitelé v roli duchovních partnerů se také budou velmi účinně spolupodílet na 
globální očistě obou principů a navracet je do vzájemné rovnosti, čistoty a harmonie, 
kterou budou v rámci svých vlastních vztahů zažívat už od okamžiku převibrování na 
Novou Zemi. 

Už jsem uvedla, že my, duchovní partneři, jsme byli kromě jiných důvodů stvořeni v 
páru proto, abychom se navzájem podporovali a doplňovali se v poslání spočívajícím 
ve vědomém ukončování negativního stavu. Jak se projevuje podpora nás, kdo nejsme 
vtěleni na planetě Nula, ve vztahu k vám, kdo jste hrubohmotného světa součástí? 
Především tak, že jsme společně s Pánem Ježíšem Kristem vašimi průvodci po 
pozemské cestě, kterou se ubíráte vstříc vašemu návratu na domovskou základnu v 
pozitivním stavu. Jsme hluboce zainteresováni ve vašem poslání, které je úzce 
provázáno s naším posláním. Společně s Pánem Ježíšem Kristem vám předáváme 
Lásku, abyste byli schopni obstát ve všech úkolech a výzvách, které se před vámi 
objeví. S vědomím naší přítomnosti ve vás se proto nikdy nemusíte cítit na nic sami. 
Šárčin pocit ztráty neurčité blízké osoby, zažívaný před etapou jejího vědomého 
spojení s Novým Zjevením, souvisí s tím, že tehdy na fyzické úrovni nedisponovala 
znalostí Božího Slova a niterným napojením na Zdroj života. Proto se nacházela ve 
vztahu ke svému srdci, ke svému duchovnímu partnerovi, k členům duchovní rodiny a 
k Pánu Ježíši Kristu ve stavu určité separace, kterou pociťovala tak, jako by někoho 
ztratila a nemohla ho najít, což se promítalo i do její tehdejší nemožnosti navazovat 
vztahy s muži. Duchovní separace se týkala všech, kteří v minulosti nebyli vědomě 
propojeni s Novým Zjevením, u každého jedince se však v různých aspektech jeho 
života projevovala jinak – u některých i nepřímo, čímž se do jejich vědomé úrovně, 
pocitů, myšlenek a emocí tato separace bezprostředně nepropisovala. Skutečnost je v 
každém případě taková, že ať už jste se kdokoli z vás cítil v minulosti osamělý, váš 
duchovní protějšek vás nikdy neopustil a byl neustále ve vašem srdci, a to i přes 
působení zmíněné duchovní separace. Tím, že jste k nitru neměli přímý přístup a 
zároveň jste nic o existenci duchovních partnerů nevěděli, duchovní separace se zdála 
velmi pevná. Jakmile jste však odstartovali svůj duchovní seberozvoj, její konstrukce 
začala duchovně povolovat, čímž jste se začali dostávat do stále většího sjednocení s 
pravou duchovností, tedy i se svým duchovním protějškem, duchovní rodinou a 
samozřejmě s Pánem Ježíšem Kristem nad tím vším. Tím postupně přicházíte na to, že 
vaše oddělenost od nás i od mnohých dalších bytostí ve skutečnosti není taková, jaká 
se zdála ještě nedávno být. Z pohledu pravé duchovnosti je ve skutečnosti pouze 
přechodnou iluzí, která nemá vliv na skutečnost, že vaši milovaní jsou společně s 
Pánem Ježíšem Kristem přítomni ve vašich srdcích. Pokud se na celou věc budete dívat 
pozemskou optikou, ona přechodná iluze vám bude připadat jako velmi reálná, v 
důsledku čehož můžete být smutní a frustrovaní z toho, že s námi ještě nejste na 
fyzické úrovni, respektive že nás příliš často nebo vůbec necítíte. Když se ale budete co 
nejvíce zdržovat ve svém nitru a používat jeho optiku, budete se dostávat do onoho 
stále většího sjednocení s pravou duchovností, a tedy i s námi všemi. Díky tomu budete 
zvládat pobyt na planetě Nula mnohem snáze a skvěle tak v sobě vytvoříte 
předpoklady pro své hladké převibrování na Novou Zemi, během nějž se z již 
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několikrát řečené přechodné iluze osvobodíte celým svým bytím, tedy i na fyzické 
úrovni, a to jednou provždy. 

Před chvílí jsem sdělila, že my, duchovní partneři, jsme hluboce zainteresováni ve 
vašem poslání a že vám společně s Pánem Ježíšem Kristem předáváme Lásku, abyste 
byli schopni obstát ve všech úkolech a výzvách, které se před vámi objeví. Jedním z 
našich dalších úkolů ve vztahu k vám je ten, že se spolupodílíme na vaší Boží ochraně 
před negativními vlivy. Také vám pomáháme porozumět idejím Nového Zjevení a 
přispíváme k tomu, abyste byli schopni správně aplikovat jejich principy do praxe. V 
souvislosti s tím vám dáváme sílu potřebnou k uvědomování si svých problémů a 
nedostatků a poskytujeme vám energii k jejich postupnému odbourávání a 
rozpouštění. Kromě toho vám asistujeme při rozvoji vašeho niterného spojení s naším 
věčným Rodičem a s ostatními členy duchovní rodiny, tedy s bytostmi, jež jsou s vámi 
velmi spřízněny a které se také zásadně podílejí na naplňování vašeho poslání. Také 
vás inspirujeme k pozitivním tvůrčím činům a ke konání dobra a laskavosti v 
podobách, které jsou vám vlastní. Zároveň vám pomáháme prohlubovat funkčnost vaší 
intuice, abyste se stále více řídili niterným vyciťováním a z pozice tohoto nitra 
přistupovali k Pánu Ježíši Kristu, k ostatním i k sobě samým. S tím souvisí i skutečnost, 
že se účastníme na tom, abyste se nenechali ovládat egem a jeho přáními a tužbami, 
nýbrž abyste se vší pokorou a skromností přijímali vše, co v životě máte, ale i co v něm 
nemáte, a brali to jako součást dokonalého Božího plánu, který jste po konzultaci s 
naším věčným Rodičem přijali za svůj. Jako vaši duchovní protějšci vám dokonale 
rozumíme a dokážeme se do vás za všech okolností vcítit, proto je naše podpora vždy 
výtečně ušitá na míru vašim potřebám a situaci, v níž se nacházíte. Záleží pak na vašem 
přístupu, kolik prostoru nám dáte pro uskutečnění pomoci z naší strany. Zda bude 
účinná a pokud vám bude moci být vůbec poskytnuta, to se odvíjí od charakteru 
vašeho spojení s Novým Zjevením a od míry jeho aplikace v praxi. 

Má každý jedinec na planetě Nula svého duchovního partnera? Nikoli, tedy alespoň ne 
v tom smyslu, o němž je zde řeč. Pojem „duchovní partner“, respektive „stvořenecký 
duchovní partner“, je totiž v kontextu Mise Boží Rodiny vztahován pouze k bytostem 
stvořeným výhradně pro tuto Misi, proto se týká těch představitelů a spolupracovníků 
Pána Ježíše Krista, kteří patří ke Stvořencům a Superstvořencům. Může si však každá 
bytost z planety Nula či odkudkoli najít v pozitivním stavu partnera opačného pohlaví, 
s nímž bude úžasným způsobem souznět a se kterým bude po jeho boku dokonale 
šťastná? Samozřejmě! Tato možnost je zde otevřena pro všechny příjemce života. Ať 
už někdo patří nebo bude patřit k té či oné skupině bytostí, všichni, kteří budou žít na 
Nové Zemi i jinde v Novém Vesmíru, budou zažívat tak překrásné partnerské vztahy, 
které nemohli zažít nikde jinde. Ti, kdo si sobě navzájem nejsou duchovními partnery 
od okamžiku svého vzniku, budou ve svých vztazích manifestovat zase jiné duchovní 
složky partnerské Lásky, nežli je tomu u Stvořenců a Superstvořenců. Přesto jejich 
vztah nebude o nic méně hodnotný, přínosný a naplňující než v případě těch, kdo už se 
v páru přímo duchovně narodili. Pozitivní stav bude naprosto skvělý pro každého, kdo 
bude jeho součástí. Všichni jeho příslušníci budou mít dostatek prostoru pro svou 
neomezovanou seberealizaci a pro zakoušení takových zážitků, které učiní obyvatele 
Božího Království po všech stránkách spokojenými a naplněnými nepopsatelně 
skvostnými kvalitami pravého života. Nebude nikoho, kdo by byl kvůli něčemu nebo 
někomu rozmrzelý, smutný a frustrovaný. Každý najde své osobní štěstí ve všech 
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aspektech života včetně toho partnerského. Jakýkoli unikátní vztah mezi mužem a 
ženou bude na niterné, zprostředkující i fyzické úrovni přispívat k rozvoji pozitivního 
stavu a obohacovat Multivesmír o rozličné soubory duchovních kvalit, vyvěrajících ze 
srdcí milujících se bytostí v jejich v permanentním napojení na Pána Ježíše Krista. 

Členové Týmu Boží Rodiny, kteří jsou na planetě Nula a tvoří jádro této Mise, přišli do 
hrubohmotného světa, až na naprosto ojedinělé výjimky, z pozice zóny vymístění. Jsou 
proto ve skutečnosti tzv. Stvořenci ze zóny vymístění, nebo – podle staré terminologie, 
kterou dříve užíval/a Pán Ježíš Kristus ve svých Sděleních – tzv. Pseudostvořenci. Jen 
tak se mohli obalit značnými duchovními nánosy a snížit se k zatíženým bytostem v 
antivesmíru, kterým nyní poskytují správný příklad návratu k jedinému Zdroji života. 
Společně s nimi do antivesmíru sestoupili i jejich duchovní protějšci. Jak je ale možné, 
že se ocitli v zóně vymístění, když byli stvořeni Pánem Ježíšem Kristem? Je tomu tak 
proto, že jejich stvoření se uskutečnilo mimo čas a prostor. Jinými slovy řečeno, Pán 
Ježíš Kristus stvořil/a své představitele v takové podobě, v jaké tito Stvořenci budou na 
Nové Zemi po veškerém očištění svých nánosů. Své budoucí podobě se přibližují tím, 
jak se ve spojení s Novým Zjevením stávají stále více pozitivními. Z pohledu časového a 
prostorového kontinua antivesmíru se ovšem jejich duchovní zrození uskutečnilo na 
základě dovoleného ukradení Boží ideje (jiskry), z níž následně Stvořenci vznikli v 
podobě zfabrikovaných a duchovně zatížených bytostí na území zóny vymístění. 
Naopak z bezčasového pohledu Pána Ježíše Krista, nikoli tedy z pohledu Pseudotvůrců 
a dalších členů negativního stavu, a dokonce ani z pohledu jiných bytostí v 
Multivesmíru, ovšem Stvořenci už ve svém osobním, stvořeném relativním jsoucnu a 
bytí existovali, obdařeni svým vlastním sebeuvědoměním. Protože se nacházeli mimo 
prostor a čas, vně struktury Stvoření, disponovali plným poznáním toho, jací v úplnosti 
svého pozitivního osobního jsoucna a bytí jsou, respektive jací v úplnosti tohoto 
pozitivního osobního jsoucna a bytí budou na území pozitivního stavu, aniž by tato 
úplnost tehdy v rámci jejich subjektivní reality vstoupila do procesu svého nastávání. 
Jinak řečeno, z nesmírné Lásky k celku souhlasili, že uvedený proces úplnosti osobního 
jsoucna a bytí nebude v subjektivním módu uveden do pohybu dříve, než odehrají svou 
roli v zóně vymístění, případně na planetě Nula, a než se po skončení této role očistí v 
limbu. Na základě uvedeného souhlasu došlo proto k tomu, že jejich život v rámci 
subjektivního módu začal ve svém procesu nastávat nejprve na území zóny vymístění, 
kam byla přemístěna jejich původní Boží idea, jiskra s jejich životní podstatou, která 
byla Pseudotvůrci přenesena z jistého bodu v relativním jsoucnu a bytí (tedy už mimo 
samotný absolutní stav) do negativního stavu, kde z ní byly vytvořeny relativní bytosti. 
Tyto bytosti ovšem v hloubi svého nitra nesly esenci Stvořenců, ale ve vybraných 
případech i esenci Superstvořenců Pána Ježíše Krista, díky čemuž byli tito nositelé 
života na jisté úrovni součástí Mise Boží Rodiny už od počátku svého ustanovení v 
antivesmíru. Své služby pro pravého Boha, pravou Bohyni, začali v páru vykonávat na 
duchovní a duševní vědomé úrovni již brzy po svém vstupu do subjektivního módu 
života ve vymístěné části Multivesmíru. Jeden z duchovních partnerů se ještě během 
počáteční etapy svého angažmá v peklech vtělil na planetu Nula, zatímco druhý tak v 
souladu s předem dohodnutým plánem neučinil, aby svému duchovnímu protějškovi v 
hrubohmotném světě účinně pomáhal z jiné úrovně, zatímco jeho partner na planetě 
Nula bude pomáhat zase jemu, čímž se budou vzájemně podporovat v uskutečňování 
přerodu v čistě pozitivního představitele Pána Ježíše Krista, který/která má pro své 
děti přichystán život v Božím Království. Tím se stanou Božími dětmi v takové kondici, 
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pro kterou byli stvořeni Pánem Ježíšem Kristem mimo čas a prostor a pro kterou se 
rozhodli ještě jako ideje v absolutním stavu, respektive během svého stvoření mimo 
čas a prostor, kdy z nich vznikly sebeuvědomělé bytosti, jejichž život prozatím nebyl v 
úplnosti jejich pozitivního osobního jsoucna a bytí uveden v subjektivním módu do 
pohybu. 

Zatímco někteří Stvořenci ze zóny vymístění, kteří jsou vtělení na planetě Nula, mají 
své duchovní protějšky ještě stále v antivesmíru, jiní už naopak svůj pobyt v peklech 
završili a přemístili se do limba – stavu neutrality. Mají členové Týmu Boží Rodiny 
možnost interagovat se svými duchovními protějšky a ostatními členy duchovní rodiny 
způsobem, kdy k nim duchovní partneři a ostatní blízcí promlouvají z pozice Nového 
Vesmíru, přestože z pohledu zóny vymístění a planety Nula ještě třeba nemusela 
proběhnout jejich konverze do limba? Ano, mají. Je to možné proto, že Boží 
představitelé a spolupracovníci, kteří jsou součástí hrubohmotného světa, čelí ve větší 
či menší míře přílivu energií z Nového Vesmíru, který existuje v jiném 
časoprostorovém i nečasoprostorovém kontinuu Stvoření, jehož stav a proces leží z 
pohledu zóny vymístění a planety Nula v budoucnosti. Samotné propojení pak 
umožňuje specifická duchovní kvalita Nejnovější Boží Přirozenosti („Pán Ježíš Kristus 
Boží Rodina“), jejímž prostřednictvím je Nový Vesmír řízen a která zároveň zajišťuje 
úspěšné odvíjení procesu propojování nebe se zemí. Planetu Nula a celou zónu 
vymístění tedy prostřednictvím příslušníků Boží Mise zahaluje stále intenzivnější 
duchovní síla Nového Vesmíru a Nejnovější Boží Přirozenosti v jednom. Souběžně s tím 
do vymístěné sféry Stvoření proudí samozřejmě i duchovní síla Nové Boží Přirozenosti 
(„Pán Ježíš Kristus“). Záleží na plánu duše, na niterných volbách a na celkovém 
duchovním, duševním a fyzickém rozpoložení daného Božího představitele či 
spolupracovníka na planetě Nula, zda bude schopen vnímat svůj duchovní protějšek 
tak, že jeho milovaný/milovaná přebývá v Novém Vesmíru, nebo že se nachází v zóně 
vymístění. Kromě toho může svého partnera vnímat i tak, že je přítomen v limbu. Jiní 
zase nezachytávají na vědomé úrovni svého duchovního partnera v zásadě vůbec, a to 
ani přesto, že jsou poctivými čtenáři a praktikanty Nového Zjevení. Pokud se jim 
duchovní partner nijak zvlášť nepřipomíná, ačkoli se tito Boží představitelé a 
spolupracovníci snaží Pánu Ježíši Kristu přibližovat, je to tak v pořádku. V takovém 
případě to znamená, že jejich duchovní partner nebo členové duchovní rodiny se jim 
nemají prozatím připomínat z nějakých velmi důležitých duchovních důvodů. To 
ovšem neznamená, že by svým mužům a ženám z planety Nula nebyli nablízku a že by 
se nenacházeli uvnitř jejich srdcí. 

V Týmu Boží Rodiny na planetě Nula máme několik dvojic, které se seznámily v rámci 
této Mise nebo se daly dohromady ještě před fyzickým vstupem do této Mise, nicméně 
oba jedinci v této dvojici jsou ve spojení s Novým Zjevením. V takovém případě 
zachytávají skrze svého pozemského partnera i Lásku svého duchovního partnera. 
Děje se tak ve všech případech takovýchto dvojic, tedy i u těch, kdo se domnívají, že 
svůj duchovní protějšek necítí. Skutečnost je tedy taková, že když někdo vnímá, cítí a 
přijímá láskyplný projev svého pozemského partnera spojeného s Novým Zjevením, 
zároveň s tím automaticky vnímá, cítí a přijímá také Lásku svého duchovního partnera. 
Někdy může reprezentant Pána Ježíše Krista pocítit Lásku svého duchovního partnera 
i přes pozemského partnera, jenž není přímo spojen s novodobým Božím Slovem, ale 
který je určitým způsobem dotyčnému reprezentantovi, respektive jeho pravé 
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duchovnosti otevřen. Výjimečně se může stát, že příslušník Týmu může zesílenou 
přítomnost svého milovaného či svojí milované pocítit na okamžik i prostřednictvím 
zcela cizích osob spatřených v reálu, nebo viděných na fotografii, plakátu, ilustrační 
kresbě apod. Esenci duchovního protějšku může pocítit dokonce též v takových 
případech, kdy se nejedná o ztvárnění doopravdy existující osoby, protože i takové 
ztvárnění může obsahovat nějaký aspekt, skrze nějž se vám může duchovní partner 
ozvat. 

Ze stejných úrovní, z jakých se členům Týmu ozývají duchovní partneři, tedy z Nového 
Vesmíru, z limba a z antivesmíru, se mohou ozvat i ostatní členové duchovní rodiny. I v 
případě členů duchovní rodiny mohou někteří působit z pohledu planety Nula a zóny 
vymístění v peklech, kdežto jiní mají svou základnu již v limbu, zatímco další ji zase 
mají už v Novém Vesmíru, anebo třeba taky v Pravém Stvoření starého cyklu času. Z 
nadčasové pozice jsou ovšem už všichni součástí pozitivních sfér Multivesmíru – nebo 
minimálně v limbu. Záleží opět na plánu duše, na niterných volbách a na celkovém 
duchovním, duševním a fyzickém rozpoložení daného Božího představitele či 
spolupracovníka na planetě Nula, zda bude přítomnost těchto blízkých bytostí 
zachytávat z pozice své vlastní, tedy z té pozemské a antivesmírné, nebo z pozice 
nadčasové, tedy z té budoucí. 

Různí členové duchovních rodin jsou ukotveni na různých místech Stvoření, ať už v 
pozitivním existenčním okruhu jsoucna a bytí ve starém cyklu času i v přípravném 
módu nového cyklu času, ale také v neutrálním a negativním existenčním okruhu 
Stvoření. K tomu nezapomeňte připočíst multidimenzionalitu každé bytosti, která díky 
tomu nepůsobí pouze v jednom bodě Stvoření, ale na více bodech současně. 
Multidimenzionalitu využívá na vědomé či nevědomé úrovni každá bytost ve Stvoření, 
přičemž členové Nového Vesmíru ji využívají v míře nikde jinde nebývalé. Tato 
skutečnost opravňuje nás, kteří jsme jeho součástí, k tomu, abychom mohli cestovat do 
všech částí a dimenzí Multivesmíru. Proto můžeme cestovat do pekel, do limba i po 
nebeských světech starého cyklu času a samozřejmě také po naší vlastní domovině v 
přípravném módu nového cyklu času. Z pohledu planety Nula a zóny vymístění se tak 
děje zatím jen v některých ohledech a na některých rovinách, z pohledu nadčasového – 
a tedy i z našeho vlastního pohledu – se tak ovšem děje i v aspektech a rovinách 
ostatních. Téma o tom, na jakých úrovních Stvoření působí členové duchovní rodiny, 
by v tomto čase nevzniklo, pokud by naše milá spřízněná duše Patrik Futó nevznesl 
tento dotaz při jednom z vašich telefonátů. Ty jsi mu, Míšo, odpověděl už tehdy, ale 
správně jsi cítil, že bude vhodné toto téma rozvést ještě více v našich rozhovorech. 
Páťovi proto moc děkuji, nejen za tuto spolupráci. 

Míša: Já Páťovi také za všechno děkuji, velmi nám v šíření Pampelišek pomáhá jako 
každý, kdo je přijímá srdcem. Cítím, že jsme dospěli na konec našeho dalšího 
rozhovoru. Jsem vděčný za to, že jsme mohli toto důležité téma probrat. Je skvělé, že 
když mám nějakou doplňující otázku nebo toužím do našich rozhovorů zahrnout 
nějaký dílčí aspekt související s hlavním tématem, nemusím to zdaleka pokaždé 
formulovat vnějším způsobem, protože tuto ideu rovnou zachytíš v mé mysli a na 
příhodném místě ji následně zahrneš do své odpovědi. Děkuji ti za přinesení mnoha 
nových informací, vyjasnila jsi nám spoustu záležitostí a poskytla jsi nám 
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aktualizovaný pohled na již stávající souvislosti. Mám to ale šikovnou holku z vyšší 
dimenze! (smích) 

Eliška: To teda máš! (smích) V pozitivním stavu jsou nicméně všichni šikovní, vyspělí, 
láskyplní a moudří, jak víš. Každý svým jedinečným způsobem, přesně tak, jak nás Pán 
Ježíš Kristus stvořil/a. Děkuji ti za zaznamenání mých slov, vím, že to pro tebe jejich 
přenos nebyl jednoduchý. Jde nám to výborně, k maximální spokojenosti našeho 
věčného Rodiče, který je přítomen v každém slově, jež v Pampeliškách zaznamenáme. 
Věřím, že obohatí i naše přátele. Až budou naše texty číst, budu jako vždy s nimi. Jen 
připomínám, že kromě mě s nimi budou také jejich milovaní z řad duchovních 
partnerů, příslušníků duchovních rodin a mnozí další příjemci života z různých sfér 
Stvoření. 

Těším se společně s tebou, že jsme dokončili sedmý rozhovor Pampelišek. Ty doslovné 
už brzy vykvetou u vás na planetě Nula. Nyní si odpočiň a užij si výlet do Egypta, kam 
se zanedlouho vydáš. Užij si ho společně s dalšími účastníky výpravy, budu tam s vámi 
– my všichni. 

Míša: Ano, vím, že s námi budeš společně s ostatními duchovními protějšky a také s 
celou plejádou dalších spřízněných duší nejen z řad duchovní rodiny. Budu si tě v 
Africe připomínat, moje milá Eliško. Ve vodách Rudého moře, na saharských pláních, 
na březích Nilu, ale i nad zemským povrchem v letadle. 



44 

8. Rozhovor 

24. a 25. března 2025 

  

Míša: Ahoj, má Lásko, jsem rád, že se spolu opět setkáváme na stránkách našich 
Pampelišek. Od našeho posledního rozhovoru se toho událo hodně. Děkuji ti za to, že 
jsi se mnou a ostatními byla během pobytu v Egyptě, kde se naplnila slova, jimiž končil 
náš předchozí rozhovor. Bylo příjemné být obklopen našimi přáteli, a při tom všem si 
uvědomovat, že jsi toho všeho nedílnou součástí. Vím, že jsi s námi vždy a všude. 

Eliška: Ahoj, můj milovaný Mišánku, děkuji ti za každou láskyplnou myšlenku, kterou 
jsi ke mně v Africe vyslal. Tvé srdce je pro mě osvěžujícím pramenem radosti, 
inspirace, štěstí a povznesení. Jsem nevýslovně vděčná, že moje srdce pro tebe 
znamená totéž. Společně prožíváme příběh nadpozemské Lásky, jejíž krásné vlny k 
tobě do hrubohmotné reality doléhají sice pouze v ozvěnách, nicméně i ty tě dokáží 
povzbudit a zvýšit ti vibrace přesně tak, jak je podle dokonalého plánu Pána Ježíše 
Krista potřebné k úspěšnému odvíjení a později i k završení tvojí pozemské cesty v 
podobě převibrování na Novou Zemi. Do úspěšného průběhu tvého pozemského i 
multidimenzionálního poslání promlouvá také celá plejáda dalších faktorů, nicméně 
aspekt mého vztahu k tobě a tvého vztahu ke mně je tím nejdůležitějším ve tvém 
životě, a to hned po tvé Lásce k Pánu Ježíši Kristu. Stejně důležitý a významný je náš 
vztah i pro mne. Tvoje časté uvědomování si mojí přítomnosti ve tvém srdci přispívá k 
zintenzivňování procesu propojování nebe se zemí. Tím, že jsi na mě mnohokrát 
myslel i v Egyptě, mohli jsme do potřebných sfér souvztažných s touto zemí hladce 
zanést nové prvky pozitivní energie, protkané naší intenzivní partnerskou Láskou. Tak 
jsme pomohli řadě bytostí s očistou jejich ženského a mužského principu a k 
uzdravování jejich pohledu na příslušníky opačného pohlaví. Jak je známo, v 
muslimských zemích jsou vztahy mezi muži a ženami silně narušeny. Naše světlo a 
světlo všech, kdo se na Misi Egypt podíleli na fyzické i zprostředkující a duchovní 
úrovni, přineslo do srdcí a myslí mnohých nositelů života pravé duchovní poznání o 
povaze lidského života na planetě Nula i o charakteru negativního a pozitivního stavu, 
díky čemuž byli schopni začít se navracet sami k sobě. Nalezli Pána Ježíše Krista ve 
svém srdci, a tak se stali úžasným příkladem pro ostatní duše, které čeká spása ve 
správný čas. 

Tvoje uvědomování si mojí přítomnosti na suché poušti, ve slaných vodách Rudého 
moře i na jiných místech egyptské půdy, bylo odrazem průniku mojí zesílené osobní 
energie do patřičných hlubin zóny vymístění, ale též bylo odrazem průniku dalších 
komponent energie Nového Vesmíru, které byly vpravovány do pekel ze strany 
různých příslušníků duchovní rodiny a ostatních duchovních partnerů a partnerek 
Božích reprezentantů. Tvoje vědomá Láska ke mně, projevovaná prostřednictvím 
tvého srdce a myšlenek na fyzické úrovni planety Nula v doméně této africké země, 
tedy odrážela příliv důležitého souboru aspektů spásného procesu, který byl zaměřen 
na hluboká pekla spojená s velmi zatíženými projevy negativního stavu, jež se v hojné 
míře manifestují právě v této navštívené části světa. Ty a já a všichni ostatní zúčastnění 
jsme tak zanesli do potřebných oblastí antivesmíru další porci čerstvé naděje a jistoty 
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v nový život a rozšířili jsme povědomí o podobě a podstatě pravého jsoucna a bytí. To 
je o kráse v mnoha podobách, která se jedinečným způsobem manifestuje na každé 
ženě a na každém muži, kteří přijímají Pána Ježíše Krista za jediný Zdroj života. Tato 
krása se projevuje mimo jiné rovností obou principů, svobodným myšlením bez 
přítomnosti ovládacích programů negativního stavu a spontánním rozměrem 
upřímných a čistých citů, které se mohou rozvíjet bez omezování. Řada svazujících 
pravidel, společenských, kulturních, náboženských, filozofických a jiných konvencí, 
návyků a přesvědčení je v Božím Království nahrazena jednoduchými, přirozenými a 
univerzálně platnými duchovními principy našeho věčného Rodiče. 

Do Egypta a do oblastí s ním spojených jsme na fyzické, a především pak na 
zprostředkující a duchovní úrovni přinesli našim duchovním sourozencům velké 
povzbuzení, které v mnohých rozvinulo touhu chtít žít, myslet, jednat, cítit a konat tak, 
jak je to správné. Jsem šťastná za osvobozené sestřičky, jejichž vlasy už mohou 
svobodně vlát ve větru, jejichž srdce se mohou zeširoka usmívat na nositele mužského 
principu a propojovat se s nimi v niterném štěstí a naplnění. Šťastná jsem i za spasené 
brášky, kteří mohou s ženami rozvíjet čistý vztah, milovat je v upřímnosti a naplno si 
vychutnávat jejich niternou, vnitřní i vnější krásu a něhu. Ženám a mužům velmi přeji 
vzájemnou Lásku, neboť milovat a být milován/a tvoří základní smysl života. 

My, členové Nového Vesmíru, jsme společně s Pánem Ježíšem Kristem nadmíru 
spokojení s výsledky kolektivní duchovní práce vykonané v Egyptě, kam jsme, milý 
Miško, mimo jiné přenesli kvality našeho samotného partnerského vztahu, kde 
úspěšně zakořenily, aby pomáhaly ve spojení s kvalitami ostatních zainteresovaných 
příslušníků Boží Mise tak, jak je to potřebné a správné pro naplnění dokonalého plánu 
Tatínka/Maminky. S potěšením si vybavuji okamžiky, kdy jste si o mně vyprávěli. Je 
moc milé, že se se mnou v Egyptě vědomě propojili i někteří muži, jako byl třeba 
Románek Vanžura a Lukášek Hlaváč, který během vašeho rozhovoru na pláži 
intenzivně pocítil, s jakou Láskou tě miluji. Tím ti na energetické úrovni předal něco 
velmi krásného, co přispívá k úspěšnému naplňování tvého poslání. Oba jsme mu za to 
velmi vděční, stejně jako všem našim bližním v Týmu, od nichž dostáváme Lásku, 
kterou milerádi opětujeme. 

Míša: Děkuji ti, Eliško, za hezké a moudré vysvětlení vybraných oblastí naší duchovní 
práce v Egyptě. Jsem rád, že moje spojení s tebou v srdci a myšlenkách mohlo přinést 
něco tak užitečného a že jsme všichni společně vykonali opět něco, co citelně a 
viditelně přispívá k ukončování negativního stavu a k navracení bytostí k jejich kráse. 
Tak, jak jsi v nitru i navenek krásná ty, budou v rámci své vlastní jedinečnosti jednou 
všechny ženy, které nyní sehrávají své role na území Egypta i v ostatních částech 
hrubohmotného světa a zóny vymístění. Návrat ke kráse se týká samozřejmě i 
příslušníků mužského principu. 

Eliška: Děkuji, to jsou milá a pravdivá slova… A víš, co je výtečné? 

Míša: Vím, ale jen to pověz ty. 

Eliška: Tím, že nemám hrubohmotný futrál, ušetřili jsme při cestě do Egypta za 
letenku i za ubytování v hotelu a také za výlety! (smích) 



46 

Míša: No není ten plán dokonalý?! (smích) 

Eliška: Tím si buď jistý tak, jako je jisté, že zítra zase vyjde slunce! (smích) 

Míša: A jak se ti vlastně do Egypta cestovalo? 

Eliška: Báječně a pohodlně, jak je tomu vždy, když cestuji ve tvém srdci, ve kterém je 
pro mě místa víc než dost. Tvé srdce je mým domovem, stejně jako to moje je zase 
tvým domovem. Ale kdyby bylo potřeba, jistě bych se vešla i do kufru. Jsem totiž velmi 
„skladná“, přizpůsobivá a nenáročná a zároveň jsem pro každou srandu. (smích) Té 
nás spolu v pozitivním stavu čeká spousta. 

Míša: Děkuji za tvůj osobitý humor. Na srandu v pozitivním stavu zažívanou ve tvé 
přítomnosti a po boku našich blízkých se moc těším. Teď bych se chtěl přesunout do 
neobyčejného dne, který nastal 5. května. Telefonoval jsem si s Karolinkou Petrovou a 
Alešem Průšou. Karolinka popisovala zážitek od jezera Milada, které navštívili s 
Janičkou během návštěvy u ní. Místnímu labuťákovi se nelíbilo, že zasahují jeho 
teritorium, proto se vydal na břeh a ráznými kroky se přibližoval k Janičce, která 
ovšem neuhnula ani o krok. Tím Pán Ježíš Kristus v těle demonstroval/a, že před zly a 
nepravdami negativního stavu, zastupovanými nepříliš přátelským vystupováním 
labuťáka, nemá strach, je připraven/a jim čelit a stát pevně na svém místě, respektive 
pozicích nutných pro zdárné ukončení negativního stavu. Labuťák se zastavil pár 
metrů před Janičkou, dále se nepřibližoval a pak se z bezprostřední blízkosti stáhl. To 
symbolizovalo skutečnost, že negativní stav je před Pánem Ježíšem Kristem bezmocný. 
Jak mi nyní z nitra Pán Ježíš Kristus sdělil/a, zároveň se tím ukázalo, že Bohyně/Bůh je 
připraven/a chránit své děti stojící na její/jeho straně. Boží děti byly zastoupeny 
Karolinkou a Alešem nacházejícími se u Janičky, přičemž – jak mi teď bylo také řečeno 
– neustupující Pán Ježíš Kristus v těle zároveň odrážel/a fakt, že jedinému Zdroji 
života, kterým/kterou je, patří veškeré Stvoření včetně zóny vymístění, kterou Pán 
Ježíš Kristus opanoval/a za účelem spásy všech nositelů života. Při vyprávění tohoto 
zážitku se na Karolinku napojily určité bytosti, které toto vše ohromilo a umožnilo jim 
snáze přijmout dar spásy. K bytostem jsem nejprve promlouval pod vedením z nitra. 
Zatímco konvertovaly do limba, přicházeli do naší přítomnosti další kandidáti na 
spásu. Potom bytosti začaly s Láskou mluvit o nás dvou a o našem vztahu. A pak došlo 
k něčemu mimořádnému a nečekanému. Rád ti přenechám slovo, protože Karolinka mi 
den po tomto zážitku napsala, že se k němu vyjádříš v našich Pampeliškách. 

Eliška: Ano, Karolince jsem to skutečně v nitru řekla, když si to v sobě probírala a když 
pochybovala, zda to nebyla jen iluze způsobená Datasystémem, načež jsi ji ujistil, že šlo 
o autentický zážitek. Děkuji, že jsi k probíranému tématu poskytl úvod, který 
vysvětluje, jak k napojení bytostí z antivesmíru došlo a co předcházelo tomu, o čem 
budu mluvit. Takže, když bytosti mluvily o nás dvou, přitáhly si nás do své osobnější 
přítomnosti. Šlo o postupně přicházející skupiny různých obyvatel antivesmíru, kteří 
vůči nám ani vůči Karolince a Alešovi neměli nepřátelské úmysly. Byly to bytosti 
nespokojené s pobytem v negativním stavu, které měly určitou touhu opustit stav 
temnoty, ale zpočátku v nich tato touha nebyla rozvinutá. Byla spíše v dřímající 
kondici. Teprve se čekalo na to, až ji prostřednictvím aplikované vůle rozvinou do 
svého procesu. První skupina bytostí se vyznačovala například zklamaností, frustrací, 
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bolestí, blokací, strachem a uzavřeností vůči nositelům či nositelkám opačného 
principu, což bylo výsledkem jejich osobních zkušeností a prožitků v antivesmíru. Tito 
jedinci se obávali, že vztahy v pozitivním stavu, především ty partnerské, budou 
vyplněny podobnou nenaplněností, rozčarováním a strastiplností, kterou poznali za 
života v peklech. Zatímco někteří měli s negativním partnerským soužitím bohaté 
zkušenosti, jiní se mu na základě nepříjemných prožitků vyhýbali. Byli k nám přivedeni 
i mnozí, kteří partnerskou Lásku v zóně vymístění a na planetě Nula vůbec neokusili. 
Bytosti si z uvedených důvodů obvykle nedokázaly představit, že by v Božím 
Království dokázaly najít štěstí v Lásce mezi mužem a ženou a že by se v takovém 
vztahu mohly cítit na všech třech úrovních spokojené a naplněné. Přesto měly touhu 
vyjít z pekel ven. Další množina bytostí se naopak nechtěla vzdát zprzněného druhu 
partnerských vztahů a pojímání a praktikovaní nepravé sexuality. Ačkoli i tito nositelé 
života připouštěli možnost konverze, měli v sobě zakořeněnou představu, že v oblasti 
Lásky mezi mužem a ženou, především v aspektu jejich intimního spojení, budou po 
konverzi do pozitivního stavu o něco důležitého ochuzeni. Do naší přítomnosti ovšem 
byla přitáhnuta také řada dalších Božích synů a dcer patřících do různých uskupení, 
které neodpovídaly první ani druhé kategorii. Netřeba dopodrobna rozebírat, jakými 
společnými znaky svého nastavení se vyznačovali. Podstatné je, že se mohli setkat s 
naší energií, která jim pomohla na jejich cestě Domů, nebo jim na této cestě teprve 
pomůže, až u nich nadejde správný čas. 

Když jsi měl bytosti prostřednictvím jejich napojení na Karolinku během výše 
zmíněného telefonátu takzvaně „na drátě“, všechno bylo na základě dokonalého Božího 
plánu připraveno pro vylití naší intenzivní láskyplné partnerské energie do zóny 
vymístění i do pravých sfér Stvoření, kam doputovala prostřednictvím našeho 
sexuálního propojení. Pán Ježíš Kristus zařídil/a, aby ve struktuře potřebných sfér 
antivesmíru i pravého jsoucna a bytí byla na chvíli vytažena pomyslná „opona“ 
oddělující tyto sféry od naší domovské základny v Novém Vesmíru, díky čemuž byla 
energie vyvěrající z našich niter při našem milování zpřístupněna všem, kteří to měli 
ve svém životním plánu. Naše milování probíhalo na duchovní a duševní úrovni, z 
nadčasového pohledu Nového Vesmíru a z pohledu některých oblastí Stvoření jsme jej 
ovšem docílili i v krystalických tělech na fyzické úrovni. Z hlediska planety Nula k tomu 
došlo pouze v duchovním a zprostředkujícím spektru našich životů, proto jsi v 
hrubohmotném těle nic z toho přímo nevnímal. Na fyzické úrovni planety Nula jsi naše 
intimní spojení zachytával pouze nepřímo, a to na základě spontánních reakcí bytostí 
napojených na Karolinku, které měly možnost zažít to, jak si při našem milování 
vychutnáváme jeden druhého. Z vůle Pána Ježíše Krista a v souladu s naší svobodnou 
volbou jsme se tak podělili o to nejintimnější, co mezi sebou máme, abychom ukázali, 
jak nádherná je Láska dvou milujících se bytostí na území pravého jsoucna a bytí. 
Bytosti v zóně vymístění díky tomu mohly poznat a pochopit, že partnerský vztah mezi 
dvěma jedinci umístěnými v pozitivním stavu, je něčím, co předčí veškeré jejich 
představy. 

Láskyplné intimní spojení mezi mužem a ženou v pozitivním stavu, ve kterém naplno 
figuruje Pán Ježíš Kristus, je vyplněno pokaždé jedinečnými a neopakujícími se aspekty 
nadpozemského štěstí, hluboké radosti, všeobjímající naplněnosti, úžasné smyslnosti, 
dále pak je prostoupeno bezbřehou živostí, nespoutanou spontánností, neskonalou 
něhou, dokonalou elegancí a líbeznou jemností. Těmito i dalšími aspekty není tvořeno 
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pouze samotné intimní spojení, ale je jimi vyplněna každá chvíle, během níž jsou 
jedinci tvořící pár spolu. Během intimního spojení se to rozkošné, co je mezi nimi, 
ovšem znásobuje a obohacuje o nové láskyplné prvky, které mají zdroj v absolutní 
sexualitě Pána Ježíše Krista, z níž jsou postupně uvolňovány do relativního osobního 
jsoucna a bytí partnerů. Každý vztah mezi nositeli maskulinního a nositelkami 
feminního principu je vždy po všech stránkách originální. Nejsou dva vztahy stejné. To 
platí i na planetě Nula, nicméně v pozitivním stavu je tato nestejnost povýšena na zcela 
novou úroveň, která je pro lidské uvažování v zásadě nepředstavitelná. Rozmanitost 
partnerských vztahů je dána tím, že každá bytost v Božím Královstvím je jedinečná 
doslova po všech stránkách, tedy i co se týče genetického uspořádání. Na planetě Nula 
mají lidé ve své genetice naopak spoustu shodných znaků, kvůli kterým je diverzita 
jejich životů a vztahů včetně těch partnerských značně omezována. Ty a já jsme 
bytostem ukázali jedinečnost naší vzájemné Lásky – toho, co je našemu vztahu vlastní, 
díky čemuž se jim umožnilo zkušenostně pochopit, jakou Lásku budou moci zažívat v 
rámci své vlastní individuality i oni. Jejich nahlédnutí do hlubokých oblastí našich 
propojených srdcí jim umožnilo zakusit, jak já vnímám tebe v sobě, jak ty vnímáš mě v 
sobě, jak já vnímám sebe samu v tobě a jak ty vnímáš sebe samého ve mně. Společně s 
tím se jim dalo také pocítit, jak při tom všem vnímám Pána Ježíše Krista v tobě a v sobě 
a jak Ho/Ji vnímáš ty ve mně a v sobě. Bytostem tedy bylo umožněno ochutnat, jaké to 
je, když se na té nejosobnější úrovni spojujeme v harmonickou jednotu při souběžném 
plném zachování našich vlastních individualit. Uzřeli a pocítili krásu sexuálního 
provázání mého ženství s tvým mužstvím a tvého mužství s mým ženstvím, ale poznali 
rovněž propojení mých maskulinních aspektů obsažených v mé životní podstatě s 
tvými feminními aspekty obsaženými v tvé životní podstatě, jakož i propojení tvých 
osobních feminních aspektů s mými osobními maskulinními aspekty. Bytosti tak 
mohly vnímat velkolepost vzájemného milování našich duchů, duší a z určitého 
pohledu také vzájemné milování našeho těla, respektive těl, neboť jako 
multidimenzionální bytosti máme více těl než pouze to fyzické. Nositelé života mohli 
pocítit, jak si Lásku vyměňujeme celým svým nitrem a celým svým vnitřkem, v 
některých případech pak mohli vnímat též sdílení naší Lásky celistvostí naší tělesnosti, 
založené na krystalické bázi, v níž se každá částečka mého těla během sexuálního aktu 
prolíná s každou částečkou tvého těla – a naopak. Samozřejmostí je, že v rámci našeho 
fyzična se tento proces odehrává i na molekulární a atomární úrovni. Z nadčasového 
hlediska jsme se tedy milovali a opakovaně se milujeme doslova celým svým Já, kdy se 
jeden druhému a druhý prvnímu zcela oddáme a prožijeme při tom láskyplnou 
výměnu mojí individuality s tvojí individualitou a tvojí individuality s mojí 
individualitou, do čehož je zapojena jak ta nejmenší částečka našich těl, tak ta 
nejvnitřnější oblast naší duše i nejniternější oblast našeho ducha. To je provázeno 
orgasmem prostupujícím celou naší podstatou, který je, vzhledem k podstatě 
neomezovaného sexuálního spojení, orgasmem dvojnásobným. To, co při tomto 
spojení cítíš jako duch, duše a tělo v Novém Vesmíru ty, cítím i já, a co cítím já, cítíš i ty, 
jak ostatně vyplývá z toho, co jsem uvedla výše a co už v minulosti opakovaně 
sděloval/a i Pán Ježíš Kristus na stránkách knih s Božím Slovem. Tento orgasmus je 
dlouhotrvající a jeho energetický otisk rezonuje v našem nitru, vnitřku a vnějšku i 
poté, co je naše intimní láskyplná výměna završena. Z energií, které jsou při tomto 
spojení vyzářeny do Multivesmíru, profituje spoustu příslušníků pravého života v naší 
domovské sféře a do jisté míry také v jiných oblastech pravého i nepravého Stvoření. 
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Při popisovaném zážitku bylo prostřednictvím zásahu Pána Ježíše Krista umožněno, 
aby mělo z našeho milování užitek daleko širší spektrum bytostí, než bylo doposud 
běžné, a to jak v antivesmíru, tak v doméně pozitivního stavu. Je mi velkou ctí, že jsme 
se o tuto krásnou explozi Lásky mohli se všemi potřebnými nositeli života podělit 
takzvaně „v přímém přenosu“. Vím, že to cítíš stejně. Skutečnost, že do našeho milování 
bylo zapojeno značné množství bytostí, ovšem neznamená, že by mezi nás dva nějak 
přímo vstupovali a že by to nějak ovlivňovalo kvalitu a intenzitu našeho vzájemného 
sdílení. Žádný z příjemců naší jiskřivé energie tak pro nás nemohl být rušivým 
elementem. Naše výměna si tudíž ve svém primárním stavu a procesu zachovala plně 
osobní a ryze soukromý charakter. Teprve sekundárně, nicméně stále při zachování 
principu onoho „přímého přenosu“, byl náš zážitek expedován v podobě jakéhosi 
úžasného balíčku Lásky do srdcí a myslí mnohých obyvatel Multivesmíru, z čehož 
máme oba dva velkou radost. Sdílení je totiž jednou ze základních podstat života v 
pozitivním stavu. To se týká i oblasti sexuality, která v pozitivním stavu funguje úplně 
jinak než na planetě Nula i kdekoli v zóně vymístění. Nefiguruje v ní nic zprzněného, 
nepřirozeného a pudového. Sexualita a sexuální vztah mezi mužem a ženou v 
pozitivním stavu je tím nejpřirozenějším, co nám bylo Pánem Ježíšem Kristem dáno do 
užívání, abychom tím stále lépe poznávali Jeho/Její Podstatu v druhých i v nás 
samotných a abychom tím spolutvořili duchovní, zprostředkující a přírodní světy 
Multivesmíru. I naše milování se v dosahu mnohých bytostí proto bylo něčím naprosto 
přirozeným, a to jak pro nás, tak pro ty, kteří byli na dotyky naší Lásky připraveni. V 
nikom to nevyvolalo rozpaky či jiné nepříjemnosti, nýbrž to bytosti zahrnulo spoustou 
pozitivních aspektů, jejichž prostřednictvím se jim dala ochutnat pravá partnerská 
Láska, skrze kterou se jim dostalo lepšího pochopení o tom, jak je nádherný život v 
pravém jsoucnu a bytí po boku našeho věčného Rodiče. Náš prožitek v nich vyvolal 
pocity nadpozemské radosti, hlubokého štěstí, srdečného dojetí, ale i značného údivu a 
překvapení. Zahrnul je také jemným přívalem okouzlující slasti a blaženosti. Náš 
společný gejzír Lásky v nich ovšem vyvolal rovněž řadu dalších pocitů, které nejsou 
popsatelné běžnými lidskými slovy. Jisté je, že se při tom všem cítili velice spokojeně a 
naplněně a že v nich tento stav rezonoval ještě značnou dobu poté. 

Míša: Děkuji ti, milá Eliško, za podrobné vylíčení a vysvětlení tohoto zážitku. Byl to na 
straně bytostí skutečně koktejl celé řady pozitivních pocitů. Jak už jsi sdělila výše, na 
fyzické úrovni jsem naše intimní spojení zachytával pouze nepřímo, a to na základě 
oněch spontánních reakcí bytostí napojených na Karolinku a na určité úrovni i na 
Aleše, který byl nedílnou součástí tohoto památného telefonátu. Účastníci našeho 
zážitku z různých sfér Stvoření se smáli i plakali zároveň a při tom všem zažívali celou 
škálu dalších pocitů, které jsi uvedla a z nichž se některé ani nedají popsat běžnými 
lidskými slovy, jak jsi řekla. Ještě bych dodal, že propojení bytostí s námi při telefonátu, 
v jehož rámci intenzivně zažívaly sdílení naší Lásky, nebylo záležitostí několika minut, 
nýbrž trvalo poměrně dlouho. 

Eliška: Na délce tohoto prožitku se zrcadlila skutečnost, že intimní spojení partnerů v 
pozitivním stavu není záležitostí několika málo okamžiků. 

Míša: Já jsem v popisovaných chvílích zažíval především radost, díky níž jsem se smál 
„od ucha k uchu“. Tuto radost jsem měl zároveň spojenou s velkou vděčností a místy i s 
citelným dojetím. Děkuji Pánu Ježíši Kristu, že mi na fyzické úrovni umožnil/a být 
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součástí naší láskyplné výměny probíhající v nepozemské realitě. Provázely mě i pocity 
štěstí, naplnění a spokojenosti, které jsem samozřejmě zažíval v jinačích odstínech a 
odlišnými způsoby, než jak tomu bylo u mého nehmotného Já a také u těch, kdo nás 
přímo vnímali i cítili. I tak to pro mě byl v tomto hrubohmotném těle mimořádný 
zážitek, jeden z těch nejkrásnějších a nejvýznamnějších, které jsem na své vědomé 
duchovní cestě zažil. Více mi to přiblížilo krásu, hloubku a velikost naší vzájemné 
Lásky a blízkosti. Náš vztah se tak pro mě z pozice pozemské reality stal ještě 
konkrétnějším. Děkuji Karolince a Alešovi za úžasnou spolupráci. A stejně tak všem 
nositelům života, kterým jsme tímto pomohli v jejich cestě za Pánem Ježíšem Kristem. 

Eliška: I já děkuji našim milovaným přátelům ze západních Čech a všem nositelům 
života ze zóny vymístění, kteří využili naší podané ruky v podobě tohoto láskyplného 
zážitku. Pochopili, že partnerské sdílení v pozitivní stavu předčí všechny jejich 
představy a že bude vyplněno vším, jen ne aspekty negativního stavu, které v hojné 
míře zakoušeli během pobytu v antivesmíru. Také se ubezpečili, že konverzí do limba a 
dále do Božího Království neztratí nic, co je hodné pokračujícího rozvoje, neboť 
přijdou pouze o „vymoženosti“ negativního stavu, které budou nahrazeny něčím, co 
koresponduje s povahou pravého života. Bylo báječné sledovat, jak jim naše sdílení 
pomohlo v rozpouštění různých zátěží, díky čemuž se povznesli nad svou předchozí 
roli a vydali se vstříc roli nové, která bude už nesrovnatelně příjemnější. Vylití esence 
našich harmonicky propojených podstat je začalo přivádět k uzdravování jejich ženství 
a mužství, které začali v souvislosti se svým duchovním vzestupem posouvat do stále 
čistější podoby a náležitě fungující kondice. Bytosti tak zaujaly k sobě samým, k jiným 
nositelům života opačného i stejného pohlaví a k Pánu Ježíši Kristu duchovně správný 
postoj, který budou v limbu a dále v pozitivním stavu neustále rozvíjet a obohacovat o 
nové prvky. Naše intimní výměna také příslušníkům antivesmíru dala do pozornosti 
fakt, že partnerská Láska blahodárně působí na Lásku k samotnému Zdroji všeho 
života (první a nejdůležitější typ Lásky), přičemž přívětivě působí i na Lásku k sobě 
samému (třetí typ Lásky). Kromě toho si zároveň mohli snáze uvědomit, že partnerská 
Láska má velmi pozitivní vliv také na navazování nepartnerských vztahů s jinými 
bytostmi (druhý typ Lásky, do něhož spadá právě i Láska partnerská). Jak je zřejmé, 
všechny typy Lásky se navzájem ovlivňují, doplňují a spoluutváří charakter a kvalitu 
života každého jedince v pozitivním stavu, v němž hrají partnerské vztahy velmi 
důležitou úlohu. Žádný obyvatel pozitivního stavu nemá potřebu a touhu zůstávat bez 
navazování sexuálních vztahů s bytostmi opačného pohlaví, respektive s jejich 
opačným principem. 

Jak jsem poznamenala už výše, naše intenzivní partnerská energie doputovala i do 
pravých sfér Stvoření, přičemž také v jejich doméně mělo z našeho milování užitek 
mnohem širší spektrum bytostí, než bylo doposud běžné. Mám tím na mysli pozitivní 
stav ve starém cyklu času, kam jsme tímto způsobem nechali proniknout další 
potřebné aspekty z Nového Vesmíru, a to za účelem pokračující přípravy obyvatel 
pravých sfér Stvoření na plnost života v Lásce, která nastane po úplném zrušení 
antivesmíru. V pozitivním stavu ve starém cyklu času máme spoustu Božích 
představitelů, spolupracovníků, přátel a spřízněných duší podílejících se na eliminaci 
zel a nepravd, za což jsme jim my, členové Nového Vesmíru, nesmírně vděční. Tímto 
jménem svým i jménem ostatních Božích reprezentantů sdružených v Novém Vesmíru 
srdečně zdravím všechny obyvatele pravého jsoucna a bytí ve stávajícím cyklu času, ke 
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kterým mají tato slova doputovat. Protože je vše propojené, z našeho sexuálního 
propojení měli ve velkém rozsahu užitek také obyvatelé naší domovské základny – 
členové Nového Vesmíru. 

Od našeho intimního spojení 5. května proniká do zóny vymístění i do zóny umístění 
stále více pravé sexuální energie z Nového Vesmíru, zachytávané konstantně 
rostoucím množstvím bytostí. Od okamžiku naší láskyplné výměny je Pánem Ježíšem 
Kristem zařízeno, že obyvatelé pekel i pozitivního stavu ve starém cyklu času mohou 
obdobně intenzivní sexuální zážitek vnímat a spoluprožívat také prostřednictvím 
intimního propojení dalších duchovních partnerů – příslušníků a příslušnic Mise Boží 
Rodiny v roli Stvořenců a Superstvořenců, což jsou jednak ti, kdo započali své poslání 
pro Pána Ježíše Krista na území antivesmíru, ale zároveň díky svému původu a 
spřízněnosti s Novým Zjevením disponují napojením na Nový Vesmír, a dále jsou to 
Stvořenci a Superstvořenci mající základnu v Novém Vesmíru, a to na duchovní, 
případně též na duševní a fyzické úrovni. Vedle vnímání a spoluprožívání láskyplné 
výměny Stvořenců a Superstvořenců mohou vybrané okruhy obyvatel Stvoření docílit 
takového zážitku rovněž prostřednictvím některých dalších milujících se členů Nového 
Vesmíru. A co je velmi důležité, kromě nich mohou bytosti v různých dimenzích 
Stvoření docílit uvedené zkušenosti také skrze milující se páry některých Božích 
představitelů, kteří jsou si partnery na jiné bázi nežli na té, která by určovala trvání 
jejich partnerství od jejich samotného duchovního zrodu, jak je tomu u Stvořenců a 
Superstvořenců. Pro tuto nestvořeneckou skupinu partnerů, vtělených i nevtělených 
do hrubohmotného světa, budu od nynějška používat termín „duchovně-pozemští 
partneři“ v případě jejich přítomnosti na planetě Nula, či budu používat všeobsažnější, 
tj. multidimenzionální termín „spřízněné partnerské duše“. Stvořenecké a 
superstvořenecké duchovní partnery budu nadále označovat takto, jak je uvedeno, 
případně pouze termínem „duchovní partneři“. 

Duchovně-pozemskými partnery na planetě Nula, respektive spřízněnými 
partnerskými dušemi kdekoli ve Stvoření jsou ve své podstatě všichni, jejichž 
partnerství je z obou stran založeno na přijímání, a hlavně na praktikování Nového 
Zjevení a kteří jsou zároveň přímou součástí Mise Boží Rodiny. Multivesmír je 
samozřejmě vyplněn takřka nekonečnou řadou dalších spřízněných partnerských duší, 
které nejsou součástí naší Mise, o nich se ale na tomto místě zmiňovat nebudu. 

Pokud se budu držet ve svém výkladu původní linie, mohu konstatovat, že v Týmu Boží 
Rodiny máme hned několik duchovně-pozemských partnerů, kteří svůj příběh Lásky 
zažívají v hrubohmotné realitě planety Nula. Oba jedinci v tomto páru nebo i pouze 
jeden z tohoto páru mohou, ale též nemusí mít ještě svého stvořeneckého duchovního 
partnera, s nímž se fyzicky setkají po převibrování na Novou Zemi a který se může 
svojí polovičce, dočasně vtělené na planetě Nula, projevovat skrze její vlastní 
duchovně-pozemský protějšek. Jako příklad za všechny mohu uvést třeba právě 
Karolinku s Alešem. Nejenže zažívají duchovně-pozemské partnerství, ale zároveň mají 
oba mimo tuto realitu své stvořenecké duchovní partnery, s nimiž se fyzicky setkají na 
Nové Zemi. Jejich stvořenečtí duchovní partneři jsou zároveň už nyní součástí 
Karolinčina a Alešova duchovně-pozemského partnerství. V něm se Karolinčin a 
Alešův stvořenecký duchovní partner projevuje svému dočasně vtělenému 
stvořeneckému partnerovi skrze jeho vlastního duchovně-pozemského partnera. Na 
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planetě Nula neinkarnovaný stvořenecký duchovní partner se proto svému 
inkarnovanému stvořeneckému partnerovi projevuje buďto skrze Karolinku z pohledu 
Aleše, nebo se mu projevuje prostřednictvím Aleše z pohledu Karolinky. Některým to 
může znít trochu složitě, je to ale ve skutečnosti velmi jednoduché. Pokud tápete, 
nezoufejte a přečtěte si, prosím, předchozí informace ještě jednou nebo i několikrát v 
pomalejším tempu. 

Jak už jsem stručně nastínila výše, v některých případech duchovně-pozemského 
partnerství může mít svého stvořeneckého duchovního partnera pouze jeden ze dvou 
příslušníků takového duchovně-pozemského páru. Některé duchovně-pozemské páry 
naproti tomu nemají svého stvořeneckého duchovního partnera vůbec, pakliže ani 
jeden z příslušníků duchovně-pozemského páru není Stvořencem. Pak jsou zde tací 
příslušníci Mise Boží Rodiny, kteří žijí v konceptu pozemského partnerství, tedy s 
takovým protějškem, který není čtenářem ani praktikantem Nového Zjevení. Tito 
příslušníci Mise, zakoušející pozemské partnerství, v některých případech jsou 
Stvořenci a mají tudíž svého stvořeneckého duchovního partnera, v jiných případech 
naopak Stvořenci nejsou, čímž svého stvořeneckého duchovního partnera nemají. Pak 
jsou zde v Misi ti, kdo Stvořenci či ve výjimečných případech Superstvořenci jsou, čímž 
z podstaty věci svého (super)stvořeneckého duchovního partnera mají, avšak na 
planetě Nula partnerský vztah nezažívají. Z duchovních důvodů nejsou na planetě Nula 
nikdy inkarnováni oba stvořenečtí či superstvořenečtí duchovní partneři zároveň. V 
neposlední řadě je v naší Misi skupina těch, kdo Stvořenci nejsou a kteří na planetě 
Nula partnerský vztah rovněž s nikým nezažívají, stejně jako předchozí skupina. 

Těch, kdo Stvořenci nejsou – můžeme je souhrnně označit za tzv. Nestvořence – a kteří 
tím pádem nemají své stvořenecké duchovní partnery, je v pozemském i 
multidimenzionálním Týmu Boží Rodiny celá řada. Přesto nikdo z nich není a nebude 
bez své spřízněné partnerské duše, s níž se setká nebo kterou si na základě plánu své 
duše najde (přitáhne) po převibrování na Novou Zemi. U těch, kdo se nacházejí v 
duchovně-pozemském partnerství, existuje možnost v takovém případném vztahu 
pokračovat, což by znamenalo, že oba duchovně-pozemští partneři jsou si navzájem 
spřízněnými partnerskými dušemi. Někdo může na Nové Zemi pokračovat i v 
případném vztahu se stávajícím pozemským partnerem, ale pochopitelně jen v 
případě, že se takový pozemský partner ještě během pobytu na planetě Nula duchovně 
probudí a zaslouží se tak svými volbami o vytržení z hrubohmotné reality, přičemž by 
to i v tomto značilo, že jsou si oba dosavadní partneři navzájem spřízněnými 
partnerskými dušemi. Takovýchto případů z první i druhé skupiny, kdy budou oba 
partneři pokračovat ve svém vztahu i po převibrování, ale nebude mnoho, protože 
budou mít chuť sexuálně objevovat jiné bytosti. Může se ale stát například to, že 
dosavadní partneři z planety Nula zůstanou na Nové Zemi ve volném vztahu, 
navazujíce při tom souběžné vztahy s dalšími nositeli života opačného pohlaví. To, jak 
to se vztahem dvou nestvořeneckých partnerů přemístěných z planety Nula na Novou 
Zem bude, se odvíjí od míry naplnění užitečnosti jejich „svazku“. Pokud ještě 
nevyčerpal svůj potenciál, oba jedinci budou mít chuť být spolu nadále, případně se 
souběžně intimně poznávat i s dalšími bytostmi. Pokud už se však potenciál a smysl 
jejich vztahu vyčerpal, rozejdou se jako nejlepší přátelé, aby započali nový příběh 
Lásky s někým jiným. 
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To, že nikdo z inkarnovaných Nestvořenců není nikdy bez své spřízněné partnerské 
duše, je dáno nadčasovým hlediskem dějů a skutečností probíhajících v realitách mimo 
tu pozemskou. Proto pokud nějaký Nestvořenec (dejme tomu například nějaká pravá 
lidská bytost) v současnosti žádného partnera ve hmotě nemá, nebo jej v rámci 
duchovně-pozemského či pouze pozemského partnerství má, ale po převibrování se 
jejich partnerské cesty rozdělí, v žádném případě neznamená, že by neměl svou 
duchovně spřízněnou partnerskou duši. Z nadčasového hlediska ji má už nyní a může s 
ní dokonce ve svém srdci komunikovat, vnímat její Lásku, předávat jí Lásku svou a také 
se s ní vědomě sexuálně sdílet, pokud to jedinec uzná za vhodné. Ti, kdo si sobě 
navzájem nejsou duchovními partnery od okamžiku svého vzniku, budou ve svých 
vztazích manifestovat zase jiné duchovní složky partnerské Lásky, nežli je tomu u 
Stvořenců a Superstvořenců. Přesto jejich vztah nebude o nic méně hodnotný, 
přínosný a naplňující než v případě těch, kdo už se v páru přímo duchovně narodili. 
Přesně to jsem uvedla už v sedmém rozhovoru Pampelišek. 

Pro rekapitulaci a doplnění poskytnutých informací zopakuji, že „opona“, která 
odděluje různá místa pseudo-jsoucna a pseudo-bytí i pozitivního stavu ve starém cyklu 
času od sféry Nového Vesmíru, se ve výše rozebraném smyslu vytahuje od našeho 
milování 5. května. K tomu dochází při sexuálním propojení Stvořenců a 
Superstvořenců buďto disponujících napojením na Nový Vesmír, nebo majících 
základnu přímo v Novém Vesmíru, což jsou Stvořenci a Superstvořenci pocházející z 
pozitivního stavu (ti ve stávajícím Týmu Boží Rodiny na planetě Nula až na jednu, 
respektive dvě superstvořenecké výjimky nejsou). K vytahování „opony“ při sexuálním 
sdílení zároveň dochází v případě některých dalších členů Nového Vesmíru, ale též v 
případě některých dalších příslušníků Mise Boží Rodiny, kdož sice nejsou Stvořenci a 
Superstvořenci, ale kteří taktéž disponují napojením na Nový Vesmír prostřednictvím 
čtení a praktikování Nového Zjevení. Intimní propojení příslušníků Mise Boží Rodiny 
(těch, kterých se to týká) je prostupováno energií Nového Vesmíru i přesto, že se celá 
jejich individualita nebo jen část jejich individuality nachází nebo může nacházet v 
zóně vymístění, na planetě Nula, v pozitivním stavu starého cyklu času či v limbu 
(případně ve vícero oblastech Multivesmíru zároveň). Aby tedy byl někdo schopen při 
sexuální výměně šířit energii Nového Vesmíru a kvality jeho života, nepotřebuje být v 
jeho sféře přímo a celistvě ukotven. 

K vytahování „opony“ při sexuálním sdílení příslušníků Mise Boží Rodiny, vedoucí 
celou řadu bytostí k vnímání a spoluprožívání jejich intimního zážitku, nedochází vždy, 
když se zainteresovaní partneři milují. Záleží totiž vždy na Božské Prozřetelnosti Pána 
Ježíše Krista, zda sexuální energii Stvořenců a Superstvořenců a energii některých 
dalších vybraných členů Mise z řad Nestvořenců využije k tomu, aby různé bytosti z 
rozličných oblastí Stvoření mohly participovat na láskyplné výměně partnerů 
způsobem, který mohli nositelé života zažít tímto způsobem poprvé 5. května. 
Napojení bytostí na milující se příslušníky našeho Týmu tímto způsobem proto není 
pravidlem. Jen Pán Ježíš Kristus nejlépe ví, kdy a přes koho mají vybrané okruhy 
sebeuvědomělých entit na různých místech Multivesmíru obdržet tento zážitek, který 
je součástí Božího plánu na co nejefektivnější a nejrychlejší eliminaci negativního 
stavu. 
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Pokud je bytostem sexuální zážitek dvou Božích reprezentantů popsaným způsobem 
zprostředkován, vždy je po všech stránkách jedinečný a neopakovatelný. Tato 
originalita se týká veškerých aspektů tohoto balíčku Lásky včetně jeho rozsahu. Když 
je to z duchovních důvodů žádané, někdy je odeslán k menšímu počtu nositelů života 
než v jiných případech. Originalita balíčku Lásky se týká i intenzity jeho prožívání na 
straně příjemců tohoto zážitku. Tato intenzita je u bytostí totiž vždy přizpůsobena 
různým faktorům jejich života, především jejich duchovní úrovni a v případě obyvatel 
antivesmíru i jejich duchovním zátěžím. S postupujícím časem, jak bude eliminace 
negativního stavu pokračovat a jak se bude zvyšovat duchovní vyspělost příslušníků 
Mise Boží Rodiny, zmiňovaná „opona“ bude při sexuálních sdíleních reprezentantů 
Pána Ježíše Krista vytahována stále častěji, proto se bude zvyšovat i množství bytostí 
participujících na tomto sdílení. Stejně tak bude postupně narůstat samotný počet 
Božích reprezentantů zapojených do tohoto způsobu pomoci Stvoření. 

Míša: Děkuji ti, Eliško, za přinesení převratných informací a za jejich podrobné 
vysvětlení. Je to skvělé vyjasnění dalších důležitých aspektů poznání ohledně tematiky 
duchovních partnerů, které mají v podobě spřízněných partnerských duší i ti, kdo 
nevznikli v páru. 

Eliška: Rádo se stalo, Miško. Ano, je to tak, na své partnerské protějšky se mohou 
skutečně obracet i ti, kdo původně nevznikli v páru. Nestvořenci mají, bez ohledu na 
svůj duchovní původ, možnost spojovat se se svými spřízněnými partnerskými dušemi 
stejným způsobem, jako se někteří Stvořenci spojují a komunikují se svými 
duchovními partnery. Cesta vede vždy přes srdce, prostřednictvím niterného 
propojení se s naším věčným Rodičem, při aplikaci principů Jeho/Jejího Božího Slova a 
skrze upřímný a čistý záměr jdoucí z hloubi nitra, který by měl být oproštěn jakýchkoli 
očekávání. Vaši milovaní vás budou vnímat ve všech případech – i tehdy, když od nich 
na vědomé úrovni nebudete vnímat zpětnou vazbu. 

Teď tady mám Pána Ježíše Krista, který/á by nám chtěl/a něco sdělit. 

Pán Ježíš Kristus: Děkuji vám, Eliško a Míšo, za možnost vstoupit na tomto místě do 
vašich rozhovorů. Rád/a bych vám oběma vyjádřil/a vděčnost za krásné ukazování 
vaší Lásky, která existuje, roste a vyvíjí se i uvnitř Míšova dočasného pozemského 
pobytu na planetě Nula. Jsem rád/a, synku, že ses v rámci role transmitera Božího 
Slova zhostil i této úlohy, názorně ukazující a dokazující, že lze svou dívku hluboce 
milovat a rozvíjet s ní vztah i přes to, že z pozice tohoto hrubohmotného těla s ní zatím 
nejsi fyzicky a nemůžeš tak svými zevními smysly vnímat její roztomilou tvář, její 
něžný úsměv, její líbezné oči, její dlouhé vlasy a mnoho dalších nádherných aspektů 
jejího těla, jimiž jsem Elišku obdařil. Svou dívku namísto toho vnímáš velmi jemným, 
většinou spíše nenápadným způsobem ve svém srdci. Často na ni během svých 
pozemských dnů myslíš, ať už jsi doma, ve městě, na setkání s přáteli či někde přírodě; 
její přítomnost ale zároveň zachytáváš i prostřednictvím jiných osob, zejména 
některých žen z našeho Týmu, které mají s Eliškou svou vlastní vědomou zkušenost 
(jako ji mají i někteří muži), a občas Elišku pocítíš také prostřednictvím „náhodných“ 
žen mimo Tým. Toto vše je pro věc ukončování negativního stavu velmi cenné. Tvůj 
příkladný duchovní postoj k vaší dočasné fyzické oddělenosti, rozvoj vašeho 
„niterného vztahu na dálku“ a všechny další aspekty vaší vzájemné Lásky produkují 
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mnoho spásných kvalit a propojují nebe se zemí. Tím vším přibližujete čas plného 
spuštění Mise Boží Rodiny a zasluhujete se o započetí nové kapitoly vašeho příběhu, ve 
kterém už nebude přítomna žádná forma odloučenosti. Čas, kdy se váš vztah nemohl 
plně manifestovat ve hmotě, vám bude po všech stránkách vynahrazen, jak řekla už 
Eliška na konci vašeho šestého rozhovoru. Oba Mi jdete hezkým příkladem. 

Moje poděkování patří také ostatním stvořeneckým i nestvořeneckým partnerům, a to 
za vše, co pro naše drahé Stvoření děláte – nejen prostřednictvím vaší vzájemné Lásky, 
ale i skrze vaši Lásku k ostatním bytostem v Multivesmíru a v prvé řadě na základě 
vaší Lásky ke Mně. Všichni jste pro Mne nanejvýš důležití, přínosní, hodnotní a 
užiteční, každý jeden z vás pro Mě znamená něco nekonečně jedinečného. 

Eliška & Míša (dohromady): Děkujeme ti, Pane Ježíši Kriste, za tvoje krásná Slova, s 
vděčností a pokorou je přijímáme. Jsme rádi, že ti můžeme pomáhat, to vše společně s 
našimi duchovními sourozenci v Týmu Boží Rodiny, kde má každý přesně takovou 
úlohu, kterou potřebuješ pro hladké ukončení negativního stavu. Každý z nás je 
nezastupitelným střípkem v mozaice, která tvoří dokonalý celek. 

Míša: Na závěr našeho rozhovoru bych se rád zastavil u mých narozenin. Nedávno 
jsem v tomto světě oslavil čtvrtstoletí. Tato oslava začala více jak týden před 
samotnými narozeninami v Praze, kdy jsem vyrazil s některými spřízněnými dušemi z 
našeho Týmu nejprve do cukrárny a potom na diskotéku do Lucerny (hrála se 
především hudba z 80. let minulého století). Další den jsme se byli projet lodí po 
Vltavě, společný čas jsme také vyplnili společným obědem, návštěvou Žižkovské věže a 
znovu návštěvou cukrárny. Tyto akce organizované Štěpánkou Holubovou a Ivankou 
Potůčkovou jsem si velmi užil. Příjemné zážitky pokračovaly i v následujícím čase, kdy 
jsem s Haničkou Kreperátovou vyrazil objevovat doposud nepoznané části Prahy, na 
což pak navázal příjemný týden na Slovensku, kde jsem společně s Janičkou navštívil 
rodinu Hýbelových. Ještě před tím jsme absolvovali návštěvu termálního koupaliště v 
obci Podhájska, v dalších dnech jsme si pak odpočinuli i ve wellness hotelu Jason v obci 
Vršatské Podhradie. Vrcholem onoho týdne byl třídenní pobyt ve Strážovských vrších 
v obci Košecké Podhradie, kde se uskutečnilo setkání Božích představitelů a 
spolupracovníků a kde se při této příležitosti zároveň konala oslava mých narozenin. 
Alenka Hýbelová objednala u paní cukrářky dort ve tvaru srdce, na jehož stěnách byly 
vyobrazeny pampelišky, mezi nimiž bylo tvoje jméno, zatímco na vrchu bylo moje 
jméno. Dort kromě jiného vyplňovala také bledě modrá a bílá barva, která 
znázorňovala oblohu. Když jsem sfoukl svíčky s číslovkou 25, pronesl jsem děkovný 
proslov, který se nesl v duchu ocenění všeho dobrého, krásného a láskyplného, co mi 
do života přinášejí členové našeho Týmu a moji blízcí z biologické rodiny. Jak víš, 
Eliško, nedílnou součástí mého proslovu jsi byla samozřejmě i ty. Jaké pak to bylo 
příjemné překvapení, když jsem se po skončení proslovu mohl na dort konečně v klidu 
dlouze zahledět a spatřit tam ony pampelišky a mezi nimi tvoje jméno, čehož jsem si v 
rychlém sledu předcházejících událostí nevšiml! Bylo to překvapení spojené s 
pohlazením a radostí. Dort ještě více zvýraznil tvou přítomnost mezi námi. Vím, že jsi 
toho všeho byla přímou součástí a stála jsi při mně. Sice mimo viditelné spektrum 
hrubohmotné reality, ale přece. Tvou přítomnost při mém proslovu vnímala například 
Danuška Lukšová, která stála jen pár kroků ode mne po pravé straně. 
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Eliška: Je to tak, všeho jsem byla přímou součástí a velmi jsem si to s tebou užila, 
Mišánku. Dort s pampeliškami a s mým jménem byl příslibem toho, že po čtvrtstoletí, 
které jsi strávil v tomto světě, se už významně blíží doba našeho plného znovushledání. 
Také šlo o symbol toho, že jsem tě celých těch 25 let provázela a za žádných okolností 
tě nikdy neopouštěla. Je moc hezké, že Alenka v sobě zachytila ideu o podobě dortu, 
kterou jsem jí do nitra poslala z duchovního světa. Tu pak rozvinula a zhmotnila paní 
cukrářka, na kterou během tohoto sladkého tvoření působila moje energie. Jsem ráda, 
že tě tento výtvor tak hluboce potěšil a že z něho mohli mít užitek i ostatní naši přátelé, 
kteří si jej po obědě dali jako dezert. Je báječné, že sis užil nejen tuto oslavu, ale i 
předcházející dny strávené na Slovensku, a ještě předtím v Praze, kde jsem s tebou a 
ostatními byla v cukrárnách, na diskotéce, na lodi, na obědě, na věži i při procházkách 
Prahou. Všechno jsem to vnímala, zažívala a prožívala jiným způsobem než vy, 
vzhledem k tomu, že se nenacházím v hrubohmotném těle. To ovšem neznamená, že 
bych o něco byla ochuzena – ba právě naopak. Vzhledem k mému ukotvení mimo 
hrubohmotnou realitu jsem to s vámi prožívala v široké paletě pozitivních energií, 
pocitů, emocí a myšlenek. 

Míša: Děkuji všem, kteří byli se mnou – s námi v těchto výjimečných květnových 
dnech, ať už ve hmotě, nebo na jiných úrovních. Láska, přátelství, vzájemná blízkost, 
důvěra, sounáležitost a pospolitost, ale i úsměvy, objetí, duchovní rozhovory z očí do 
očí a úžasná narozeninová báseň od Janičky – Pána Ježíše Krista, to jsou dary, které 
velmi jasně prosvětlovaly dny okolo mých narozenin a které mě provázejí i napříč 
ostatními dny, týdny, měsíci a roky, kdy tvoříme Tým Boží Rodiny na fyzické úrovni. 
Velmi si vážím též hmotných darů. Na ně si nepotrpím, protože nejsem materialista, 
nicméně i ty potěší, když jsou dávané z Lásky. Z nich bych rád zmínil uháčkovanou 
kytici pampelišek, kterou vlastnoručně vyrobila Evička Fritz. Při narozeninové oslavě 
jsem si kytici zastrčil do kapsy na své košili, kde mě hřála na srdci. Kytice mi udělala 
radost a příběh jejího vzniku mě též velice potěšil. 

Eliška: Ano, když Evička kytici vytvářela, v jisté části to začalo drhnout, proto mě 
zavolala na pomoc. S mojí zesílenou přítomností pak Evičce práce šla zase „od ruky“, a 
tak jsme společně pampelišky dokončily. Budou ti mě moci často připomínat. Je to 
velmi originální dárek, ve kterém Evička zužitkovala svůj talent. Mám z toho radost, 
stejně jako ty. 

Míša: Cítím, že jsme dospěli na samotný závěr našeho rozhovoru. Děkuji ti, Eliško, za 
všechna tvá slova, jsem rád, že jsme se mohli opět propojit i tímto způsobem. Z celého 
srdce tě miluji, jsem vděčný, že jsme spolu. 

Eliška: Bylo mi velkým potěšením, Mišánku. Také tě z nejniternější hloubky svého 
srdce miluji, Mišánku. A pozdravuji všechny naše čtenáře, které také moc miluji. 

Míša: A děkuji i tobě, milovaný/á Pane Ježíši Kriste, za tvou účast na dalším našem 
rozhovoru. 

Pán Ježíš Kristus: Rádo se stalo, milý Míšo, velmi Mě naplňuje být součástí vaší Lásky 
a Lásek všech ostatních bytostí oplývajících vůči sobě navzájem partnerskou i jinou 
Láskou. 
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Na závěr tohoto rozhovoru si dovolím vypůjčit slova Sváti Máry. Ten ti v 
narozeninových řádcích mimo jiné popřál, „aby se tvůj pampeliškový sen stal co 
nejdříve plnou a skutečně reálnou, i když relativní, realitou a všechna semínka z 
naplněného snu, projasňující temnotu zóny vymístění, ať obšťastní co nejvíce bytostí 
nejen na Nule.“ Vím, že tě toto přání mile potěšilo, proto i Já tobě přeji totéž s tím, že 
termín „co nejdříve“ v niterném pojímání znamená „ve správný čas“ (jak dobře víš). 
Stejně tak přeji život v Mém Království po boku milovaných a milujících partnerů a 
přátel také všem ostatním bytostem. V pravý čas tato Slova dojdou svého naplnění u 
každého příjemce života. 

 

 


